
SAVAŞ MEYDAN OKUDU

Deprem anması sırasında va-
tandaşlar tarafından protesto

edilen Hatay Büyükşehir Belediye
Başkanı CHP'li Lütfü Savaş, "Kork-
mayacağım, sinmeyeceğim ve yıl-
mayacağım" diyerek, adaylığının
devam ettiğini vurguladı. Önceki
gün CHP Grup Başkanvekili Gök-
han Günaydın, protestolara sessiz

kalmayacakla-
rını, Savaş'ın
adaylığının
tekrar masaya
yatırılacağını
açıklamıştı. Ali
Mahir Başarır
ise Hatay'da
kapsamlı bir
anket yapıla-
cağını söyledi. 
I SAYFA 7

ç

Sinmeyeceğim
yılmayacağım!

YAZILI AÇIKLAMA YAPTI

İBB başkanlığı için DEM
Parti adayı olarak adı gün-

deme gelen HDP eski Genel Baş-
kanı Selahattin Demirtaş'ın eşi
Başak Demirtaş, aday olmayacağını
açıkladı. Demirtaş, "Bütün kararlar
partimizle tam bir uyum ve koordi-
nasyon içerisinde alınmıştır"
ifadelerini kullandı. DEM Parti'den

yapılan açıkla-
mada ise
“Başak Ha-
nım’la bir araya
gelerek tam bir
uyum ve koordi-
nasyon halinde
ortaklaşarak
aday olmaması
görüşüne varıl-
mıştır” denildi. 
I SAYFA 7

ç

başak Demirtaş
aday olmayacak!
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2024 turizm için
test yılı olacak

Tüyap Fuar ve Kongre
Merkezi’nde kapılarını

açan 27. EMITT Doğu Akde-
niz Uluslararası Turizm ve Se-
yahat Fuarı’nda fikir önderleri,
Türkiye'de 2023 Turizm Raporu
ve turizm ekonomisi ile 2024’e
dair beklentilerini paylaştı. TÜ-
ROFED Yönetim Kurulu Baş-
kanı Erkan Yağcı, “2023 çok iyi
başlasa da birçok üzücü olayla
birlikte haziran ayına kadar
durgunluk gösterdi. Rakamlara
baktığımızda 2023 zor fakat iyi
de biten bir yıl oldu. 2024’e ge-
lirsek, bu yıl bizim için bir test
yılı olacak” dedi. I SAYFA 6

ç

Besteci, piyanist ve yazar An-
jelika Akbar, yeni ve anlamlı

bir projeyle “Melody 432” ismini
verdiği bestesini dinleyicileriyle bu-
luşturuyor. Melody 432'nin bestele-
niş hikayesini anlatan Akbar, “Yazın
uçakta sinop'a giderken yolculukta o
müzik geldi. ismini Melody koydum,
ilk ivme uçakta, devamı ise si-
nop'taki Karadeniz sahilinde akşam
dalgaların sesini ve
görüntüsünü
izleyerek
geldi”
dedi.
SAYFA
13

ç

AKBAR’DAN BİR
AŞK MEKTUBU!

CHP Çatalca belediye başkan
adayı Erhan Güzel, belediye

başkanı ve AK Parti başkan adayı
Mesut Üner'i makamında ziyaret etti.
CHP İl başkan Yardımsıcı Mertcan
Çınak ve İlçe başkanı Yakup Yaşar'ın
eşlik ettiği Güzel, “Karşılıklı olarak
Çatalca’mızda adil ve şeffaf bir seçim
süreci yaşanması temennilerimizi 
paylaştık” dedi. Mesut Üner ise 
“CHP Çatalca belediye başkan adayı
Erhan Güzel ve beraberindeki heyetin 
ziyareti için teşekkür eder, yerel seçim
sürecinin Çatalcamıza yakışır demok-
rasi şöleniyle nihayete ermesini te-
menni ederim” paylaşımını yaptı. 

7'nin üzerinde 
deprem olacak!ONLARA YINE DIZ 

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, AK Parti

Şanlıurfa ilçe belediye başkan
adayları tanıtım toplantısında
açıklamalarda bulundu. Konuş-
masında CHP'yi eleştiren Erdo-

ğan, "Şu anda CHP kendi bünye-
sinde adeta bir iç savaş yaşıyor.
Sakın oyunlara gelmeyelim. Siz
oyun bozdunuz. 31 Mart'ta da
bu oyunları bozmaya devam edi-
yor muyuz?” diye sordu. I SAYFA 7

ç

OYUNLARINI
BOZACAGIZ!

ç

6 Şubat Kahramanmaraş
depremlerinin yıl dönümünde

Boğaziçi Üniversitesi Kandilli Ra-
sathanesi ve Deprem Araştırma
Enstitüsü'nde değerlendirme top-
lantısı düzenlendi. Basın toplantı-
sında konuşan Prof. Dr. Haluk
Özener, "Marmara Denizi içerisinde
bir sismik boşluk
var. Yaklaşık ola-
rak 130 kilometre-
lik bir mesafeden
bahsediyoruz. 
Bir gün kırılacak
çünkü oraya enerji
dolmaya devam
ediyor. 7'nin üze-
rinde bir deprem
yaşayacağımız
açık" dedi. I SAYFA 5

ç

MOBBİNGE KARŞI
KANUN ÇIKMALI!

ÇATIŞMA NORMAL!

Mobbing ile Mücadele 
Haftası’nda açıklama yapan

SAHİM-SEN Başkanı Özlem Akar-
ken, “Mobbing ile etkin mücadele
aşamasında Mobbing ile Mücadele
Kanunu’na ihtiyaç var. SAHİM-
SEN olarak sağlık çalışanlarının
mobbinge maruz kalmaması için bu
konuda çalışan STK’larla işbirliği
yapıyoruz. Çalışma yaşamında şid-
det ve tacizin önlenmesi için tüm
paydaşlarla ortak hareket ederek;
atılması gereken adımlarda sorum-
luluk alacağız” dedi. I SAYFA 4

Ebeveyn-ergen çatışmasının
olması değil, olmamasının

sağlıksızlığa işaret ettiğini söyleyen Dr.
Öğr. Üyesi Serdar Körük, “Ergenin
sağlıklı bir kişilik gelişimi olabilmesi

için ebeveynleriyle ça-
tışması gerekmektedir
ancak ebeveynlerin bu
çatışmaları yapıcı bir
şekilde ele alması çöz-
mesi önemlidir” dedi. 

İstanbulAdalet
Sarayı önündeki

polis noktasına düzen-
lenen terör saldırısında
hayatını kaybeden 57
yaşındaki Dilfiraz 
Karataş için Bağcılar
Cemevi'nde cenaze
töreni düzenlendi. Ka-
rataş'ın 40 gün önce
vefat eden teyzesinin
mevlidine giderken
Çağlayan'dan geçtiği
öğrenildi. I SAYFA 3

ç

ç
İStAnbul 30. Ağır Ceza
Mahkemesinde yargıla-

nan terörist Emrah Yayla, 21
Haziran 2023'te "Silahlı terör
örgütüne üye olmak" suçun-
dan 7 yıl 6 ay hapis cezasına
çarptırıldı. Mahkeme, Yayla
hakkında imza atmak ve yurt-
dışı çıkış yasağı yönünde adli
kontrol tedbiri verdi. tüm du-

ruşmalara katılan ve tutuksuz
yargılanan Yayla'nın dosyası-
nın şu an istinaf aşamasında
olduğu da öğrenildi. bu arada
saldırının ardından harekete
geçen ekipler, 67 adrese
operasyonlar gerçekleştirdi.
Operasyonlarda gözaltına 
alınan şüphelilerin sayısı 
90'a yükseldi. I SAYFA 3

ç

8 AY ONCE 
CEZA ALMIS!

OZLENEN
TABLO!
OZLENEN
TABLO!
OZLENEN
TABLO!
OZLENEN
TABLO!
OZLENEN
TABLO!
OZLENEN
TABLO!

Kahramanma-
raşdepreminin

yıl dönümünde yine
kalplerde hüzün vardı.
İktidara yakın medya bir
yılda yapılanları anlat-
maya çalıştı, iktidara
karşı olanlar ise bir
yılda yapılama-
yanları anlattı.
Mega Star
Tarkan da
paylaştığı bir
mesajla dik-
kat çekti. “O
bölgelerde
hala yardım bekleyen
insanlar var” diyen
Tarkan aslında
milyonlarca insa-
nın düşüncelerini
dile getirdi.  

ç

COKTURECEGIZ!
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu,
“Afetlere Karşı Dayanıklı İstanbul Proje Tanıtımını” yaptı.
“İstanbul’un depremle sınavı 16 milyon İstanbullunun bir
avuç insanla sınavıdır” diyen İmamoğlu, “Onlara bir kez
daha diz çöktüreceğiz ama İstanbul, depremde diz
çökmeyecek. İstanbul, hayatta kalmak, ayakta
durabilmek için ne yazık ki zamanla yarışıyor.

Durmaya, yalpalamaya, yoldan
çıkmaya hakkımız yok. Ge-

riye asla dönmeyeceğiz”
ifadelerini kullandı

1999 BÜYÜK GÖLCÜK DEPREMİNDEN 
GEREKLİ DERSLER ÇIKARILMADI!

“Afetlere Karşı Dayanıklı
İstanbul Proje Tanıtım Top-

lantısı”nda konuşan Ekrem İma-
moğlu, İBB’nin 5 yılda depreme
yönelik yaptığı çalışmaları anlattı,
yeni dönem için projelerini du-
yurdu. “Bizim projelerimizin ta-
mamı halkçı, adil, herkesi
kapsayan ileriye taşıyacak proje-
lerdir” diyen İmamoğlu, “Bizde
öyle ‘yok mu arttıran’ mantığıyla

hazırlanmış insanları kandırmak
için günü idare etmek için ne vaat
edersen et mantığı asla olmadı,
olmaz” ifadelerini kullandı. İstan-
bul’un deprem tehdidi altında ol-
duğunu belirten İmamoğlu,“1999
Gölcük depreminden gerekli ders-
ler çıkarılmış, önlemler alınmış 
olsaydı, inanın ki bugün daha 
güvenli ve daha dayanıklı bir 
İstanbul konuşuyor olurduk” dedi.

ç

YOLDAN ÇIKARMAK İSTEYENLERE
FIRSAT VERMEYE TAHAMMÜL YOK
Seçime endeksli hayali pro-
jeler, boş vaatler sunmadık-

larını belirten İmamoğlu, iktidara
sert eleştirlerde bulundu. “İstan-
bul’un depremle sınavı 16 milyon
İstanbullunun bir avuç insanla sı-
navıdır” diyen İmamoğlu, “Onlara
bir kez daha diz çöktüreceğiz ama
İstanbul, depremde diz çökmeye-
cek. İstanbul, hayatta kalmak,
ayakta durabilmek için ne yazık ki

zamanla yarışıyor. Durmaya, yalpa-
lamaya, yoldan çıkmaya hakkımız
yok. Yoldan çıkarmak isteyenlere de
fırsat vermeye tahammülümüz yok.
Geriye asla dönmeyeceğiz. Hep ileri
gideceğiz. Depreme ve tüm afetlere
karşı dayanıklı bir İstanbul var ede-
rek, çocuklarımıza ve gençlerimize
güçlü bir geleceği hep birlikte hazır-
layacağız, aklın ve bilimin ışığında”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 9

ç

İHANET VE İSRAFA 
GEÇİT VERİLMEMELİ

İstanbul'un imar ve rant lobilerini yenmesi durumunda
depreme hazır olabileceğini belirten İmamoğlu, “İstan-

bul ancak, ihanet ve israfa geçit vermezse depreme
hazır hale gelebilir” ifadelerini kullandı. 

Terör saldırısında öl-
dürülen teröristler-

den Emrah Yayla'nın,
8 ay önce görülen
davada 7 yıl 6 ay

hapis cezasına çarptı-
rıldığı ve dosyasının

halen istinafta ol-
duğu ortaya çıktı

GÖZALTI SAYISI 90'A YÜKSELDİ

ANNEM 
GENCECİKTİ!

ç

Prof. Dr. Michael Kuyucu Damga ailesine 
katıldı. Akademisyen ve medya profesyoneli olan

Kuyucu bundan böyle haftada 2 gün güncel 
yazılarıyla Damga okuyucuları ile buluşacak.

Kuyucu'nun ilk yazısı bugün Damga'da...

MEGA STAR’IN 
HAKLI ISYANI!

Prof. Dr. Michael Kuyucu köşe yazısı sayfa 10’da

YENİ 
DETAYLAR

ORTAYA
ÇIKTI
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E rgenlik ve ergenlerle etkili
iletişim konusunda Yeditepe
Üniversitesi Eğitim Fakül-

tesi Rehberlik ve Psikolojik Danış-
manlık Bölümü Dr. Öğr. Üyesi
Serdar Körük, konusunda ailelere
önerilerde bulundu. Ergenlik döne-
minde kısa zaman içerisinde yoğun
fizyolojik, bilişsel ve duygusal deği-
şimlerin yaşandığını anımsatan Dr.
Öğr. Üyesi Körük, ergenlik başlan-
gıcı ile birlikte ergenin zihinsel işlem
yapabilme kapasitesinin somut ev-
reden soyut evreye geçtiğini kay-
detti. Körük, “Çocuklar daha çok
somut şeyler üzerine düşünebilir ve
hipotez kurabilir. Burada gözlenebi-
lirlik ve ölçülebilirlik esastır. Ergen-
ler ise düşünce hakkında
düşünebilir ve en önemlisi soyut
varsayımlar kurabilirler. Felsefeyi,
soyut sanat akımlarını, soyut mate-
matiksel kavramları ve benzerini
anlamaya başlayabilirler” dedi.

Aileleri uyardı

Duygusal gelişim bağlamında ise
ergenlik döneminin en önemli geli-
şimsel görevinin kimlik kazanımı ol-
duğunu belirten Dr. Öğr. Üyesi
Körük, “Ünlü gelişim kuramcıların-
dan Erik Erikson, bu görevi kimlik
bunalımı vs kimlik kazanımı olarak

isimlendirmiştir. Kimlik kazanı-
mıyla ifade edilen şey ergenin ilişki-
sel kimliğini, cinsel kimliğini,
ideolojik kimliğini, değerlerini, sos-
yal kimliğini, mesleki kimliğini dü-
şünmesi ve araştırması, en sonunda
ise bir sentez yapıp kendi yapısını
ortaya çıkarabilmesidir. Ergenleri
bu konudaki seviyelerine göre sınıf-
landırabiliyoruz. Bir ergen, “Ben
nasıl bir hayat yaşamak istiyorum
ve nasıl bir insan olmak istiyorum?”
sorularını soruyorsa ve bu doğrul-
tuda araştırma yapıyorsa bu bir ba-
şarı olarak görülmektedir. Ama
sadece araştırma yapmak yeterli ol-
mamaktadır, süreç sonunda bir
sentez yapmak lazımdır aksi tak-
dirde sürekli bir arayış içerisinde
olma-erteleme dediğimiz durum
görülmektedir” diye konuştu.
Körük, tüm bunların 12-18 yaş ara-
sındaki bir birey için zorlayıcı oldu-
ğunun da altını çizerek, anksiyete ve
depresif belirtilerin yanı sıra sıklıkla
görülen intihan girişimlerine karşı
da aileleri uyardı.

Beklediğimiz durum

“Ebeveyn-ergen çatışması zaten
doğal olarak görmeyi beklediğimiz
durumdur” diyen Dr. Öğr. Üyesi
Körük, “Bunun olması değil, olma-

ması sağlıksızlığa işaret etmektedir.
Ergenin sağlıklı bir kişilik gelişimi
olabilmesi için ebeveynleriyle çatış-
ması gerekmektedir ancak ebeveyn-
lerin bu çatışmaları yapıcı bir
şekilde ele alması çözmesi önemli-
dir. Aile bağlamında bakıldığında
otonomi, kabul ve sevgi ihtiyaçları
bu dönemde ergen için büyük
önem taşımaktadır. Ebeveynlerin
ergen çocuklarına belirli bir oto-
nomi-özgürlük sağlamaları, çocuk-
larının tercihlerine saygı duymaları
ve koşulsuz sevgilerini hissettirme-
leri gerekmektedir. Bir yandan ara-
larında olan bağlanma ilişkisinin
zayıflamaya başlamasını da kabul-
lenmelidirler. Bu bağlanma ilişkisi
zayıflamak zorundadır ki ergen
birey sosyal yapıyla, arkadaşlarıyla
ve diğer insanlarla bağlanma kura-
bilsin. Otonomi-özgürlük kavramı-
nın yanlış anlaşılmaması lazımdır.
Ebeveyn hala hiyerarşik olarak er-
genin üstündedir ve onun hayatını
yönlendirmekle mükelleftir. Burada
anlatılmak istenen ergenin kendi
hayatını ilgilendiren konularda bir
paydaş olarak algılanması, ona bir
yetişkin gibi davranılması ve demo-
kratik bir aile tutumu içerisinde 
kendisini ifade etmesinin sağlanma-
sıdır” diye konuştu. DHA

BAşrollerinDe Alp navruz, Sinem
Ünsal ve nilperi şahinkaya'yı buluşturan
Senden Önce ilk bölümü ile ekrana gel-

meye hazırlanıyor. şile başta olmak üzere istan-
bul'un çeşitli semtlerinde çekimleri devam eden
dizi 13 şubat Salı akşamı izleyici karşısına çıka-
cak. Sosyal medyada da gündem olan dizinin
merak uyandıran karakterleri Hakan (Alp navruz),
Merve (Sinem Ünsal) ve Sahra (nilperi şahin-
kaya) izleyen herkesi ters köşe yapmaya hazırla-
nan hikayeleri ile seyirci karşısına çıkacak.

Yeni diziler geliyor

Demirören Medya tV Grup Başkanı Murat
yancı, inci taneleri dizisinin gerçekleşen izleme
etkinliğinde kanal D seyircilerine yeni sürprizle-
rin olduğunu söyleyerek, bu yıl içerisinde dört
yeni yapımın daha ekrana geleceğini açıkladı.
inci taneleri'nden sonra ikinci proje olarak ha-
yata geçirilecek olan Senden Önce, daha yayın-
lanmadan çok konuşulan diziler arasında yer
aldı. Murat yancı'nın duyurusunu yaptığı bir
diğer yapımın ise geçen hafta itibariyle 'ya-
kında' anonsu ile duyurulan 'taş kağıt Makas'
adlı dizi olduğu öğrenildi.

Güçlü kadro

Senden Önce'nin başrollerini Alp navruz, Sinem
Ünsal ve nilperi şahinkaya paylaşıyor. iddialı
dizinin oyuncu kadrosunda ise Altan erkekli,
tansel Öngel, Uğur Uzunel, Uğur Biçer, kadim
yaşar, nalan kuruçim, Işıl Dayıoğlu, lidya Atlik,
taha Ünal, Berra Aydınlı, elif Baysal ve Ahmet
Fuat onan gibi birbirinden başarılı isimler yer
alıyor. yapımcılığını D Media'nın üstlendiği, se-
naryosunu Başak Angigün kaleme aldığı Sen-
den Önce'nin yönetmen koltuğunda ise Feride
kaytan oturuyor. Senden Önce 13 şubat Salı
akşamı kanal D'de başlıyor.  DHA

Kış aylarında enfeksiyonların
bulaş riski kalabalık ve kapalı or-
tamlarda daha fazla zaman ge-

çirilmesinin de etkisiyle çok daha fazla
oluyor. Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uz-
manı Dr. Elida Yüksel “Çocukları soğuk
hava değil, kapalı ortamlarda kolayca bu-
laşan mikroplar hasta ediyor. Kirli ellerin
yüze sürülmesi, bulunulan ortamın dü-
zenli havalandırılmaması ve öksürüp
hapşırırken havaya saçılan virüs ve enfek-
siyonlar nedeniyle çocuklar sık hastala-
nıp okula gidemiyor, iyileştiğinde de
çabucak yeniden hasta oluyor” dedi. Son
günlerde çocukların en sık kapısını çalan
hastalıkları; nezle, grip, akut bronşiyolit
ve farenjit olarak sıralayan Dr. Elida
Yüksel, bu hastalıkların belirtilerini ve ko-
runmanın yollarını, hastalık kapıyı çal-
dıysa yapılması gerekenleri anlattı,
önemli uyarılar ve önerilerde bulundu. 

Soğuk algınlığı

Çocuklarda en sık görülen kış hastalıkla-
rının başında soğuk algınlığı (nezle) geli-
yor. Dr. Elida Yüksel, burun akıntısı,
burun tıkanıklığı, öksürük, hapşırık ve
boğazda kaşıntı gibi belirtilerle kendini
belli eden soğuk algınlığının tedavisinde;
serum fizyolojikle burnun yıkanması,
sağlıklı beslenme, C vitamininden zengin
sebze ve meyve tüketimi, bol su içilmesi
ve dinlenmenin çok önemli olduğunu be-
lirterek, “Aksi taktirde soğuk algınlığı orta

kulak iltihabına, akut bakteriyel sinüzite
ve alt solunum yolu enfeksiyonuna yol
açabilir. Soğuk algınlığı viral enfeksiyon
olmasından dolayı tedavisinde antibiyoti-
ğin yeri yoktur” dedi. 

Grip

Son dönemde çok yaygın görülen influ-
enzanın (grip) kapalı ve kalabalık ortam-
larda çok kolay bulaştığını vurgulayan Dr.
Yüksel, hastalığın başlıca belirtilerini yük-
sek ve inatçı ateş, burun akıntısı, boğaz
ağrısı, kas ve eklemlerde ağrı, karın ağrısı,
titreme, gözlerde kızarıklık, öksürük, bu-
lantı, kusma ve ishal olarak sıralıyor. Ço-
cuklarda yetişkinlerden farklı olarak
influenza enfeksiyonlarının öncelikle
ishal, kusma ya da gözlerde kızarıklık, su-
lanma ve kaşıntı ile ortaya çıkabildiğini
belirten Dr. Yüksel, mutlaka doktora baş-
vurulması gerektiğini, bakteriyel enfeksi-
yon söz konusu değilse tedavide
antibiyotiklerin faydası olmayacağından
gelişigüzel antibiyotikten kaçınılmasının
son derece önemli olduğunu söylüyor.  

Bronşiyolit 

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Dr. Yüksel, kalabalık ortamlarda bulu-
nan ve sigara dumanına maruz kalan be-
beklerde öncelikle burun akıntısı ve hafif
ateşle seyreden hastalığın, akciğerlere
inerek solunum sıkıntısı, hızlı nefes alma
ve hışıltılı solunuma yol açtığını belirte-

rek, “Bu şikayetler olduğunda zaman
kaybetmeden doktora başvurulmalıdır
aksi taktirde ciddi solunum sıkıntısı, solu-
num durması (apne), sıvı kayıpları ve
kalp yetmezliği gibi çok önemli hastalık-
lara yol açabilir” uyarısında bulundu. 

Akut farenjit 

Çok yüksek bulaş riskine sahip olan ve
damlacıklar yoluyla bulaşan kış aylarının
kabusu farenjit, bademciklerin iltihaplan-

ması anlamına geliyor. Farenjitin doğru
ve zamanında tedavi edilmediği takdirde
bademciğe bağlı orta kulak iltihabına
hatta kalp romatizmasına zemin hazırla-
yabildiğini söyleyen Dr. Elida Yüksel
“Akut farenjit çoğunlukla viral enfeksi-
yonlardan kaynaklandığı için gelişigüzel
antibiyotik kullanılmamalı, bakteriyel fa-
renjit durumunda doktor gerekli görürse
antibiyotik kullanılmalıdır” ifadelerini
kullandı. 

NORMAL!
CATISMA CATISMA CATISMA CATISMA CATISMA CATISMA 

Ebeveyn-ergen 
çatışmasının olması değil, 

olmamasının sağlıksızlığa işaret 
ettiğini söyleyen Dr. Öğr. Üyesi Serdar

Körük, “Ergenin sağlıklı bir kişilik 
gelişimi olabilmesi için ebeveynleriyle

çatışması gerekmektedir ancak 
ebeveynlerin bu çatışmaları 
yapıcı bir şekilde ele alması 

çözmesi önemlidir”
dedi

BAĞLI OLDUĞU GRUBUN 
DEĞERLERİ ÇOK ÖNEMLİ
Dr. Öğr. Üyesi körük, bu dö-
nemde ergenin akranlarıyla
ve öğretmenleriyle ilişkileri-
nin ebeveynleriyle olan iliş-
kilerinden çok daha önemli
olduğunun görüldüğüne işa-
ret etti. ergen bireylerin kişi-
lerarası uyum dönemi
denilen dönemde bulundu-
ğunu anımsatan körük, şun-
ları kaydetti: “ergenin bağlı
olduğu grubun değerleri ve
doğruları, hedefleri, moti-
vasyonları, alışkanlıkları ve
benzeri ergen tarafından
hızlıca içselleştirilmektedir.
ergenler genelde bireysel
olarak zaman geçirmezler,
birlikte ders çalışırlar, bir-
likte gezerler, grup çalışma-
sını severler, birlikte aktivite
yaparlar. Bunun altında
yatan motivasyon grubun dı-
şında kalmama ihtiyacıdır.
Dolayısıyla grubun iyi ol-
ması, sağlıklı alışkanlıklara

sahip olması, akademik ola-
rak motivasyon sahibi ol-
ması ve sosyal yapıyla
uyumlu olması ergenin geli-
şimini olumlu yönde etkiler-
ken, grubun riskli ve
antisosyal davranışlara
sahip olması ergeni de bu
davranışlara rahatlıkla yön-
lendirebilmektedir.”

MIKROPLARA DIKKAT!

Yayın tarihi 
belli oldu
Aşk, sadakat ve ihanet üçgeninde
geçen, D Media imzalı yeni dizi
Senden Önce'nin yayın tarihi belli
oldu. Ekrana gelen tanıtımları ve
yayınlanan afişleri ile büyük merak
uyandıran dizi 13 Şubat Salı
akşamı yayın hayatına başlıyor

Yolumuz 
hızlanıyor

Biyoteknoloji Vadisi yönetim ku-
rulu Başkanı Dr. ercan Varlıbaş, Sağ-
lık Bilimleri Üniversitesi teknoloji

Geliştirme Bölgesi Sağlık teknokenti'nin açılış
töreninde yer alarak kurdele kesimine katıldı.
Varlıbaş, burada yaptığı açıklamada, “Sağlık
tekonkenti’nde girişimcilerle yolumuz hızlanı-
yor” dedi. Varlıbaş, törenden sonra açılışla il-
gili yaptığı değerlendirmede, devletin
sürdürdüğü üstün teknolojiyi yerlileştirme,
üretme hamlelerinin türkiye’yi her anlamda
zenginleştirdiğini ve bu hamlelerden biri olan
teknokentlerden çok sayıda girişimci yetişme-
siyle birçok start-up’ın ve bununla birlikte ye-
nilikçi proje, ürünün de çıkacağını belirtti.
Biyoteknoloji Vadisi’nin türkiye’nin çağ atla-
masına katkıda bulunacak önemli bir proje ol-
duğuna değinen Dr. Varlıbaş, bu projenin
ülkelerarası teknolojik rekabette belirleyici
bir boyut kazanmasını beklediğini söyledi. Dr.
Varlıbaş, söz konusu girişimcilerin Biyotekno-
loji Vadisi’nde de yer almasını istediğini ifade
etti. Dr. Varlıbaş, istidam, yatırım ve doğru gi-
rişimcilik çalışmalarıyla türkiye’nin kalkınma-
sını sürdüreceğini sözlerine ekledi. DHA
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OLAY, 11 Ocak Perşembe günü 01.00 sı-
ralarında Üsküdar Kuzguncuk’ta bulu-
nan bir otoparkta meydana geldi.

Fenerbahçe tribün lideri İbrahim Gümüştekin’in de
içinde bulunduğu otoparka gelen 3 şüpheli uzun
namlulu silahlarla ateş açtı. Saldırıda otoparkta
bulunan Şükrü Can Köseoğlu(24) yaralandı. Şüp-
heliler araçlarıyla olay yerinden kaçtı. Ambulansla
hastaneye kaldırılan Köseoğlu, tüm müdahalelere
rağmen kurtarılamadı. Olayla ilgili inceleme başla-
tan Organize Şube Mü-
dürlüğü ekipleri
şüphelileri Bursa'da
operasyonla yakaladı.
Olayla ilgili 9 kişiyi göz-
altına alındı. Emniyette
işlemleri tamamlanan
şüpheliler adliyeye sevk
edildi. Şüphelilerden 3’ü
çıkarıldıkları mahke-
mede tutuklanarak ceza-
evine gönderilirken, 6
şüpheli adli kontrol şar-
tıyla serbest bırakıldı.

Gereği yapılacaktır!

Köseoğlu'nun cenazesi ise Çatalca Subaşı Kö-
yü'nde toprağa verilirken, 15 Temmuz Şehitler
Köprüsü'ne yansıtılan lazer ışıklı görüntüde “Şükrü
Can Köseoğlu ölümsüzdür, gereği yapılacaktır"
yazdığı görüldü. Öte yandan Bağcılar'da 26 Ağus-
tos 2023'te yine Fenerbahçe tribün liderlerinden
olan Cem Gölbaşı ve 2 arkadaşının içinde bulun-
duğu araca yönelik yapılan saldırıda 2 arkadaşı
ağır Gölbaşı ise hafif yaralanmıştı. DHA

Çağlayan'da İstanbul adalet
Sarayı önündeki polis nokta-
sına düzenlenen terör saldırı-

sında hayatını kaybeden 57 yaşındaki
dilfiraz Karataş için Bağcılar Cem-
evi'nde cenaze töreni düzenlendi. Kara-
taş'ın 40 gün önce vefat eden
teyzesinin mevlidine giderken Çağla-
yan'dan geçtiği öğrenildi. Cenaze töre-
ninde dilfiraz Karataş’ın eşi Kamer
Karataş, kızı Seda ve oğlu Okan Kara-
taş taziyeleri kabul etti. annelerini son
yolculuğuna uğurlayan çocukları
ayakta durmakta zorluk çekti. Kara-
taş'ın kızı Seda Karataş ile oğlu Okan
Karataş Cemevi dışında bekleyen am-
bulansa alındı. Cenaze törenine İstan-
bul Valisi davut Gül, Bağcılar
Kaymakamı abdullah Uçgun, İstanbul
Cumhuriyet Başsavcısı Şaban yılmaz ve
CHP İstanbul İl Başkanı Özgür Çelik ka-
tıldı. Cenaze töreni sırasında fenalaşan
ve aakta durmakta zorluk çeken Seda
Karataş'a Vali Gül destek oldu. dilfiraz
Karataş'ın cenazesi öğle namazına mü-
teakip kılınan cenaze namazı sonra-
sında Edirnekapı Şehitliği'nde
defnedildi.

Annem gencecikti

Gözyaşlarına hakim olamayan kızı Seda
Karataş, "Böyle bir acı yok. Benim
annem ne iyi kadındı dedim. Benim
annem yaşlanacaktı daha ben ona ba-
kacaktım. Benim annem gencecikti.
Hiçbirşeyi yoktu. daha 50 yaşındaydı,

nasıl yaşayacağız biz bu acıyla. anne
neden bıraktın bizi ? " diyerek ağladı.
Karataş’ı teselli etmeye çalışan bir ya-
kını, "Mevlide giderken, adliyenin
önünden geçerken bu hain saldırıya
kurban oldu, şehit oldu annemiz. acısı
kalbimizde, daha bir gün geçti" diye
konuştu. Cenaze töreni öncesi konuşan
dilfiraz Karataş’ın kuzeni Muzaffer ye-
digöl, "Hem köylüm hem de akrabamdır.
dün sabah kahvaltıdan sonra akrabası-
nın, teyzesinin 40’ı için mevlid okutmak
için Çağlayan'a gidiyor. Metrobüsten

inerken kendini olayın içinde bulunuyor
ve yaralanıyor. Haberi yetkililer ulaş-
tırdı, arkadaşlarımıza ulaştı ama inana-
madık. Kader, alın yazısı yani çekti
götürdü. 10 dakika geç gitse veya 1
dakika geç gitse belki de olmayacaktı.
yani ailesi de bizler de çok üzüldük. Bu
insan hayvanları seven, dostluğu seven
ve yardımlaşmayı seven ve her sosyal
faaliyeti de koşup gidebilir. Örneğin bu-
radan kalkıp da Çağlayan'a teyzesinin
40 yemeğine gidip mevlidine katılmak
için giderken yolda iniyor metrobüsten

sonra kendini olayın içinde buluyor"
ifadelerini kullandı.

Başsağlığı diliyoruz

Cenaze törenine katılan İstanbul Valisi
davut Gül, "dün Çağlayan adliyemize
hain bir saldırı girişiminde bulunuldu. O
saldırı neticesinde yaralanan 7 vatanda-
şımızdan 1'i vefat etmişti. Bugün de Bağ-
cılar Cemevi’nde onun cenaze törenine
katıldık. Başsavcımızla, kaymakamı-
mızla, belediye başkanımızla, Cemevi
başkanımızla ve vatandaşlarımızla bir-
likte. allah rahmetiyle muamele etsin,
Rabbim rahmet eylesin. yakınlarına baş-
sağlığı diliyoruz. Hepimizin başı sağol-
sun. diğer yaralı 6 vatandaşımızdan 2'si
dün taburcu olmuştu, 2’si polis olmak
üzere diğer 2 vatandaşımızın da tedavisi
devam ediyor. Çok şükür durumları iyi"
dedi.

Beklememiz gerekiyor

Gül, "Ben tekrar Başsavcımızın nezdinde
bütün adliye camiamıza geçmiş olsun di-
leklerimi iletiyorum. Polislerimizi tebrik
ediyorum. Milletimize geçmiş olsun diyo-
rum, allah beterinden sakınsın. Hepimi-
zin başı sağ olsun. Süreç devam ediyor.
adliyemiz bu konuyu bundan sonraki sü-
reçte takip ediyor. Terörle mücadele bili-
yorsunuz uzun bir süreç. Önceki
dönemlerde olduğu gibi, şimdi de, bun-
dan sonra da inşallah bu devam edecek.
Burada biraz sabırla beklememiz gereki-
yor" diye konuştu.

Karataş uğurlandı 

İ stanbul 30. Ağır Ceza Mahkeme-
sinde yargılanan terörist Emrah
Yayla, 21 Haziran 2023'te "Silahlı

terör örgütüne üye olmak" suçundan 7
yıl 6 ay hapis cezasına çarptırıldı. Mah-
keme, Yayla hakkında imza atmak ve
yurtdışı çıkış yasağı yönünde adli kont-
rol tedbiri verdi. Tüm duruşmalara katı-
lan ve tutuksuz yargılanan Yayla'nın
dosyasının şu an istinaf aşamasında ol-
duğu da öğrenildi.

Takipsizlik kararı verildi

Öte yandan Emrah Yayla hakkında "Si-
lahlı terör örgütüne üye olma" suçun-
dan İstanbul Cumhuriyet Savcılığınca
2022 yılında bir soruşturma yürütül-
düğü de öğrenildi. Yayla hakkındaki
suçlayıcı tanık beyanlarının 30. Ağır
Ceza Mahkemesindeki yargılama dö-
nemlerini kapsadığı değerlendirildi. So-
ruşturmaya, şüphelinin 28 Kasım
2021'de konuşmacı olarak katıldığı et-
kinliğin sempatizanlık göstergesi ol-
duğu, başlı başına örgüt üyeliği suçunu
oluşturmadığı değerlendirilerek takip-
sizlik kararı verildi. 

Notlaşarak karar alırlardı

Yayla hakkında bir itirafçı beyanı sonu-
cunda başlatılarak takipsizlik kararı ve-
rilen soruşturmanın detayları ise şöyle:
“DHKP-C terör örgütüne yönelik yürü-
tülen soruşturma kapsamında 2017 yılı-
nın Eylül ayından itibaren haklarında
yakalama kararı bulunan ve İçişleri Ba-
kanlığı'nın arananlar gri kategorisinde
yer alan Kerim Kaya'nın 15 Eylül 2021
tarihinde yakalandığı, 18 Eylül 2021'de
tutuklandığı kaydedildi. Soruşturma
aşamasında etkin pişmanlık ve açık
tanık statüsünde ek ifadesi alınan Ka-
ya'nın örgütsel faaliyet yürüten 245 ki-
şiyi teşhis ettiği, 15 Ekim 2021 tarihinde
126 şüpheliye yönelik operasyonel ça-
lışma yapıldığı anlatıldı. Bu çalışma
sonrasında yakalanan 10 şüphelinin
etkin pişmanlık kapsamında ifade ver-
mesi üzerine şüpheli Emrah Yayla hak-
kında ayrı bir soruşturma başlatıldığı
belirtildi. Örgüt mensuplarından
M.M.D.'nin etkin pişmanlık kapsa-
mında alınan ifadesinde, "Ayberk D.,
Emrah Yayla isimli şahıslar cezaevinde
yapılacak faaliyetlerden sorumlu kişi-
lerdi. Notlaşarak kararlar alırlardı, biz
de faaliyetlerimizi gerçekleştirirdik.

Emrah Yayla, geçmişte Dev-Genç içeri-
sinde faaliyet yürüttüğünü çıkınca da
Dev-Genç için faaliyet yürüteceğini,
kendisinin örgütten kopmayacağını,
bizim de örgütten kopmamamız gerek-
tiğini söylerdi. Bu kişinin serbest kaldık-
tan sonra da tekrar örgüt için
çalışacağını biliyorum" dediği yer aldı. 

Bir anlam veremiyorum!

Teşhis tutanağında da M.M.D.'nin
Emrah Yayla'yı Bolu F Tipi Cezaevin-
den tanıdığını, kendilerinin sorumlusu
düzeyinde olduğunu ve eğitim faaliyet-
leri icra ettiğini söylediği de belirtildi.
Şüpheli Emrah Yayla'nın 8 Nisan
2022'de alınan savcılık ifadesinde, hak-
kında beyanda bulunan M.M.D. ile
Bolu F Tipi Kapalı Cezaevinde bulun-
duğu dönemde birkaç kez sohbet orta-
mında bulunduğunu, cezaevi dışında
samimiyeti olmadığını, aleyhine verdiği
ifadenin gerçek dışı olduğunu belirtti-
ğine yer verildi. Yayla, "Benim cezaevin-
den çıktıktan sonra örgüt içerisinde
faaliyet yürüteceğimi bildiğine yönelik
ifade vermesine herhangi bir anlam ve-
remiyorum. Bu şahıs kendisini kurtar-
mak adına önüne konulan tutanağa

imza atmıştır ya da açık şekilde iftira at-
maktadır" dediği de yer aldı. 

Adana'da yargılandı

Şüpheli Emrah Yayla'nın "Terör örgütü
üyeliği" ve "Tehlikeli maddelerin izinsiz
olarak bulundurulması" suçlarından
mahkum edildiği davasının Adana Cum-
huriyet Başsavcılığınca 29 Haziran
2007'de düzenlenen iddianamesinde, "Te-
lefon ihbari üzerine Adana merkezinde
Emrah isimli bir şahsın örgüt adına kanlı
bir eylem yapacağını bildirmesi üzerine
yapılan araştırmalar neticesinde DHKP-
C terör örgütü ile iltisaklı olduğu bilinen
ve legal alanda faaliyet yürüten HÖC adlı
oluşum içerisindeki aktif olarak faaliyet
gösterdiği bilinen Emrah Yayla ile birlikte
bir şahsın 6 Nisan 2007 tarihinde 51 EN
380 plaka sayılı araç içerisinde yakalan-
dığı, Emrah Yayla'nın sırt çantasında ve
araba üzerinde yapılan aramalar netice-
sinde bomba yapımında kullanılan düze-
nekler ve patlayıcı maddeler elde edildiği
ve daha sonra Emrah Yayla ile Adana'da
ilişki içerisinde bulunduğu saptanan bir
şahsın ikametinde yapılan aramalarda
patlayıcı maddeler ele geçirildiği" şeklinde
tespitlere yer verildi. DHA

HAIN SALDIRIDA
YENI DETAYLAR!
Çağlayan Adalet Sarayı polis kontrol noktasında gerçekleşen saldırıda öldürülen teröristlerden
Emrah Yayla'nın, 8 ay önce "Silahlı terör örgütüne üye olmak" suçundan yargılandığı davada 7
yıl 6 ay hapis cezasına çarptırıldığı ve dosyasının halen istinaf incelemesinde olduğu ortaya çıktı

İstanbul Adalet Sarayı polis kontrol noktasına
silahla ateş açan DHKP/C üyesi 2 terörist, polis-
lerin müdahalesiyle etkisiz hale getirilmiş, bir
vatandaş hayatını kaybederken, 3'ü polis 6 kişi
ise yaralanmıştı. Saldırının ardından harekete
geçen ekipler, 67 adrese operasyonlar gerçek-
leştirdi. İkitelli, Küçükçekmece, Sarıyer Armutlu
Mahallesi, Beyoğlu Okmeydanı ve Esenyurt
başta olmak üzere pek çok noktada dünden bu
yana devam eden operasyonlarda gözaltına
alınan şüphelilerin sayısı 90'a yükseldi. Adalet
Sarayı C Kapısı önündeki polis kontrol nokta-
sında gerçekleştirilen saldırı girişiminin failleri-
nin Esenyurt'tan adliyeye metrobüsle geldikleri
belirlendi. Kontrol noktasındaki polislerin kar-
şılık vermesiyle etkisiz hale getirilen iki teröris-
tin üzerlerinde ve çantasında 48 tabanca
mermisi, 56 plastik kelepçe, bomba süsü veril-
miş bir düzenek, bandaj, örgütsel içerikli pan-
kart ile 2 biber gazı ele geçirildi.

GÖZALTI SAYISI
90'A YÜKSELDİ

Çağlayan Adalet Sarayı polis kontrol nokta-
sında gerçekleştirilen terör saldırısı sonrasında
adliye çevresinde güvenlik önlemleri artırıldı.
Saldırıda bir vatandaş hayatını kaybederken,
3’ü polis 6 kişide yaralanmıştı. Saldırının ardın-
dan adliye giriş çıkışları ile Çağlayan Meyda-
nı'nda geniş güvenlik önlemleri alındı. Adliye
önündeki meydanda çevik kuvvet polisleri
nöbet tutarken, TOMA ve polis zırhlı araçlar da
hazır bekletildi. Öte yandan adliyenin C Kapı
girişindeki demir kapının iki tarafında da kur-
şun izlerinin olduğu görüldü.

SALDIRININ İZLERİ 
DEMİR KAPIDA!

Üsküdar'da 24 yaşındaki Şükrü Can
Köseoğlu'nun hayatını kaybettiği 
otoparktaki silahlı saldırının Fenerbahçe
tribün liderlerinden İbrahim Gümüşte-
kin'e yönelik yapıldığı ortaya çıktı

Tribün liderine
silahlı saldırı

Sahte kimlik 
ve tabanca çıktı

TUZLA'DA, İstanbul Emniyet Müdür-
lüğü, Motosikletli Polis Timleri Büro
Amirliğine bağlı polis ekipleri 5 Ocak

Pazartesi günü uygulama yaptıkları noktada şüp-
heli gördükleri bir aracı durdurdu. Araç sürücüsü
Y.Ç.'nin ehliyeti olmadığı belirlenirken, araçta ya-
pılan aramada 1 adet ruhsatsız tabanca, 6 adet
fişek, 363 gram narkotik madde, 1 adet hassas te-
razi, 1 adet cep telefonu, 47 bin 750 lira, 400 Euro,
385 Dolar ve sahte polis kimlik kartı ele geçirildi.
Araç sürücüsüne 12 bin 977 lira para cezası uygu-
landı. Gözaltına alınan Y. Ç., Tuzla Polis Merke-
zi'ne götürüldü. Polis merkezindeki ifadesinin
ardından Y.Ç. sevk edildiği adli makamlarca tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. DHA

Tekel bayisine
kurşun yağmuru

ESENYURT'TA, motosikletli iki kişi, tekel
bayisine silahla ateş etti. Dükkan sahibi
Vasıf Ç.'nin hafif yaralandığı saldırı anı

güvenlik kamerasına yansıdı. Olay, 5 Şubat Pazar-
tesi günü, saat 22.50 sıralarında, Örnek Mahallesi
Erzurum Kongre Caddesi üzerinde bulunan bir
tekel bayisinde meydana geldi. İddiaya göre, iki
şüpheli kişi, plakası belirlenemeyen motosikletle
kaldırımda ilerleyerek tekel bayisinin önüne geldi.
Motosikleti kullanan sürücü dükkanın önüne gel-
diğinde durakladı. Motosikletin arka tarafında
oturan kişi ise silahını çıkararak iş yeri sahibi Vasıf
Ç.'nin (40) bulunduğu tekel bayisine defalarca ateş
etti. Vasıf Ç., mermilerden birinin bacağına isabet
etmesi sonucu hafif şekilde yaralandı. İhbar üze-
rine olay yerine polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Yaralanan Vasıf Ç., ambulansla hastaneye kaldırı-
lırken polis ekiplerinin şüpheli saldırganları arama
çalışmaları devam ediyor. Silahlı saldırı anı tekel
bayisini güvenlik kamerasına yansıdı. Görüntü-
lerde, motosikletli iki kişi, kaldırımda ilerleyerek
tekel bayisinin önüne geliyor. Motosiklet durakla-
dığı sırada arkada oturan kişi tekel bayisine doğru
defalarca ateş ediyor. DHA
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Personele
eğitim verildi

Kartal Belediyesi, löseminin nedenleri,
tedavisi ve korunma yolları ile alakalı be-
lediye personeline yönelik genel bir bilgi-

lendirme yapmak ve farkındalık oluşturmak amacı
ile LÖSEV ile birlikte bir eğitim programı düzen-
ledi. Kartal Belediyesi Meclis Salonu’nda düzenle-
nen eğitime Kartal Belediyesi personeli katılım
sağladı. Kartal Belediyesi İnsan Kaynakları ve Eği-
tim Müdürlüğü tarafından organize edilen “Lösemi
Nedenleri, Korunma ve Tedavi Yöntemleri” konulu
eğitimde; LÖSEV Gönüllü İletişimleri Sorumlusu
Ayşegül Özgün, konuşmacı olarak yer aldı. Eği-
timde lösemi hastalığının bulaşıcı olmadığını belir-
ten Özgün; “Öncelikle lösemiden korunmanın ilk
yolu sağlıklı beslenme, sporla iç içe ve sigaradan
uzak bir yaşam sürmektir” dedi. Her 100 bin kişiden
50'sinin lösemi olma riskiyle karşı karşıya kaldığını
ve lösemi ile mücadelede sporun en büyük kalkan
olduğunu özellikle vurgulayan Özgün, bu hastalık-
tan korunmak için şişmanlıktan kaçınmanın ve den-
geli beslenmenin de önemine dikkat çekti.

Sık sık yedirmeliyiz

Türkiye'de her yıl 16 yaşın altında 1200 - 1500 yeni
lösemili çocuk vakası bildirildiğinin altını çizen Ay-
şegül Özgün, “Özellikle çocuklarımıza yedirdiğimiz
her şeyin içeriğini dikkatle kontrol etmeliyiz. Çocuk-
larımızı yağlı kırmızı etlerden, fast food yiyecekler-
den ve şekerden mümkün olduğunca uzak tutmalı,
yaban mersini, çilek, böğürtlen, ahududu, kızılcık,
nar gibi en fazla antioksidan içeren meyve türlerini
sık sık yedirmeliyiz” şeklinde beslenme önerilerinde
bulundu.Eğitimin ardından belediye personelinin
sorularını yanıtlayan Ayşegül Özgün, Kartal Beledi-
yesi’nin LÖSEV ile iş birliği halinde olduğunu dile
getirerek desteklerinden dolayı Kartal Belediye Baş-
kanı Ayşegül Özgün’e verdiği değerli bilgiler için te-
şekkürlerini sunan Kartal Belediyesi Sosyal Yardım
İşleri Müdürü Gamze Yavuzer ise “Kartal Belediye
Başkanımız Sayın Gökhan Yüksel’in öncülüğünde
LÖSEV’in yaptığı çalışmaları her daim destekliyo-
ruz. Bu kutsal amaç için her zaman yanınızda ola-
rak desteklerimize devam edeceğiz” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Mobbing ile Mücadele
Derneği tarafından, 5-11
Şubat Mobbing ile Mü-

cadele Haftası nede-
niyle 2024 yılı teması;
“Mobbing ile Mücadele
Kanunu’na İhtiyaç var”
olarak belirlendi. Der-

nek tarafından başlatılan ve yıl
boyunca devam etmesi planlanan
Mobbing ile Mücadele Kanunu’nun
çıkartılması için düzenlenecek etkin-
liklerin sloganı ise; “Gönül Koyma
Ülken İçin Gönlünü koy” oldu.
Mobbingin her sektörde olduğunu
ifade eden Sağlık Hizmetleri Sendi-
kası (SAHİM-SEN) Başkanı Özlem
Akarken, “SAHİM-SEN olarak biz
de şiddetsiz ve onurlu çalışma orta-
mının, herkesin hakkı olduğunu sa-
vunarak Mobbing ile Mücadele
Derneği’nin başlattığı kampanyaya
desteğimizi açıklıyoruz. SAHİM-
SEN olarak; çalışma yaşamında şid-
det ve tacizin önlenmesi için tüm
paydaşlarla ortak hareket ederek;
atılması gereken adımlarda sorum-
luluk alacağız” dedi. 

Toplum için risk 

Uluslararası Çalışma Örgütü'nün
(ILO), 2019 yılında kabul ettiği 190
sayılı Şiddet ve Tacizin Önlenmesi
Sözleşmesi'ne atıf yapan Akarken,
“Biz de 190 sayılı Sözleşme’nin
temel felsefesine bağlı kalarak tüm
ILO sözleşmelerini, İnsan Hakları
Evrensel Beyannamesi’ni, Medeni
ve Siyasi Haklara İlişkin Sözleş-
mesi’yi, Ekonomik, Sosyal ve Kültü-
rel Haklara İlişkin Sözleşme’yi, Her
Türlü Irk Ayrımcılığının Ortadan
Kaldırılmasına İlişkin Sözleşme’yi,
Kadınlara Karşı Her Türlü Ayrımcı-
lığın Önlenmesi Sözleşmesi’ni, Tüm
Göçmen İşçilerin ve Aile Fertlerinin
Haklarının Korunmasına İlişkin
Sözleşme’yi ve Engelli Hakları Söz-
leşmesi’ni dikkate alan; Mobbing ile
Mücadele Kanunu’nun ivedilikle
çıkması için bu kampanyayı destekli-
yoruz. Mobbing; çalışanın fiziksel,
ruhsal ve sosyal iyilik halini hedef al-
maktadır. Bunlarla bağlantılı olarak
mobbing; güçlü aile ve güçlü toplum
için önemli bir risk oluşturmaktadır.
Dolayısıyla mobbing; sadece çalı-
şanı değil, toplumun tüm kesimlerini
ve değerlerini hedef almaktadır” diye
konuştu. 

Sessiz kalıyorlar!

“Mobbing, her ne kadar psikolojik
taciz olarak ele alınsa da fiziksel
taciz ve şiddeti de içermektedir”
diyen Akarken, “Çalışma hayatında
cinsiyete dayalı ayrımcılığı, şiddeti,

istismarı, tacizi, eziyeti ve işkenceye
varan davranışları beslemektedir.
Onurlu çalışma hakkını ortadan kal-
dırmakta, kişinin maddi ve maddi ve
manevi bütünlüğünü hiçe saymakta-
dır. Kadınların, engellilerin ve ailevi
sorumlulukları olanların, çalışma
hayatında daha çok mobbing davra-
nışına maruz kaldıklarını biliyoruz.
Öte yandan bizler sağlık çalışanları
olarak, daha fazla risk altındayız. Li-
yakatsiz idarecilerin yönetiminde,
mobbing yaşayanların sayısı her
geçen gün artıyor. Ne yazık ki mağ-
durlar, çoğunlukla, kendilerini sa-
vunmasız hissetmekte ve şikayet etse
de var olan sistemin kendisini daha
fazla cezalandıracağını düşünmekte
ve sessiz kalmayı seçmektedir. İşte
bu yüzden mobbing, telafisi müm-
kün olmayan birçok fiziksel ve ruh-
sal sağlık sorununu beraberinde
getirmektedir. Yaşadıklarına dayana-
madıkları için intihar edenleri de bi-
liyoruz. Kanunun olmayışının,
mobbing davranışını sergileyenleri,
daha da cesaretlendirdiğini açıkça

görmekteyiz” ifadelerini kullandı. 

Genelge etkisiz kalıyor

Türkiye'de mobbing ile ilgili ilk dü-
zenlemenin 2011 yılında çıkarılan
“İşyerlerinde Psikolojik Tacizin
(Mobbing) Önlenmesi” konulu Baş-
bakanlık Genelgesi ile başladığını be-
lirten Akarken, “Genelge’de de
bahsedildiği gibi; “Kasıtlı ve sistema-
tik olarak belirli bir süre çalışanın
aşağılanması, küçümsenmesi, dışlan-
ması, kişiliğinin ve saygınlığının zede-
lenmesi, kötü muameleye tabi
tutulması, yıldırılması ve benzeri şekil-
lerde ortaya çıkan psikolojik tacizin
önlenmesi, gerek iş sağlığı ve güven-
liği gerekse çalışma barışının geliştiril-
mesi açısından çok önemlidir.” Ancak
mobbingin, önlenemez yükselişi kar-
şısında, tarafların çok da farkında ol-
madığı bu Genelge’nin, etkisiz
kaldığını söyleyebiliriz. Yaptırımı olan
ve tüm uluslararası insan hakları söz-
leşmelerini dikkate alan; etkili bir
Mobbing ile Mücadele Kanunu’na
ihtiyacımız var” talebinde bulundu. 

MOBBINGE KARSI
KANUN CIKMALI!
Mobbing ile Mücadele Haftası’nda açıklama yapan SAHİM-SEN Başkanı Özlem Akarken, “Mobbing ile etkin
mücadele aşamasında Mobbing ile Mücadele Kanunu’na ihtiyaç var. SAHİM-SEN olarak sağlık çalışanlarının
mobbinge maruz kalmaması için bu konuda çalışan STK’larla işbirliği yapıyoruz” ifadelerini kullandı

ANIL 
BODUÇ

HABER

MOBBİNG
TOPLUMSAL
BİR SORUN

Özlem Akarken konuşmasının sonunda, “Biz
SAHİM-SEN olarak mobbingi, toplumsal bir
sorun olarak görüyoruz” ifadelerini kulana-
rak, “Şiddetsiz ve onurlu çalışma hakkının
korunduğu ortamlar için; toplumda, mob-
binge yönelik bilincin artırılması ve farkında-
lığın geliştirilmesi için; cinsiyete, engelliliğe ve
her türlü farklılığa yönelik; her türlü ayrımcılı-
ğın, şiddet ve tacizin önlenmesi için; toplum-
sal cinsiyet eşitliğinin çalışma kültürüne
yerleşmesi için; tüm çalışanların, psikolojik ve
sosyal yönden desteklenmesi için; mobbing
ile mücadele kanunu tasarısına yönelik çalış-
maların derhal başlatılması için; cumhurbaş-
kanına, tüm bakanlıklara, siyasi partilere,
tüm milletvekillerine ve yasa tasarısı çalışma-

larının öznesi olan çalışanların hakları için;
sendikalara, meslek odalarına, kadın,

engelli, göçmen ve diğer alan-
larda faaliyet yürüten STK’lara

çağrı yapıyoruz. ILO Genel Di-
rektörü Guy Ryder’in de söy-
lediği gibi; “Daha iyi bir
çalışma yaşamının geleceği,
şiddet ve tacizden arınmış
olmalıdır.” Öncelikli hedefi-
miz; Mobbing ile Mücadele
Kanunu’dur. Nihai hedefi-

miz; ILO 190 sayılı Şiddet ve
Tacizi Önleme Sözleşmesi’nin

Türkiye tarafından onaylanma-
sıdır” ifadelerini kullandı. 

Elimizi hiç çekmedik
Kahramanmaraş’ta
meydana gelen ve 10 ili et-
kileyen 6 Şubat depremle-

rinin birinci yıl dönümünde
Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah
Özdemir, depremzedeleri yalnız bı-
rakmadı. Özdemir, beraberindeki
heyetle Adıyaman ve Malatya’yı zi-
yaret etti. Önce Adıyaman’a giden
heyet burada hayatını kaybedenler
için düzenlenen gıyabi cenaze na-
mazına katıldı. Daha sonra depre-
min olduğu 04.17’de zamanın
durduğu saat kulesi etrafında topla-
nan kalabalık, saat kulesine karanfil
bıraktı.

Mevlit okutuldu

Adıyaman ziyaretinin ardından
Malatya'ya geçen ekip, Bağcılar’ın
kardeş şehri Battalgazi’de konteyner
kentte kalan vatandaşlarla bir araya
geldi. Özdemir’e Battalgazi Bele-
diye Başkanı Osman Güder ile AK
Parti Bağcılar İlçe Başkanı Rüstem
Tüysüz de eşlik etti. Ailelerle sohbet

eden Özdemir, onların istek ve sı-
kıntılarını dinleyip acılarına ortak
oldu. Depremde hayatını kaybeden-
ler için mevlidin okunduğu ziyarette
depremzedelere yemek ikramında
da bulunuldu. Konteyner kent sa-
kinleri, depremin ilk gününden bu
yana yanlarında olan Özdemir’e te-
şekkür etti.

Kardeşlerimizin yanındayız

Hükümet ile belediyelerin gayretleri

ve olağanüstü derecede özverileriyle
yaraları sardığını söyleyen Özdemir,
“Bağcılar Belediyesi olarak elimizi
buradan hiç çekmedik. Burada her
zaman vatandaşlarımızla bir arada
olmaya gayret ettik. Depremin bi-
rinci yılında da yine vatandaşları-
mızla birlikteyiz. Bağcılar’daki iş
adamlarımız, STK’larımız, okul aile
birliklerimiz ve Bağcılar’ımızın tüm
fertlerinin katkılarıyla 505 adetlik bir
konteyner kent kurduk. Malatya
Büyükşehir belediyemiz ve Battal-
gazi belediyemizle birlikte alt yapıyı
oluşturduk. Asfalt ve parke yolları-
mızla vatandaşlarımızın sağlıklı şe-
kilde ulaşımını sağladık. Konteyner
kentte ana okulumuz, mescidimiz,
oyun alanlarımız ve sosyal alanları-
mız mevcut. Her zaman deprem-
zede kardeşlerimizin yanındayız.
Şimdiye kadar olduğu gibi bundan
sonra da Malatya ve Adıyaman
başta olmak üzere tüm şehirlerle
birlikte olmaya devam edeceğiz”
dedi. HABER MERKEZİ

Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat depremlerinin birinci yıl dönümünde Bağcılar Belediye Başkanı Abdullah
Özdemir, Adıyaman ve Malatya’da depremzedelerle bir araya geldi. Deprem bölgesinde başlattıkları hizmet-
leri, sürdüreceklerini söyleyen Özdemir, “Bağcılar Belediyesi olarak elimizi buradan hiç çekmedik” dedi



K ahramanmaraş başta olmak üzere
11 ili etkileyen 6 Şubat depremleri-
nin yıl dönümünde Boğaziçi Üni-

versitesi Kandilli Rasathanesi ve Deprem
Araştırma Enstitüsü'nde değerlendirme
toplantısı düzenlendi. KRDAE Müdürü
Prof. Dr. Haluk Özener'in başkanlığında, 6
Şubat'taki depremlerin ardından bölgedeki
hareketliliğin değerlendirildiği toplantıya,
Bölgesel Deprem-Tsunami İzleme ve De-
ğerlendirme Merkezi Müdürü Doç. Dr.
Doğan Kalafat ile KRDAE Müdür Yar-

dımcısı Dr. Öğr. Üyesi Tülay Kaya Eken
katıldı. Toplantıda 11 ili etkileyen depremin
ardından geçen bir yıllık gelişmeler anlatı-
lırken, beklenen İstanbul Depremi hak-
kında da bilgiler verildi.

672 4'ten büyük deprem

6 Şubat depremlerinde ve Türkiye'deki tüm
depremlerde hayatını kaybedenlerin yakın-
larına baş sağlığı dileyerek sözlerine başla-
yan Boğaziçi Üniversitesi Kandilli
Rasathanesi ve Deprem Araştırma Ensti-

tüsü Müdürü Prof. Dr. Haluk Özener,
"1900 yılından 6 Şubat depremlerinden bir
gün öncesine kadar olan 4'ten büyük dep-
rem sayısı 672. Yine bu bölgede 1900 yılın-
dan 6 Şubat tarihine kadar olan deprem
toplam sayısına baktığınız zaman bu ra-
kamda yaklaşık 40 bin civarında olduğunu
görüyorsunuz. 6 Şubat depremlerinden
bugüne kadar geçen sürede sadece bu böl-
gede 670 tane deprem meydana geldi. Yani
123 yılda olan deprem sayısını 6 Şubat
depremlerinden sonra kaydettik. Dolayı-
sıyla ne kadar büyük bir afetle karşı karşıya
olduğumuzu görüyorsunuz" dedi.
Deprem bölgesinde sismik aktivitelerin bir
süre daha devam edebileceğinin altını çizen
Haluk Özener, "Bölgede 6 Şubattan itiba-
ren haftalık 4 bin deprem; artçı deprem sa-
yısı bugün geldiğimiz noktada 300-350
civarına düşüyor. Yani günlük 50 civarında
depremimiz var. Bu depremler bir süre
daha devam edecek. 48 tane 5 ile 5.9 ara-
sında, 3 tanede 6 ile 6.9 arasında artçı şo-
kumuz, depremimiz var" ifadelerini
kullandı.

Sismik boşluk var

Yapılan basın toplantısının ardından bekle-
nen Marmara depremi hakkında soruları
yanıtlayan Prof. Dr. Haluk Özener, "Kuzey
Anadolu fayı, Erzincan'da 1939'da kırıl-
maya başlayarak depremler batıya doğru
göç ediyor. En son 17 Ağustos ve 12
Kasım 1999 depremleri var ve bunlar da
Hersek deltasına kadar kırıldığı bilim in-
sanları tarafından ifade ediliyor. Ve Mar-

mara Denizi içerisinde bir sismik boşluk
var. Bu sismik boşlukta yaklaşık olarak 130
kilometrelik bir mesafeden bahsediyoruz.
Bir gün kırılacak çünkü oraya enerji dol-
maya devam ediyor. Bu fayın tek parçada
mı, 3 parçada mı, 2 parçada mı kırılacağı
tabii ki bir soru işareti ama bu coğrafyada
7'nin üzerinde bir deprem yaşayacağımız
açık. Bununla ilgili binlerce bilimsel çalış-
malar ve farklı verilere dayanarak, farklı so-
nuçlar elde edilebiliyor. Dolayısıyla kimi
hocamıza göre bu deprem çok yakın belki
1-2 yıl içinde olacak, kimine göre 30 yıl
daha olmayabilir, kimine göre de 50 yıl ol-
mayabilir. Ama şunu biliyoruz ki burada
bir deprem olacak. Biz daha çok ne zaman
olacağına değil, biz ne kadar hazırız ona
bakmamız lazım. Dolayısıyla da bunun ça-
relerini aramamız lazım" şeklinde konuştu.

Sizler bunu tartışmayın!

Marmara Denizi'nde olan deprem periyot-
larını değerlendiren Özener, "Marmara'da
250 yıllık periyotlardan bahsediliyor. Artı,
eksi 25-30 yıl farklar veren bilimsel çalış-
malar var. Baktığınız zaman aslında bu
Marmara depremi çok çok uzakta değil.
Yani önümüzde bir 100 yıl daha yok. Belki
10 saniye sonra da bu depremle karşılaşa-
biliriz, belki 20 yıl sonra da olabilir. Bunu
zamana bağlamanın çok doğru olduğunu
düşünmüyorum. Bunu bilim insanları biz-
ler tartışalım ama vatandaş, sizler lütfen
bunu tartışmayın. Yarın deprem olacakmış
gibi psikolojinizi bozmayın ama olabildi-
ğince hazır olun" dedi.  DHA
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A vrupa gündemini yakından takip edenler
bilir. Avrupa'da uzunca bir süredir sanki ‘savaş
hayaleti‘ dolaşıyor/dolaştırılıyor. İsveç, Nor-

veç, Almanya ve özellikle de Birleşik Krallık‘tan yapı-
lan açıklamalarda ‘büyük hesaplaşma’nın yakınlaştığı
söyleniyor. Halkın geniş çaplı bir savaşa hazır olmaları
yönünde zihnen hazırlanmaları tavsiye ediliyor. Tabii
ki bir savaş takvimi yok. İnanmak veya inanmamak
size kalmış ama Rusya’nın Ukrayna’nın işini bitirdik-
ten sonra Baltık’a saldıracağı bir senaryo olarak sunu-
luyor. Siz ne düşünüyorsunuz ama ben şahsen böyle bir
olasılığa ihtimal vermiyorum/vermek istemiyorum.

* * * *
İsveç'ten başlayalım. Yer aldığı son savaş 1814’te

olan İsveç’te Sivil Savunma Bakanı 7 Ocak Pazar
günü yıllık güvenlik konferansında ‘Savaş çıkabilir‘
dedi. Halk şok oldu. Ardından İsveç silahlı kuvvetler
başkomutanı halkın zihinsel olarak savaşa hazırlan-
masını istedi. Halk mekanik kollu radyolara hücum
etti. Bu tip radyolar kısa sürede tükendi. Endişeli in-
sanların aramasıyla yardım hatları kilitlendi. Gazete-
ler, evde yardım almadan günlerce nasıl hayatta
kalınacağını anlatan yazılar yayınlamaya başladı.

* * * *
Baltık’ta da savaş sonrasının en kapsamlı NATO

tatbikatı başladı. Adı Steadfast Defender 2024. 31
NATO üyesi ve aday ülke İsveç'ten yaklaşık 90 bin
asker katılıyor. Mayıs sonuna kadar sürecek. NA-
TO'nun Soğuk Savaş döneminde son büyük tatbikatı,
1988'de 125 bin askerin katılımıyla "REFORGER" ol-
muştu. Şimdi ağırlıklı olarak Almanya, Polonya ve
Baltık ülkelerinde yapılan tatbikatta Rusya ile muhte-
mel savaş senaryoları çalışılıyor. Estonya-Letonya-Lit-
vanya bir savunma kümesi kuruluyor. Baltık savunma
hattı inşa edilecek.

* * * *
İngiltere’ye geçelim. Birleşik Krallık Genelkurmay

Başkanı Rusya ile olası bir savaş durumunda sivillerin
eğitilmesi ve silahlandırılması çağrısında bulundu.
Londra'da düzenlenen bir konferansta İngiliz ordusu-
nun büyüklüğünün neredeyse iki katına çıkarılması
çağrısında bulundu. The Independent gazetesinin ha-
berine göre de Genelkurmay Başkanı olası bir savaşta
faaliyete geçirilmek üzere bir 'vatandaş ordusu' kurul-
masını savunuyor. Şöyle diyor; "Savaşı düzenli ordular
yapar ama vatandaş orduları kazanır."

* * * *
Norveç’e geçelim. Barents Denizi'ndeki 197 kilo-

metrelik sınır boyunca Norveç’in olası bir Rus işgaline
karşı savunması da şu anki büyük tatbikatın bir par-
çası. Norveçli komutan 23 Ocak Salı günü Dagbladet
gazetesine verdiği demeçte, ‘Zamanımız azalıyor.
Artık belki bir, iki, belki üç yıl sürecek bir fırsat pence-
resi var ve bu süre zarfında yatırım yapmamız gereki-
yor. Dışardan yardım almadan üç gün hayatta
kalabilmeliyiz‘ diyor. 5,5 milyon nüfuslu Norveç kara
kuvvetlerinde 7.800 asker olduğu, 110 piyade savaş
aracı ve yalnızca 36 Leopard 2A4NO ana muharebe
tankı olduğu söyleniyor.

* * * *
Geçelim Almanya’ya. Savunma Bakanı Alman hal-

kını olası bir savaşa hazırlık için ikna etmeye çalışıyor.
Ülkenin ‘Savaşa hazır hale gelmesini‘ talep ediyor.
Bakan ‘Avrupa’da savaş fikrine alışmalıyız‘ diyor. Bild
gazetesinde bir süre önce yayınlanan belgeler, Berlin'in
Batı Avrupa'ya, özellikle de Baltık ülkelerine yönelik
büyük bir Rus saldırısı için acil durum planları hazır-
ladığını gösteriyordu. Ne kadar gerçekçi bilemiyoruz
ama ‘Uygulama senaryosu‘ olarak adlandırılan plan,
Rusya'nın bu yıl Estonya, Letonya ve Litvanya'ya karşı
hibrit bir savaş kampanyası başlatacağını varsayıyor.

* * * *
NATO'nun en yüksek Askeri Otoritesi olan Askeri

Komite, 17 ve 18 Ocak günleri Brüksel'de yani ana
karargahta bir araya geldi. Toplantıya başkanlık eden
Askeri Komite Başkanı Hollandalı Amiral Rob Ba-
uer'in ‘Barış artık kesin değil ve bu nedenle önümüz-
deki yirmi yılda Rusya ile tam ölçekli bir savaşa
hazırlanmamız gerekiyor. Kamu ve özel aktörlerin, her
şeyin planlanabilir, öngörülebilir, kontrol edilebilir ol-
duğu bir çağdan, her şeyin her an olabileceği bir çağa
zihniyetlerini değiştirmelerine ihtiyacımız var. Beklen-
meyeni beklememiz gereken bir çağdayız' dediği 
söyleniyor.

* * * *
Herkes Alman yazar Erich Maria Remarque’ın

1928’de yazdığı ‚‘Batı Cephesi‘nde yeni bir şey yok‘
adlı eserini duymuştur/bilir. Ya okumuştur ya da fil-
mini izlemiştir. Birinci Dünya Savaşı sırasında Batı
Cephesi'nde savaşan bir Alman askerinin hikayesini
konu ediyor. Savaşın ilk günlerinde coşkuyla siperlerde
yer alan Paul ve silah arkadaşları, savaş devam ettikçe
kendilerini korku ve büyük bir çaresizliğin içinde
bulur. Şimdi bir asırdan fazla bir süre sonra büyük
savaş korkusunun anlatıldığı sayısız açıklama var.
Bazı uzmanlara veya gazetecilere bakarsanız Üçüncü
Savaş başladı bile. Şöyle söyleyelim, Batı Cephesi’nde
yeni bir şeyler var ama ne? 

Savaşın hayaleti
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6 Şubat Kahramanmaraş depremlerinin yıl dönümünde Boğaziçi
Üniversitesi Kandilli Rasathanesi ve Deprem Araştırma Enstitüsü'nde
değerlendirme toplantısı düzenlendi. Basın toplantısında konuşan
Prof. Dr. Haluk Özener, "Marmara Denizi içerisinde bir sismik boşluk
var. Yaklaşık olarak 130 kilometrelik bir mesafeden bahsediyoruz.
Bir gün kırılacak çünkü oraya enerji dolmaya devam ediyor. 7'nin
üzerinde bir deprem yaşayacağımız açık" dedi
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Türkiye genelindeki fay hattı ve deprem
istatistikleri hakkında bilgiler de veren
Prof. Dr. Özener, "Ülkemizde MTA'nın
diri fay haritasına göre 500'ün üzerinde,
5 buçuk üzeri deprem üretebilecek diri
fay var. Şimdi, faylar deprem üretebile-
cek ama her fay aynı, her uzunluktaki
fay aynı sürede mi deprem üretiyor.
Yani bir fayın 7 buçukluk deprem ürete-
ceğini söylemek tek başına doğru ama
tam bir bilgi değil. Ülkemizdeki yer ka-
buğu, yer değiştirme hızlarını görüyor-
sunuz. Bu hızlar her yerde aynı değil,
Türkiye'nin her yerinde aynı değil.
Ege'ye baktığımız zaman yıllık 3 buçuk -
4 santimlik hızlar varken, Anadolu pla-
kasına, Anadolu'nun ortalama hızı yıllık
2- 2 buçuk santim, Doğu-Güneydoğu'ya

gittiğiniz zaman 5-7 milimetrelik yıllık
hızlar veriyor. Her fay aynı hızda enerji
biriktirmiyor. Dolayısıyla deprem tekrar-
lama aralıkları da aynı değil. Yani bir
fayın 7 buçuk büyüklüğünde bir deprem
üretebileceğini söylemek, o fayın uzun-
luğuna bakarak doğru olabilir. Ancak
son depremden bu yana geçen süre artı
o fayın ne hızlı enerji biriktiğini bilmek
lazım. Eğer o fay 7 buçukluk deprem
üretebilecek bir fay, 1500 yıllık bir süre
ihtiyaç varsa ve en son deprem bin yıl
önce olduysa önümüzdeki 500 yıl as-
lında bir süre var o depremin, 7 buçuk-
luk deprem üretmesi için. Dolayısıyla
bu bilgileri bu şekilde paylaşmak top-
lumda doğru yönlendirme anlamına
gelir" diye konuştu.

500'ÜN ÜZERiNDE DiRi FAY VAR

Avcılar 6 Şubat’ı unutmadı. Tüm yurdu derinden
sarsan Kahramanmaraş merkezli depremlerin yıl
dönümünde Avcılar Belediyesi öncülüğünde
buluşan sivil toplum kuruluşları depremlerde
kaybedilen vatandaşları anmak ve afetlere karşı
dirençli bir toplum oluşturmak için sesini yükseltti

AVCILAR’DA , 6 Şubat 2023’te
saat 4.17’de meydana gelen
Kahramanmaraş merkezli

depremlerin yıl dönümünde hayatını kay-
beden vatandaşları anmak ve afetlere
karşı dirençli bir toplum oluşturmak için
Avcılar Belediyesi öncülüğünde anma
programı düzenledi.  Avcılar Deprem
Anıtı önünde toplanan vatandaşlar Ha-
tay’da yaşanan elektrik kesintilerine dikkat
çekmek için ellerinde ışıldaklarla Havuz
Meydanı’na sessiz yürüyüş yaptı. Etkin-
liğe getirilen ışıldak ve fenerler Hatay’da
deprem mağdurlarına dağıtılacak. 

Hançerli canlı bağlandı

Depremde hayatını kaybedenler için dü-
zenlenen anma programına CHP İlçe
Başkanı Selçuk Gök, Avcılar Belediye
Meclis üyeleri, STK temsilcileri, Mahalle
Afet Gönüllüleri (MAG) ve birçok Avcı-
larlı vatandaş katıldı. Depremin yıl dönü-
münde Hatay’da bulunan Avcılar
Belediye Başkanı Turan Hançerli anma
programına görüntülü bağlantı ile canlı
olarak katıldı. Etkinliğin adından vatan-
daşlara çorba dağıtımı yapıldı. Anma et-
kinliğine görüntülü olarak canlı bağlanan
Hançerli, “Çalışma arkadaşlarımızla ve
deprem sonrasında birlikte çalıştığımız
sivil toplum örgütlerinin temsilcileriyle;
MAG, AGAFED ve İNSEV ile dün ve
bugün Hatay’daydık. Hatay’da ki anma
programına ve çeşitli etkinliklere katıldık.
Deprem ilk anından itibaren Hatay’ı bı-
rakmadık hala Hatay’da çalışan ekibimiz

var. Ekibimiz Hatay’da kaldı çalışmala-
rına devam ediyor” dedi. 

Büyük acılar yaşadık

“Hatay’da üzülerek belirtmek isterim ki
aradan geçen 1 yılda tüm ülke olarak ya-
raları sarmaya  çalıştık fakat hala sıkıntılar
var” diyen Hançerli, “Hala enkazların bu-
lunduğu yerler var. Bazı deprem mağdur-
ları hala çadırlarda yaşıyor. Konteyner
kente bile geçilmediğini gördük, üzücü
durumlarla karşı karşıyayız. Depremin
afete dönüşmesi sonucu büyük acılar ya-
şadık. Dün hataya hareket etmeden önce
İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa’da ho-
calarımızla bir sempozyuma katılmıştım.
Orada hocalarımızı dinlediğimizde
1900’lerin ortalarından itibaren aslında
ülkemizin deprem haritası üç aşağı beş
yukarı biliniyor ve 1963 yılına geldiği-
mizde neredeyse bugünkü deprem hari-
tası hazırlanmış durumda fakat acı ama
gerçek bu riske bu tehlikeye ve deprem
gerçeğine uygun ve depreme hazırlıklı da-
yanıklı kentleri inşa edememiş olduğu-
muzu üzülerek yaşıyoruz. Anmanın en
önemli konularından biri de bu. Diliyo-
rum ki bunlardan ders çıkarırız  ve hazır-
lıklarımızı, dayanıklı kentlerimizi sadece
depreme karşı da değil tüm afetlere karşı
kentlerimizi inşa etmemiz lazım bu süreç-
leri hızlı bir şekilde tamamlamamız
lazım” ifadelerini kullandı. 

Büyük yol aldık

Avcılar'da son 5 yılda büyük yol kat ettik-

lerini dile getiren Hançerli, “20 bini aşkın
riskli tehlikeli, ölüm saçan binayı alkışlarla
yıktık, yenilerini inşaa ettik. Tabi yenile-
rini değerli komşularımla birlikte inşa
ettik. Bu çağrımıza beş yıl önce
olumlu cevap verenler 2019’da
2020’de 2021’de yenilemeye başla-
yanlar makul fiyatlarla ,ucuz
kredi koşulları ile yenilemeyi
yaptılar ama 2020 ile başlayan
kriz ve kriz fiyatları çok ama
pahalandırdı. Yenilemek
neredeyse imkansız hale
geldi, zorlaştı. Ama
komşularımla  
her şeye rağmen 
el ele vereceğiz 
yenileyeceğiz. Biz
kentimizi daya-
nıklı güvenli
hale getirece-
ğiz” dedi. 
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Son yıllarda linç yiyoruz!
İzmir'de taksici Oğuz Erge'nin öldürülmesiyle ilgili açıklamalarda bulunan İstanbul Havalimanı Taksiciler

Kooperatif Başkanı Fahrettin Can, "Maalesef son yıllarda esnafımız aleyhinde sürekli linç kampanyası
yapılmaktadır. Her fırsatta bizler kötülenmekte ve hedef gösterilmekteyiz" dedi.

İstanbul
Havali-
manı 

Taksiciler Kooperatifi
üyeleri İzmir'de taksici

Oğuz Erge'nin öldürülmesi
ve taksicilere yönelik saldırı-

lara tepki göstermek için bir
araya geldi. Taksiciler, koopera-

tif merkezinde 'Taksicileri hedef
gösterenler saldırı ve cinayetlerin

sorumlusudur' yazılı pankart açarak
can güvenliklerinin olmadığını söyle-

diler. İstanbul Havalimanı Taksiciler
Kooperatifi Başkanı Fahrettin Can taksi-
ciler adına açıklama yaptı.

İtibar kaybediyoruz

Fahrettin Can, "Bu olay taksi esnafı-
mızla birlikte vicdan sahibi tüm insan-
lığı üzmüştür. Bizler artık bu olayların
son bulmasını diliyoruz. Taksiciler ola-
rak 60 yıldır onurla ve gururla İstanbul
halkına hizmet veriyoruz. Bizler esnaf
ve ahilik ahlakı çerçevesinde ekmeği-
mizi bu meslekten kazanıyoruz. Maale-

sef son yıllarda esnafımız aleyhinde sü-
rekli olarak linç kampanyası yapılmak-
tadır. Her fırsatta bizler kötülenmekte ve
hedef gösterilmekteyiz. Yıllardır süren
bu planlı saldırılar sonucu bizler vatan-
daşımızın gözünde itibar kaybetmekte
ve adeta hedef gösterilmektedir. Geçen
hafta İzmir'de yaşanan ve meslektaşı-
mız Oğuz Erge'nin vefatına sebep olan
olayda sayısını unuttuğumuz yüzlerce
gasp, saldırı, yaralanma ve sözlü tartış-
malar bu karalama kampanyasının bir
etkisidir" dedi.

Erdoğan'a çağrı

Taksici esnafının maruz kaldığı 
diğer olayın ise korsan taşımacılık 
olduğunun altını çizen Can, konuşma-
sını şöyle sürdürdü: “Bu çevreler, para-
nın gücü ile sektörümüzü sürekli
karalamakta, TV ve sosyal medyada
algı ve manipüle haberleriyle PR çalış-
malarını sürdürmektedir. Bizler bu
emek hırsızlarını taksici dostu Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdo-
ğan başta olmak üzere bütün yetkililere
şikâyet ediyoruz.” DHA



T .C. Kültür ve Turizm Bakan-
lığı, T.C. Ticaret Bakanlığı, İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi

ve Türk Hava Yolları’nın kurumsal
sponsorluğunda Türkiye Otelciler Federas-
yonu (TÜROFED) ve Türkiye Turizm Ya-
tırımcıları Derneği’nin (TTYD) iş
ortaklığında düzenlenen 27. EMITT Doğu
Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat
Fuarı 4 gün boyunca Balkanlar, Orta Doğu
ve Orta Asya başta olmak üzere 300’den
fazla satın almacı ve Almanya, Bulgaristan,
Brezilya, Mısır, İran, Japonya, Kuzey Kıb-
rıs, Venezuela gibi birçok ülkeden katılımcı
firmayı ağırlıyor. Dün kapılarını açan ve 9
Şubat’a kadar devam edecek fuarın baş-
kanlar oturumu Turizm Danışmanı Osman
Ayık moderatörlüğünde gerçekleştirildi. 

Yükselişe geçtik

Fikir önderlerinin 2024 turizm öngörülerini
paylaştığı oturumda; TÜROFED Yönetim
Kurulu Başkanı Erkan Yağcı “2023 çok iyi
başlasa da birçok üzücü olayla birlikte ha-
ziran ayına kadar durgunluk gösterdi. Esa-
sında haziran itibariyle yükselişe geçtik.
Rakamlara baktığımızda 2023 zor fakat iyi
de biten bir yıl oldu. Dünya turizmi
2019’taki rakamları yakaladı. Türkiye
bunun da üzerine çıktı. Biz 2019 rakamla-
rını 2023 yılında geride bıraktık. 2024’e ge-
lirsek, bu yıl bizim için bir test yılı olacak.
Hem gelir hem kişi sayısını korumak bu yıl
bizim çok önemli. Fiyat artışlarının dünya
piyasasında kabul edilmesinin test edildiği
bir yıl olacak. Bildiğiniz üzere 2024 Turizm
Hedef Rakamları açıklandı. Ben bu rakam-
ları son derece gerçekçi buluyorum. Türk
turizminin sivil toplum anlamında çok
büyük itici gücüyüz. Türkiye Fiyat/hizmet
dengesinin en iyi olduğu ülkelerden biri.
Turizme olan inancımızı koruduğumuz sü-

rece hem turizm hareketi hem tu-
rizm gelirlerimizin artacağını öngö-
rüyorum. Sektöre karşı, ortak aklı
oluşturabildiğimiz bir dönemdeyiz.

Bu yaşadığımız rönesans dönemi uzun
olacak. Pazar, ürün çeşitliği ve algı çalışma-
larına dijital dönüşüm ve yapay zeka da ek-
lendi. Türk turizmindeki dönüşüm bu konu
hakkında düşünmeye zorluyor. Nasıl sür-
dürülebilirlik önemliyse bu uygulamalar da
sektör için çok kıymetli.” diyerek 2024 ön-
görülerini ve görüşlerini dile getirdi. 

Ciddi bir sıçrama yaptık

Türkiye Turizm Yatırımcıları Derneği Yö-
netim Kurulu Başkan Yardımcısı (TTYD)
Naile Göçen Çukurova ise “2023’ü olumlu
bir yıl olarak değerlendiriyorum. Hem de
yaşanan tüm olumsuzluklara rağmen.
2024 ün başlarında genel bir resme baktığı-
mızda ana pazarlarımızda rezervasyonların
iyi bir yükselişte olduğunu görüyoruz. Son
on yıla bakarsak, ciddi bir sıçrama yaptık.
Türkiye’nin sahip olduğu coğrafi değerler
çok kıymetli. Fiyatlarda standartlarımızı
yükseltebiliyoruz. Çünkü marka demek
güven demek. Markalaşmaya ihtiyacımız
var. O yeterlilikte tesislerimiz, otel zincirleri-
miz var. Bu noktada markalaşma sürecimi-
zin güçlenmesi gerekiyor. Sektörümüz 2024
için umut vadediyor. Geleceğe baktığı-
mızda tüm dünyanın bir dönüşüm içinde
olduğunu görüyoruz. İnsana hizmet ediyo-
ruz. Bunun istihdamını yapabiliyor olma-
mız, 12 aya yayarak 81 ilde faaliyet
göstermemiz gerekiyor. Her destinasyonun
cazibesini artırıp 12 aya yaydığımız zaman
zaten bambaşka bir Türkiye göreceğiz.
Kültür ve Turizm Bakanı Sayın Nuri
Ersoy’un da açıkladığı gibi, hedefimiz 60
milyon ziyaretçi ve 60 milyar dolar gelir
elde etmek. Bu bir dönüşüm projesi. Âtıl

yapılar güçlendirildiğinde müthiş bir kap-
asite ortaya çıkacak. Ülke sathında yapılan
yatırımlarla bu dönüşümün gerçekleşece-
ğine inanıyorum” ifadelerini kullandı. 

Yüzde 10’luk düşüş oldu

TÜROB Yönetim Kurulu Başkanı Mü-
berra Eresin de TÜROB’un 1000’den fazla
otel ile ağırlıklı olarak şehir otellerini temsil
ettiğini belirtti. 2023’te yaşanan birçok
olumsuzluğun yanı sıra kayıt dışı konakla-
malar nedeniyle otellerin doluluk oranla-
rında düşüş olduğuna dikkat çeken Eresin,
“Otellerin doluluk oranlarında yüzde
10’luk düşüş oldu. Oda fiyatlarında ise
yükseliş görüyoruz. 2023 yılında şehir otel-
lerindeki dolulukların azalmasının sebepleri
arasında deprem, uluslararası alanda
savaş, ekonomik kaynaklı birçok sebebi ve
kayıt dışı konaklama yerleri de var. Ana he-
defimiz kayıt dışı yerlerin belgelendirilmesi
ve kayıtlara dahil edilmeleri. Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığımız bu konuda gerekli ted-
birleri alarak tüm konaklama yerlerini kayıt
altına alarak Basit Belge verdi ve Airbnb
yasası ile geri kalan konaklama yerlerini de
kayıt altına almaya başladı. Küresel ölçeğe
bakıldığında Türkiye hâlâ seyahat edilmek
istenen destinasyonların en başında geliyor.
Bu bakanlığımızın, TGA’nın ve biz turizm-
cilerin büyük özverili çalışmalarıyla gerçek-
leşiyor. Nisan itibariyle umuyoruz ki, 2024
daha iyi bir yıl olacak. Tek dileğimiz dün-
yada barışın sağlanması, savaşın konuşul-
duğu bir ortamda turizm hareketliliğinden
bahsetmek çok zor. Bu ortamda 2023 ra-
kamları bir mucizedir aslında. Bu arada en
büyük destekçilerimizden ve partnerleri-
mizden biri THY. Uzak destinasyonlardan
gelen misafirler bizim için çok önemli. Bu
yüzden bir kez daha THY’ye de teşekkür
etmek istiyorum” dedi. 
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

TürkiyE Gıda İhracatçıları (TGİ) açıklama-
sına göre, ocak ayında 1,1 milyon ton ihra-
cat yapan sektörün ihracat gelirleri geçen

yılın aynı dönemine kıyasla yüzde 5,4 arttı, Türkiye’nin
toplam tarım ihracatı içindeki payı da yüzde 33’e ulaştı.
Hububat, bakliyat, yağlı tohumlar ve mamulleri sektö-
ründe en fazla ihracat gerçekleştiren iller İstanbul, Gazi-
antep ve Mersin, en fazla ihracat gerçekleştirilen ülkeler
Irak, ABD ve Suriye olarak kayıtlara geçti. Türkiye İhra-
catçılar Meclisi (TİM) Hububat Bakliyat Yağlı Tohum-
lar ve Mamulleri Sektör Kurulu Başkanı Ahmet
Tiryakioğlu, resesyon beklentileri, bölgesel savaşlar, iklim
krizi ve maliyet artışlarının getirdiği çeşitli risklere rağ-
men küresel gıda sektörünün 2024 yılına umutlu başla-
dığını belirtti.

Sakin seyredebilir

Tiryakioğlu, "Tarımsal girdi maliyetleri artmış olsa da
parasal sıkılaşma programlarının getirdiği talep daral-
ması nedeniyle küresel gıda fiyatları bir süre daha sakin
seyredebilir. Bu noktada önemli olan, üretici fiyatların-
daki artışı dengelemek ve enflasyonla mücadele etmek
üzere devletlerin tarımsal üreticilere sağladıkları destek-
lerin sürmesidir" ifadelerini kullandı. Şu an Avrupa gene-
linde devam eden çiftçi eylemlerinin gerisinde bu
yöndeki taleplerin bulunduğunun altını çizen Tiryaki-
oğlu, Orta Doğu'daki çatışmaların petrol ve lojistik sü-
reçleri üzerindeki etkisinin ne kadar süreceğinin
bilinmediği bir ortamda kritik konulardan birinin tarım-
sal üretim olacağına işaret etti. Tiryakioğlu, "Ülkemizde
geçtiğimiz yıl Toprak Mahsulleri Ofisinin alımları 13
milyon tonu geçerken Tarım ve Orman Bakanlığının ta-
rımsal destekleme ödemeleri 63 milyar lirayı aştı. Kamu
kaynaklarımız bu süreçte üretimi destekleyici şekilde kul-
lanıldı" değerlendirmesinde bulundu.

Verimli bir yıl geçti

Gıda ihracatçıları için şu an en önemli konulardan biri-
nin finansmana erişim olduğunu dile getiren Tiryaki-
oğlu, şunları kaydetti: "Bu noktada Eximbank’ın 50
milyar dolarlık destek sözü, son dönemde finansman
maliyetleri artan ihracatçılarımızı rahatlattı. Rekolte açı-
sından çok verimli geçen bir yılda yurt içindeki bu geliş-
meler 2024 yılına da büyük hedeflerle başlamamızı
sağladı. Temel gıda alanında Türkiye’nin en büyük şir-
ketleri üye oldu. Farklı bölgelerdeki 6 ihracatçı birliği bir
araya gelerek oluşturdu. Hububat, bakliyat, yağlı to-
humlar ve mamulleri sektörünün iştigal alanı geniş ve
zengin olduğu için birliklerimizin çatısı altında uluslar-
arası ölçekte rekabet eden çok büyük markalar var. İşlet-
melerimizin her biri, kendi alanlarında ses getiren
pazarlama çalışmaları yürütüyor ama bireysel faaliyetler,
sektörün ortak algısına istediğimiz kadar katkı vermiyor.
6 İhracatçı birliğimizin işbirliği, Türkiye’nin, dünyanın
önde gelen gıda ihracatçılarından biri olarak tanınırlığı
açısında çok önemli bir adım oldu. Bu ay, Turkish Food
Exporters markasıyla Dubai’deki Gulfood fuarında ola-
cağız. Burada potansiyel müşterilerimiz için düzenleye-
ceğimiz tanıtım çalışmalarıyla Orta Doğu pazarındaki
Türk malı algısına büyük katkı sağlayacağız.”  AA
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Türkiye'nin temel gıda ürünlerini 
kapsayan hububat, bakliyat, yağlı
tohumlar ve mamulleri ihracatı ocakta
geçen yılın aynı dönemine göre yüzde
5,4 artarak 1,03 milyar dolar oldu

2024 TURİZM İÇİN
TEST YILI OLACAK
Tüyap Fuar ve Kongre Merkezi’nde kapılarını açan 27. EMITT Doğu Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarı’nda fikir
önderleri, Türkiye'de 2023 Turizm Raporu ve turizm ekonomisi ile 2024’e dair beklentilerini paylaştı. TÜROFED Yönetim 
Kurulu Başkanı Erkan Yağcı, “2023 çok iyi başlasa da birçok üzücü olayla birlikte haziran ayına kadar durgunluk gösterdi.
Rakamlara baktığımızda 2023 zor fakat iyi de biten bir yıl oldu. 2024’e gelirsek, bu yıl bizim için bir test yılı olacak” dedi

27. EmıTT fuarında sektör profesyo-
nellerini bir araya getirerek, sektöre
yenilikçi bir vizyon kazandırılacağı-
nın altını çizen EMITT Fuar Direk-
törü Hacer Aydın, fuarın Türkiye
ekonomisine, turizmine ve ülke mar-
kasına büyük katkısı olduğuna dikkat
çekti. “Fuarımızın kapılarını bunca
yıllık deneyim ve birikimle 27. kez aç-
tığımız halde, hala ilk günkü heyeca-
nımızı içimizde hissediyoruz” diyen
Aydın, “Çünkü ülkemiz için, ilerle-
mek için ve daha iyi bir geleceği
mümkün kılmak için hayallerimizin
sonu yok. 2024'e dair hedeflerimiz
arasında turizmi çeşitlendirmek, al-
ternatif turizm ürünlerini tanıtmak
ve bu sayede turizmi yılın 12 ayında
tüm ülkeye yaymak bulunuyor. Özel-
likle dünya genelinde yükselen pa-
zarlara ve Amerika ile Uzak Doğu
gibi uzak pazarlardaki ülkelerin üst
gelir grubuna odaklanarak turizmi
genişletmeyi planlıyoruz. Yerli turizm
sezonunun 12 aya yayılmasının, sek-
törde karlılık ve rekabet gücünün art-
masına önemli katkılar
sağlayacağına inanıyoruz. Fuarın ilk
gününe Türkiye'de ve Dünya’da
2023 Turizm Raporu ile 2024 Tu-
rizm Öngörüleri ve yeni trendler ko-
nulu panellerle başladık. Fuarın
ikinci gününde ise sağlık turizmi po-
litikaları, teşvik uygulamaları ve yerel
mükemmellikten küresel etkiye uza-
nan bir panel, gün boyunca sektör
profesyonellerini bir araya getirecek.
Üçüncü gün, gezginlere öneriler ve
sürdürülebilirlik konularındaki pa-
neller katılımcılara farklı bir bakış
açısı sunarken, sektöre yön veren
teknolojik gelişmeler de ele alınacak.
27 yıldır azmimizi ve heyecanımızı
koruduğumuz fuarımızda, Türki-
ye’nin turizm gücünü keşfederken,
geleceğin destinasyonlarına yeni yol-
lar inşa edeceğiz” ifadelerini 
kullandı. 

27 SENEDEN 
BERİ AZMİMİZİ
KORUYORUZ

BURAK 
BİRERDİNÇ

haber

Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanı Vedat Işık-
han, NTV'de soruları

yanıtladı. Emeklilerin bayram ikra-
miyelerinde artış talebine dair soru
üzerine Işıkhan, “2002 yılından bu
yana, iktidara geldiğimiz günden
bu yana emeklilerimiz bizim için
çok değerli ve kıymetli büyükleri-
miz olmuştur. Sayın Cumhurbaş-
kanı'mızın politikalarına ve
hükümetimize en büyük destek
sağlayan grupların başında geliyor.
Enflasyona karşı tüm vatandaşları
ezdirmeme ilkesi emeklilerimiz için
de söz konusu. Sayın Cumhurbaş-
kanı'mızın liderliğinde alınan bir
kararla bayram ikramiyelerini öde-
meye başladık. Bunu 2018 yılında
hayata geçirdik. Burada iki bayram
için 2 bin lirayla başladık. Daha
sonra 2021 yılında 2 bin 200 liraya,
ardından da 2023 yılında 4 bin li-
raya yükselttik” dedi. 

5 bin lira destek verdik

Işıkhan, bugüne kadar emeklilere
toplam 166 milyar 200 milyon lira

bayram ikramiyesi ödendiğini be-
lirterek, “Emeklilerimize bir seferlik
5 bin lira destek verdik. Emeklileri-
miz müsterih olsun. Cumhurbaş-
kanı'mız da bizler de her zaman
emeklilerimizin yanında olduk.
Cumhurbaşkanı Yardımcımız
Sayın Cevdet Yılmaz, Hazine ve
Maliye Bakanımız Sayın Mehmet
Şimşek ile gerekli değerlendirmeleri
yaparak Cumhurbaşkanı'mızın
takdirine sunup ondan sonra da
talimatları doğrultusunda gerekli
çalışmaları ve adımları atarız. Hü-
kümet olarak bu adımı atmaya ha-
zırız. Bu çerçevede, çalışmalara
kısa sürede başlayabiliriz” diye ko-
nuştu. Tüm emeklilerin aylıkların-
daki artış oranını bu aydan itibaren
eşitlediklerini anımsatan Işıkhan,
bu kapsamda toplam 13 milyon
660 bin 868 kişiye 15 milyar 845
milyon 208 bin 523 lira fark ödene-
ceğini bildirdi.

2 milyon EYT'li 

EYT düzenlemesi kapsamında kaç
kişinin emekli olduğuna yönelik so-

ruyu da cevaplayan Işıkhan, “EYT'den
sonra 2 milyon vatandaşımız emekli
oldu. Son verilere göre, EYT'den emekli
olan vatandaşımızın yaklaşık 950 bini
tekrar çalışma hayatına döndü. EYT'de
süreç devam ediyor. Emekli sayımız şu
an 16 milyon. Talepler ve başvurular ol-
dukça da 2024 yılının sonunda emekli
sayımızın 16 milyon 400 bin olmasını
öngörüyoruz” dedi. Emekli sayısının art-
tığına dikkati çeken Işıkhan, "Sosyal gü-
venlik sistemlerinin sürdürülebilirliği
açısından bakanlık olarak temel hedefi-
miz istihdamı artırmak. Şu anda 32 mil-
yona yakın vatandaşımız istihdam
sürecinde. Bunun daha da artırılması
noktasında, özellikle kadın istihdamının
artırılması konusunda çok önemli çalış-
malarımız ve projelerimiz olacak" ifade-
lerini kullandı.  AA

Adım atmaya

HAZIRIZ
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 

Bakanı Vedat Işıkhan, emeklilerin
bayram ikramiyesinde artış

talepleriyle ilgili, "Hükümet olarak
bu adımı atmaya hazırız. Bu

çerçevede çalışmalara kısa sürede
başlayabiliriz" dedi

İhracat
geçen yıla
göre arttı
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Ş anlıurfa'da düzenlenen aday tanıtım
toplantısında konuşan Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, “Evliyalar şehri Şanlı-

urfa huzurun, kardeşliğin kıymetini çok iyi
bilir. Hiç endişe etmeyin, dimdik ayaktayız
ayakta olacağız. Tarih boyunca medeniyet
merkezlerinden biri olan Urfa bölgesinin
bizim kalbimizde ayrı bir yeri var. Ülkemize
kazandırdığımız eserlerden Şanlıurfa'nın
hak ettiği payı alması için bizzat takipçisi
olduk” dedi. “Geçmişte bizimle yol yürüyüp
de yolunu değiştirenlerin tercihi kendilerini
ilgilendirir” diyen Erdoğan, “Boşa harcaya-
cak enerjimiz yok, işimize bakacağız. Herkes
siyasetçi olur ama devletçi olamaz. Hep bir-
likte işimize bakacağız. Mesele yatırımlarla
şehrimize eser kazandırmaksa bu husus-
larda üzerimize kimseyi tanımıyoruz. Kim-
senin bizi kendi kısır tartışmalarına
çekmesine de izin vermeyiz. Bizi anlayan-
larla mücadelemizi sürdüreceğiz” ifadelerini
kullandı. 

Adım adım yürüdük

Konuşmasında CHP'ye ağır eleştiriler yö-
nelten Erdoğan, “Hedeflerimize adım
adım yürüdük. Milletimiz bu sınamaları
alnının akı ile verirken muhalefet sınıfta

kaldı. Burada birinci derecede sorumluluk
CHP'ye ait. Lafa gelince cumhuriyetin ku-
rucu fırkası olmaktan dem vururlar. İşle-
rine geldikçe cumhuriyetimizin banisini
istismar ederler. Kirli ittifakları gizlemek
için tek ayak üstünde kırk yalan söylerler.
Beşinci kol operasyonlarına alet olmaktan
geri durmazlar. Ortak çıkarlardan kopmuş
siyasetin nerelere varacağının örneğini
CHP siyasetinde gördük. Gezi olaylarına
sahip çıktı bu parti. FETÖ kumpas kaset-
lerini meclis kürsüsüne taşıyarak darbe gi-
rişimine ortak oldu bu parti. Sınırlarımıza
dayanan PKK YPG mensuplarını yurtse-
ver diye sahiplenip cumhuriyetimizi hiçe
saydı. Darbecilerin tanklarına alkış tutarak
milli iradeye ihanet etti. Yapmamaları ge-
reken ne varsa hepsini yaptı hala da yapı-
yor. CHP zihniyetinin vatandaşımızın
hayalleri ile bağı kalmamıştır. Bu partiye
oy verenler en büyük mağdurdur. CHP si-
yasi mihengini kaybetmiştir. Sürekli yö-
rüngeden yörüngeye savrulan bir partiye
dönüşmüştür” dedi. 

İç savaş yaşanıyor

CHP'nin kendi içinde iç savaş yaşadığını
belirten Erdoğan, “Mevcut başkanları da

aynı yanlışta ilerliyor. Şu anda CHP kendi
bünyesinde adeta bir iç savaş yaşıyor. Es-
kisinin bir taraftan yenisinin bir taraftan
birbirine kılıç salladığı bu savaşın ne
zaman biteceğini kimse bilmiyor. Türkiye
Yüzyılı'nın en büyük kazanımı bu kısır
muhalefet zihniyetinden kurtulmamız ola-
cak. 31 Mart seçimle-
rinde Şanlıurfa
başta olmak üzere
şehirlerimizin ta-
mamında alacağı-
mız netice ile
milletimize layık ol-
duğu ezer ve hiz-
metleri
sürdüreceğiz. Sakın
oyunlara gelmeye-
lim. 21 yıldır bu
hizmetleri veriyo-
ruz ve bundan
sonra da vermeye
devam edeceğiz.
Siz oyun bozdu-
nuz, oyun. 31
Mart'ta da bu oyun-
ları bozmaya devam ediyor muyuz? Siz-
lerle iftihar ediyorum. Bugün adayları

açıklayacağız ama daha sonra mitinge ge-
leceğim. Burada bir miting yapmadan
final olmaz” diye konuştu. 

Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan,

AK Parti Şanlıurfa 
ilçe belediye başkan

adayları tanıtım
toplantısında

açıklamalarda 
bulundu.

Konuşmasında CHP'yi
eleştiren Erdoğan, "Şu

anda CHP kendi
bünyesinde adeta bir iç
savaş yaşıyor. Eskisinin

bir taraftan yenisinin
bir taraftan birbirine

kılıç salladığı bu
savaşın ne zaman

biteceğini kimse
bilmiyor. Sakın 

oyunlara gelmeyelim.
Siz oyun bozdunuz. 

31 Mart'ta da bu
oyunları bozmaya

devam ediyor 
muyuz?” diye sordu

OYUNLARINI
BOZACAĞIZ!

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Çağlayan Adli-
yesi önünde polis noktasına gerçekleşti-
rilen terör saldırısını hatırlatarak,
“Dünkü saldırı ile bir kez daha gördük.
Bu saldırıyı yapan teröristlerin en büyük
hamisi CHP yöneticileridir. Özgür efendi
genel başkan seçildiği kongre kürsüsün-
den bu örgütün elebaşına bizzat selam
gönderdi. CHP'li bazılarının teröristler
için soru önergeleri bile var. Bu parti
terör örgütünün siyasi uzantısı ile yol-
daşlık yapıyor. Terör örgütleri CHP'yi
emellerine ulaşmak için koç başı olarak
kullanmakta. Rotasını kaybeden CHP
Türkiye'ye dair hesapları olan odakların
oyuncağı haline geldi. Asıl suç CHP yö-
netiminindir. Eski başkanları bu şekilde
bir netice elde edeceğini sandı ama san-
dıkta 13 defa kırmızı kart gördü” eleştiri-
sinde bulundu. 

ÖRGÜTÜN ELEBAŞINA 
SELAM GÖNDERDİ!

Sinmeyeceğim
yılmayacağım!

Deprem 
anması sırasında

vatandaşlar
tarafından protesto

edilen Hatay
Büyükşehir

Belediye Başkanı
CHP'li Lütfü Savaş,
"Korkmayacağım,
sinmeyeceğim ve

yılmayacağım" 
diyerek,

adaylığının devam
ettiğini vurguladı.

Önceki gün CHP
Grup Başkanvekili
Gökhan Günaydın,
protestolara sessiz
kalmayacaklarını,

Savaş'ın
adaylığının tekrar

masaya
yatırılacağını

açıklamıştı

6 şuBaT depremlerinden en
çok etkilenen illerden biri olan
Hatay'da, depremin birinci yıl

dönümünde Belediye Başkanı Lütfü
Savaş protesto edildi. Yeniden aday gös-
terilmesinin ardından tepki çeken Savaş'a
yönelik 'istifa' sloganları atıldı. CHP
Genel Başkanı Özgür Özel de Savaş'ı
aday gösterdiği için protesto edildi. Sa-
vaş'a gösterilen tepkinin ardından CHP
Grup Başkanvekili Gökhan Günaydın,
“Bu insani acıdan yükselen isyanın sesini
duymak zorundayız. Bunu duyuyoruz.
Elbette hepimiz bu duyarlılık içinde ko-
nuyu yeniden ele alıp, değerlendireceğiz”
açıklamasını yaptı. CHP Malatya Millet-
vekili Veli Ağbaba ise protestoyla ilgili,
"Bundan kimse gocunmasın. Bir şeyi
eksik yapıyorsanız vatandaşın tepki gös-
termesi de doğal. Karar (Savaş'ın aday-
lığı) tabii kamuoyu tarafından tartışılıyor,
parti de bir karar verecektir bununla ilgili"
ifadelerini kullandı. CHP Grup Başkan-
vekili Ali Mahir Başarır da yaptığı açıkla-
mada Lütfü Savaş'ın yeniden adaylığı ile
ilgili, "Partinin yetkili kurulları, bu konuyu
enine boyuna değerlendirip Hatay'ın tüm

ilçeleriyle, belki de 2-3 gün içerisinde kap-
samlı bir anket yapıp bir karar verecektir"
dedi.

Seçimi kazanacağız

Gözterilen tepki ve CHP kurmaylarının
açıklamalarının ardından Hataay Büyük-
şehir Belediye Başkanı Lütfü Savaş basın
toplantısı düzenledi. Savaş, adaylıktan
çekilmeyeceğini de vurgulayarak herkese
meydan okudu. Savaş, "Adaylığım devam
ediyor, seçimi kazanacağız" dedi. “Ha-
tay'da oynanmak istenen oyunları biliyo-
ruz” diyen Savaş, “Hatay'da sığınmacı
işgaline karşı olacağımı herkesle paylaş-
mak istiyorum. Korkmayacağım, sinme-
yeceğim, yılmayacağım. Hatay üzerinden
kirli bir oyun oynanıyor. Beni protesto et-
tiler, biz bunların kim olduğunu biliyoruz.
Sayın Bakanımıza söz attılar. Orada
Sayın Cumhurbaşkanımızın atamış ol-
duğu bir bakan vardı. Bizi sevmeyebilirler,
ama ya bir tanesinin elinde el bombası
olsaydı, silah olsaydı. Sayın Cumhurbaş-
kanımız bir yere giderken önden önlem
alınıyor; burada da alınmalıydı” ifadlerini
kullandı. OSMAN KÖSE

adaylıktan
vazgeçti!
İBB başkanlığı için DEM Parti adayı olarak
adı gündeme gelen HDP eski Genel
Başkanı Selahattin Demirtaş'ın eşi Başak
Demirtaş, aday olmayacağını açıkladı.
Demirtaş, "Bütün kararlar partimizle tam
bir uyum ve koordinasyon içerisinde
alınmıştır" ifadelerini kullandı

Başak Demirtaş,
İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Baş-

kanlığına aday olmayacağını
duyurdu. 5 Şubat'ta DEM
Parti heyetiyle bir araya geldi-
ğini belirten Demirtaş, “Parti-
mizin büyük bir titizlikle
sürdürdüğü yerel seçim politi-
kasına güçlü bir destek vermek
amacıyla İstanbul Büyükşehir
Belediyesi Başkan adaylığı için sorumluluk almaya
hazır olduğumu ifade etmiştim. 5 Şubat 2024 Pa-
zartesi tarihinde partimizi temsilen bir heyetle bir
araya gelerek tüm gelişmeler hakkında bilgilendiril-
dim. Karşılıklı yürüttüğümüz istişareler sonucunda
partimiz, bu irade beyanından güç aldıklarını belir-
terek bizleri onurlandırmıştır. Adaylık tartışmala-
rında bize eksiksiz desteğini sunan ve güven duyan
DEM Parti Genel Merkezine ve saygıdeğer halkı-
mıza sonsuz teşekkürlerimizi sunuyoruz” dedi. 

Mutlaka kazanacağız

“Bununla birlikte gelinen aşamada benim İstanbul
Büyükşehir Belediyesi adaylık beyanımın bir başvu-
ruya dönüşmemesi konusunda da Partimizle ortak
görüş birliğine varmış bulunmaktayı” diyen Demir-
taş, “Tüm halkımız ve partililerimiz bilmeli ki bütün
kararlar Partimizle tam bir uyum ve koordinasyon
içerisinde alınmıştır. Önümüzdeki günlerde Partimi-
zin ilan edeceği adaylar hepimizin adayları olacak
ve tüm gücümüzle bu kıymetli arkadaşlarımızın ar-
kasında duracak, Partimizin başarısı için çalışaca-
ğız. Partimizin resmi açıklamaları dışındaki hiçbir
açıklamaya itibar edilmemesini, hiçbir spekülas-
yona prim verilmemesini özellikle rica ediyoruz.
Hep birlikte başaracağız, ne olursa olsun temel de-
mokrasi ilkelerimizden; adalet, eşitlik ve barış arayı-
şımızdan asla vazgeçmeyeceğiz. Ve mutlaka
kazanacağız” ifadelerini kullandı. 

Ortak karar alındı

Başak Demirtaş'ın İstanbul kararı sonrası DEM
Parti'den ilk açıklama geldi. Partiden yapılan açıkla-
mada, “İstanbul için aday adayı olarak ismi geçen
tüm kıymetli arkadaşlarımızın varlığı ve irade beyanı
partimize, tabanımıza güç ve moral vermiştir. Bu
isimler arasında kamuoyunda en çok yol arkadaşı-
mız Sevgili Başak Demirtaş'ın ismi öne çıkmıştır.
Yoldaşımız Başak Demirtaş’ın İstanbul Büyükşehir
Belediyesi adaylığı konusunda partimize verdiği
destek hiç kuşkusuz bize büyük bir güç katmıştır.
Başak Hanım’la sürecin başından itibaren istişare
halindeyiz. Yetkili kurullarımız gelinen aşamada
tüm seçenekleri masaya yatırarak gelişmeleri değer-
lendirmiş ve Başak Hanım’la bir araya gelerek tam
bir uyum ve koordinasyon halinde ortaklaşarak
aday olmaması görüşüne varılmıştır. İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi için aday isimlerimiz ise önü-
müzdeki günlerde kamuoyuyla paylaşılacaktır”
denildi.  HABER MERKEZİ

Bu düzeni
yıkacağız!

Türkiye Komünist Partisi, depremlerin
yıldönümünde Kartal'da yürüyüş dü-
zenledi. Kartallı Kâzım Meydanı'ndan

başlayan yürüyüş Kartal Meydanı'nda sona erdi.
Yüzlerce yurttaş hep bir ağızdan "Unutturmayaca-
ğız. Bu düzeni yıkacağız" diye bağırdı. Kartal Mey-
danı'nda yapılan açıklamada ilk sözü TKP Kartal
Belediye Başkanı adayı Gökmen Dumlu aldı. Yaşa-
nan yıkımda iktidarın ve sermaye sınıfının sorumlu-
luğuna işaret eden Dumlu, "Üzüntülüyüz ama bir o
kadar da öfkeliyiz. Binlerce yurttaşımızı göz göre
göre kaybettik. Üzerinden bir yıl geçti ama neresin-
den tutarsanız elinizde kalan bir dönemi yaşadık.
Neden bu kadar büyük bir acıyı yaşattılar? Bu soru-
nun çok yanıtı var ama biri yeter. Sorumlu olan
büyük inşaat firmaları için, sermaye için, rant için
çalışan bu düşüncedir. Sorumlu bu düzenin ta ken-
disi" dedi.

Piyasacı düzen

Gökmen Dumlu'nun ardından söz alan TKP Mer-
kez Komite üyesi Alpaslan Savaş, iktidarın suçunun
üzerini örtmek için çabaladığını kaydederek, “20 yıl-
lık AKP iktidarında birçok alanda alınabilecek ka-
musal önemlere rağmen binlerce yurttaşımızın
yaşamını yitirdiği örneklerle karşı karşıya kaldık. Bu
20 yıllık felaket aslında deprem değil, maden ocak-
larındaki göçükler
değil, nehir yatakla-
rına yapılan evler
değil. Bu büyük fela-
ket AKP iktidarı ve
piyasacı düzendir.
Bunu 'kader planı'
olarak açıklıyor Er-
doğan. Biz biliyoruz
ki Erdoğan, 'kader'
planı lafını suçunu
örtmek için kullanı-
yor”  diye konuştu. 



A zerbaycan'da devam eden 7
Şubat Cumhurbaşkanlığı Seçimi
çerçevesinde, Beşiktaş'ta bulunan

Azerbaycan İstanbul Başkonsoloslu-
ğu'nda da seçim hareketliliği yaşandı. Dün
sabah erken saatlerinden itibaren İstanbul
Başkonsolosluğu'na gelen Azerbaycan va-
tandaşları sıraya girerek oylarını kullan-
maya başladı. İstanbul ve çevre illerdeki
bazı noktalardan da oy kullanmak isteyen
vatandaşlar için konsolosluk koordinasyo-
nunda otobüsler kaldırıldığı öğrenildi.
Konsolosluğa gelen Azerbaycan vatan-
daşları; yaklaşık 30 yıl sonra Karabağ;
Hankendi, Şuşa gibi noktalarda da oyların
kullanılacağı ve Azerbaycan Cumhurbaş-
kanı İlham Aliyev'in de aralarında bulun-
duğu 7 adayın yarıştığı seçim dolayısıyla
heyecanlı olduklarını dile getirdi. Azerbay-
can İstanbul Başkonsolosu Narmina
Mustafayeva, seçime hazırlık ve oy kul-
lanma işlemleri hakkında bilgi verdi; İs-
tanbul'da bulunan Azerbaycan
vatandaşlarını oylarını kullanmaları için
konsolosluğa davet etti.

Tarihi önemi var

Azerbaycan İstanbul Başkonsolosu Nar

mina Mustafayeva, "Heyecan büyük, katı-
lımdan da görebiliyorsunuz. Bugün 7
Şubat Azerbaycan'da Cumhurbaşkanlığı
Seçimleri gerçekleşiyor. Tarihi önemi var;
önceki seçimlerden çok daha farklı. Bu se-
çimin en önemli özelliği 30 yıllık hasretten
sonra tüm Azerbaycan topraklarında bu
seçimin gerçekleşmesi. Azerbaycan ba-
ğımsızlığını kazandıktan sonra 2020 yılına
kadar topraklarının yüzde 20'si işgal altın-
daydı. 2020'de 44 günlük vatan savaşı ve
getirdiği zafer sonucunda ve geçen yılın
Eylül'ündeki lokal anti terör tedbirleri sa-
yesinde Azerbaycan egemenliğini tüm
topraklarında sağladı. Bugün bu toprakla-
rın her bir karışında vatandaşlarımız
Cumhurbaşkanını seçiyor" ifadelerini kul-
landı. Mustafayeva, "Hankendi'de, Kara-
bağ'ın tacı Şuşa'da, Zengilan'da, Füzuli'de 
bu topraklardan zamanında zorla göç
etmiş insanlar şimdi baba topraklarına
dönerek orada seslerini, oylarını veriyorlar.
Bu bizim için çok büyük bir hadise, o yüz-
den hayırlı olsun diyorum. Katılım çok
yoğun geçiyor, bu akşam 19.00'a kadar
devam edecek. Burada yaşayan, çalışan
veya farklı sebeplerle İstanbul'da bulunan
tüm vatandaşlarımızı konsolosluğumuzda

oy vermeye davet ediyorum” dedi.

7 aday yarışacak

Seçimde, Yeni Azerbaycan Partisi tarafından
(YAP) aday gösterilen mevcut Cumhurbaş-
kanı İlham Aliyev ile birlikte, Milli Cephe Par-
tisi Genel Başkanı Razi Nurullayev, Büyük
Kuruluş Partisi Genel Başkanı Fazıl Mustafa,
Büyük Azerbaycan Partisi Genel Başkanı
Elşad Musayev, Bütün Azerbaycan Halk
Cephesi Partisi Genel Başkanı Kudret Ha-
sanguliyev ve bağımsız adaylar Zahid Oruç
ve Fuat Aliyev yarışacak. Seçimlerde işgalden
kurtarılan Karabağ bölgesi; Şuşa, Hankendi,
Hocalı, Cebrayıl gibi noktalarda da 22 bini
aşkın vatandaş oy kullanacak. DHA
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Silivri Belediye Meclisi 2024
yılı şubat ayı meclis toplantısının
1. birleşiminin 1. oturumu mec-

lis üyelerinin katılımıyla, belediye meclis
salonunda gerçekleştirildi. Toplantıya baş-
kanlık eden Silivri Belediye Başkanı Vol-
kan Yılmaz, açılış konuşmasında şubat
ayının önemli gün ve haftalarına değinir-
ken, bu ay içerisinde ebediyete irtihal eden
siyaset, devlet, kültür ve sanat insanlarını
da andı. Gündeme geçilmeden önce grup-
ları adına söz alan MHP Grup Başkanve-
kili Sultan Aşkın, AK Parti Grup
Başkanvekili Salim Çavdar ve CHP Grup
Başkanvekili Melih Yıldız, ülke gündemi
ve yerel gündemlerle ilgili görüş ve temen-
nilerini aktardı. Toplantıda 13 gündem
maddesinin komisyona gönderilmesi oy
birliğiyle kabul edildi.

Eimizi hiç çekmedik

Toplantı gündemine geçmeden önce bir
konuşma yapan Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz; “Dünyanın ve ülkemizin
maruz kaldığı deprem gerçeğinden hare-
ketle afetle mücadelenin ve kentsel dönü-
şümün önemi çok ama çok büyüktür. 6
Şubat sabahı meydana gelen depremde
haberi alır almaz Afet Koordinasyon
Merkezi ekiplerimizin deprem bölgesine
intikaliyle burada birçok faaliyetimiz ve
birçok yardımlarımız oldu. Defne, Kumlu
ve Belen’de içerisinde tüm yaşam malze-
melerini barındıran 300’e yakın çadırın ol-
duğu 3 tane çadır köy kurduk. Yine
Antakya Zülüflühan bölgesinde 81 kon-
teynerden oluşan konteyner kentimizi,
Kumlu ilçemizde de 105 briket evden olu-

şan briket evlerimizi ve tefrişatlarını hazır-
ladık. 3 çocuk kütüphanesi, 3 oyun parkı,
3 sosyal tesis ve 3 tane aşevini bölgede
hızlı bir şekilde inşa ettik. Silivri Kayma-
kamlığı, Silivri Kızılayı, Silivri Belediyesi ve
Silivri’deki tüm vatandaşlarımızın iş birli-
ğiyle toplamda muhtelif yardımlardan
oluşan 224 tırı da bölgedeki depremzede-
lerimizin hizmetine sunduk. ‘Anımız bir,
acımız bir, adımız bir’ diyerek deprem böl-
gesinden elimizi hiç mi hiç çekmedik ve
çekmeye de niyetimiz yok” dedi.

411 yapıyı yıktık

Silivri Belediyesinin afetlerle mücadele
noktasındaki hizmetleriyle ilgili bilgiler
veren Yılmaz, “Deprem gerçeği yakın za-
manda yaşadığımız bu acı örneklerle he-
pimizin malumu bir konudur.  Silivri
Belediyesi olarak geride bıraktığımız 5

yılda gerek kentsel dönüşüm gerekse plan-
lar konusunda çok kapsamlı çalışmalar
yaptık. Şehrimizde mikro bölgeleme çalış-
malarını yapma yetkisi, görev ve sorumlu-
luğu İBB'de olmasına rağmen
şehrimizdeki tüm mikro bölgeleme çalış-
malarını yaptık. Zemin etütleri çalışmala-
rımızı bitirerek Kentsel Dönüşüm
Stratejik Belgemizi hazırlayıp İBB’ye ve
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığına onaylattık. 2021 yılında deprem
belki de bu kadar net konuşulmazken ça-
lışmalarımıza başlayıp Afet Koordinas-
yon Merkezimizi Kurarak bir ön aldık.
Yine şehrimizdeki 411 riskli yapının yıkı-
mını gerçekleştirdik. Türkiye'de profesyo-
nel arama-kurtarma ekibi yetiştirip
AFAD'a akredite olan ve arama-kurtarma
eğitimleri verebilecek aplikasyonu alan ilk
belediye olduk. 2021 yılında tüm belediye-
ler içerisinde 175 bin kişiye afet eğitimi ve-
rerek en fazla afet eğitimi veren belediye
olduk. Bin 350 vatandaşımızı Temel
AFAD Gönüllüsü, 310 vatandaşımıza
Destek AFAD Gönüllüsü, 35 Mahalle
Muhtarımızı Destek AFAD Gönüllüsü ve
683 vatandaşımızı da Hazır Afet Timleri
olarak kazandırdık. Herhangi bir afet
anında iletişimin hiç kopmayacağı ve ke-
sintisiz süreceği bir yatırım kapsamında
Turkcell ile protokol imzaladık. Kentsel
dönüşümü sürdürebilmek adına bir şirket
kurduk. Silivri İnşaat Yatırım Sanayi ve
Ticaret Anonim Şirketi (SİYTAŞ) adını
verdiğimiz şirketimiz ve Saral İnşaat iş
birliğiyle 122 tane konutun dönüşümünü
tamamladık. AFAD ile lojistik merkezi-
mizi yaptık” diye konuştu. Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de      Basın:(1979224)

TAŞ TOZU
SARIYER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

TAŞ TOZU mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İha-
leye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/137273
1-İdarenin
a) Adı :SARIYER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :Pınar Mahallesi Günyüzü Caddesi No:2 A Blok Kat:3 

34456 Maslak SARIYER/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :4441722 - 2123384027
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :TAŞ TOZU
b) Niteliği, türü ve miktarı :3000 Ton Taş Tozu AlımıAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan

ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :FERAHEVLER ŞANTİYE DEPOSU
ç) Süresi/teslim tarihi :SÖZLEŞME İMZA TARİHİNDEN İTİBAREN MALZEMELERİN

TAMAMI DOKSAN (90) TAKVİM GÜNÜ İÇİNDE 
TESLİM EDİLECEKTİR

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasından itibaren 5 gün içinde 
işe başlanacaktır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :21.02.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :SARIYER BELEDİYESİ PINAR MAHALLESİ GÜNYÜZÜ 

CADDESİ NO:2 A/BLOK KAT:3 FEN İŞLERİ 
MÜDÜRLÜĞÜ İHALE BİRİMİ

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oran-
larına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci
maddesine göre açıklama istenecektir.

BU SECIM COK 
DAHA FARKLI!

Azerbaycan'daki 7 Şubat Cum-
hurbaşkanlığı Seçimleri kapsa-

mında, Beşiktaş'ta bulunan
Azerbaycan İstanbul Başkon-
solosluğu'nda da Azerbaycan
vatandaşları oy kullandı. Bu

seçimin tarihi bir önem taşıdı-
ğını ifade eden Azerbaycan İs-
tanbul Başkonsolosu Narmina
Mustafayeva, "Bu seçim önceki

seçimlerden çok daha farklı.
Bu seçimin en önemli özelliği;

30 yıllık hasretten sonra tüm
Azerbaycan topraklarında bu
seçimin gerçekleşmesi" dedi. 

Oy kullanmak için başkon-
solosluğa gelen Tunar Ma-
yizade, "Azerbaycan
Cumhuriyeti'nde Azerbay-
can Silahlı Kuvvetleri'nde
hizmet ediyorum, yeni teğ-
men oldum ve İstanbul'a
kursiyer olarak geldim. İlk
kez oy kullanıyorum ve çok
heyecanlıyım” ifadelerini
kullandı. Azerbaycan va-
tandaşı İlmir Hacıyev ise
"İstanbul'da misafir oldu-
ğum için oyumu burada
kullanacağım. Karabağ'da
asker olarak görev yaptım;

Karabağ'da savaşmış biri
olarak bütün Azerbaycan
halkını oy vermeye davet
ediyorum” diye konuştu.
İstanbul'da öğretmenlik
yaptığını belirten Mahabad
Mammadova da "Çok gu-
rurluyuz, Karabağ bütünlü-
ğünü kazandıktan sonra ilk
defa oy veriyoruz. Ben de
büyük heyecan ve sevinçle
buradayım. İstanbul'da ol-
mama bakmayarak vata-
nım için görevimi yerine
getirdiğimi düşünüyorum"
diye konuştu.

İLK KEZ OY KULLANIYORUM

Anımız bir acımız bir!
Silivri Belediye Meclisi şubat ayı toplantısında konuşan Volkan Yılmaz, Türkiye’de ve
dünyada meydana gelen depremlerden hareketle afetle mücadele ve kentsel dönüşüm
konusunun önemine dikkat çekti. Yılmaz, “Anımız bir, acımız bir, adımız bir diyerek 
deprem bölgesinden elimizi hiç mi hiç çekmedik ve çekmeye de niyetimiz yok” dedi

Camiye gidene
hediye bisiklet!

Kağıthane Belediyesi ile Milli Eğitim
Müdürlüğü, Eğitime Destek Platformu, Ci-
hannüma, Eğitim-Bir-Sen, Ensar Vakfı, İlçe

Müftülüğü, Anadolu Gençlik Derneği, Hayrat Vakfı,
İmam Hatip Mezunları Derneği, Türkiye Gençlik
Vakfı, İnsan ve Medeniyet Hareketi ve İHH'nın pay-
daş olduğu camiye gelen çocukları ve gençleri ödül-
lendirmek için bir projeye hayata geçirildi. 'Gençlik
Uyanıyor, Ailecek Duada Buluşuyor' adlı proje kap-
samında her pazar günü ilçenin farklı camilerinde
düzenlenen buluşma programı ile çocuk ve gençlerin
camilere özendirilmesi ve dini pratiklerini yerine geti-
rerek bilgi edinmesi amaçlanıyor. Projenin sonunda
en az 10 kez camiye gelen çocuk ve gençler bisikletle
ödüllendirilecek.

Ödüllendireceğiz

Kağıthane Belediye Başkanı Mevlüt Öztekin her
pazar sabah namazı buluşmalarına katılarak çocuk
ve gençlerle bir araya geldiğini söyleyerek "Çocuk ve
gençlerimiz projeye yoğun ilgi gösterdi. Çoğu da aile-
leriyle birlikte katılıyor. Her pazar 2 bine yakın bir ce-
maat oluşturuyoruz. Hem maneviyatlarını
geliştirsinler hem de böylesi huzurlu bir ortamın gü-
zelliğini ailecek tatsınlar istiyoruz. Teşvik etmek ama-
cıyla da onları ödüllendireceğiz. Katılımcılara ayrı
ayrı teşekkür ediyorum" dedi. DHA

Kağıthane'de çocukları camiye gitmeye
özendirmek ve dini pratiklerini yerine getirmek
için bilgi edinmelerini sağlamak amacıyla
'Gençlik Uyanıyor, Ailecek Duada Buluşuyor'
isimli bir proje başlatıldı. Projede her pazar
günü ilçenin farklı camilerinde düzenlenen
buluşma programına en az 10 kez giden
çocuklara bisiklet hediye edilecek



İ BB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Afet-
lere Karşı Dayanıklı İstanbul Proje Ta-
nıtım Toplantısı”nı Haliç Kongre

Merkezi’nde gerçekleştirdi. İBB’nin 5 yılda
depreme yönelik yaptığı çalışmaları pay-
laştı. Yeni dönem için projelerini duyurdu.
Toplantıya CHP Genel Başkan Yardımcısı
Volkan Demir, CHP İstanbul Milletvekili
Yunus Emre, CHP Parti Meclisi üyeleri Be-
dirhan Doğru, Cem Aydın ve Mahir Yüksel
ile Prof. Dr. Naci Görür ve çok sayıda aka-
demisyen katıldı. İmamoğlu, “Depremle
mücadele, afetle mücadele bizim en önemli
konularımızın başında. Afetlere dayanıklı
bir İstanbul sürecini özenli bir biçimde
takip edeceğiz, zorlayacağız. Çok paydaşı
olduğunu bilerek, bütün paydaşlarını me-
selenin içinde tutmaya gayret edeceğiz.
Gelmek istemese de, olmak istemese de
çağrılarımızı yapmaya ısrarla devam edece-
ğiz. Ama aynı zamanda yapılan her çağrıya
da eşlik konusunda ‘amasız’, ‘fakatsız’ koşa
koşa gideceğiz. Çünkü bu mesele gerçekten
ülkemiz için çok önemli bir mesele”dedi.

Biz bu sürece hazırız

“Bugünden başlayarak 10 ayrı temada İs-
tanbul'u geleceğe taşıyacak ve kentimizi
dönüştürecek projeleri sunacağım” diyen
İmamoğlu, “Sunumlarımız tamamlandı-
ğında göreceksiniz ki 10 x 10= 100 başlıkta
vizyoner projelerimizle biz bu sürece hazı-
rız. 10 temada hazırlığımız var ve bu 10 te-
mada 10 önemli maddenin her birisini
sizlerle paylaşıyor olacağım” ifadelerini
kullandı.  İmamoğlu, “Bizim projelerimizin
tamamı halkçı, adil, herkesi kapsayan, şeh-
rimizi dönüştürecek ve ileriye taşıyacak
projelerdir. Bizde öyle ‘yok mu arttıran’
mantığıyla hazırlanmış insanları kandırmak
için günü idare etmek için ne vade edersen
et mantığı asla olmadı, olmaz. Bugünden
itibaren her hafta yapacağımız tematik
proje sunumlarımızda sizlere tanıtacağım
yüzlerce projeyi 2019 seçim kampanya-
sında vaat edip çok büyük bir bölümünü
hayata geçirdiğimiz projelerimizde yaptık-

ları gibi açıkçası kopyala yapıştır yaparak
kendi projeleri gibi sunmak isteyecek rakip-
lerimize de hatırlatmak isterim. İnanın çok
rahatlıkla ifade ediyorum; her projemizi hiç
çekinmeden kopyalayabilirsiniz. Burada
kaygımız, tereddüdümüz yok. Kendi proje-
lerinizmiş gibi ballandıra ballandıra da an-
latabilirsiniz. Bunda da içimiz çok rahat.
Çünkü her projemizde çok çok fazla güve-
niyoruz. Ama şunu da belirteyim dünyaya
bizim baktığımız gibi bakmadığınız sürece,
bizim anlayışımızı kopyalayamadığınız sü-
rece ne yazık ki bir sonuç almanızı beklemi-
yoruz. Çünkü sizlerle bizim aramızda çok
net bir fark var. Proje deyince siz hesap ki-
taptan uzak yapılar, beton ve rant anlıyor-
sunuz. Biz ise insan odaklı ve yerinde
hizmeti, bu aziz şehri tüm değerleriyle ko-
rumayı, liyakat ve özellikle bereketi anlıyo-
ruz” dedi. 

Hiçbir ders çıkarılmadı

İstanbul’un deprem tehdidi altında oldu-
ğunu belirten İmamoğlu, “1999 Gölcük
depreminden gerekli dersler çıkarılmış, ön-
lemler alınmış olsaydı, inanın ki bugün
daha güvenli ve daha dayanıklı bir İstanbul
konuşuyor olurduk. Göreve geldiğimizde
gördük ki İstanbul’un bir yol haritası oluş-
mamış. Bu konuda düzenli bir çalışma ya-
pılmamış. Açıkçası ne başarı test edilmiş
bir modeli düşünmüşler ne de uygulama
örneği hazırlanıp sürecin önüne konul-
muştu. İBB kentsel dönüşümden resmen
çekilmişti. Sorumluluk bakanlığa ve ilçe be-
lediyelerine bırakılmıştı. Yıllarca şehrin en
büyük yerel yönetiminin bu hayati tehdit
karşısında hiçbir sorumluluğu yokmuş gibi
hareket etmesi çok üzücü bir tercihtir. Hiç-
bir şey yapmamışlar demek elbette haksız-
lık. Elbette yapılanlar var. Ama yapma
işinde özellikle bu kurumun dışına bu işi it-
meleri çok kötü bir sonuca vesile oldu. Ya-
pılan başka işler var başka kurumlarla
süreçler var. Bunları elbette saygıyla karşılı-
yoruz ama ne yazık ki büyükşehir beledi-
yesi kendi bünyesinde bu süreçte iyi bir

sınav
ver-
memiş.
Mesela
deprem
toplanma
alanlarını
imara açmışlar.
İmara açtıkları
alanların bir kısmı
yeşil alan, bir kısmı spor
alanı ve çeşitli kamusal
alanlardan oluşuyordu. Me-
sela belediyenin elinde rezerv
olarak kullanılabilecek alanları özel-
leştirdiler” diye konuştu. 

Büyük mağduriyet var

İstanbul Kentsel Dönüşüm Strateji Belgesi
ve kentsel dönüşüm portalını tamamlaya-
rak yol haritalarını netleştirdiklerini belirten
İmamoğlu, “Bu çalışmalarla İstanbul’un
gerçekten riskli ve öncelikli alanlarını tespit
etmiş olduk. Hızlı tarama projemizi başlat-
tık. Vatandaşlarımız binamız yıkılır korku-
suyla özellikle binalarından karot aldırmak
istemiyorlardı. Bundan çekiniyorlardı. Bu
durum maalesef 6 Şubat depremine kadar
devam etti. Felaketten sonra büyük bir baş-
vuru patlaması yaşadık. Toplamda 35 bin
binamızda yaptığımız hızlı tarama tespitle-
rimiz sonrası, 15 bin binamız ‘D’ ve ‘E’ sı-
nıfı riski yüksek kategoride yer aldı. Yeni
dönemde hızlı tarama sürecine ilçe beledi-
yelerimizi de dahil ederek tüm İstanbul için
tamamlayacağız. İstanbul’un röntgenini
çekmek zorundayız. Deprem konusunda en
hayati mesele, niteliksiz konut stokunun
dönüşümüdür. İstanbul’da 1,3 milyon ko-
nuta denk gelen yaklaşık 200 bin yapının 7
ve üzeri şiddetindeki depremlerde ağır
hasar göreceğini veya kullanılamaz hale ge-
leceğini hesaplıyoruz. Bu kötü bir manzara.
Peki, niteliksiz 200 bin konut stoku neden
hızla dönüşmüyor? Bunun en temel sebebi
özellikle 3-4 yıldır yaşadığımız ekonomik
koşullar, artan maliyetler, düşen kişi başı
gelir. İkinci bir sebebi daha var ve bu da en
az birincisi kadar önemli. Kentsel dönüşüm
uygulamalarında, son 20 yılda yaşatılan
büyük mağduriyet” dedi. 

Acil yolları belirledik

“İstanbul deprem konusunda oldukça kırıl-
gan, ancak kırılgan olduğu kadar yine de
tek afet meselesi olmadığı da bir gerçek”
diyen İmamoğlu, “Üsküdar'da denizle bir-
leştiği günleri, Eminönü’nde alt geçitte bu-
lunan işletmelerimizin her yağmurda
yaşadığı su baskınlarını, ya da canları yitir-
diğimiz Ayamama’yı unutmak mümkün
değil. Pandemi döneminde İstanbul tari-
hinde çok önemli adımlar attık. 130 kronik-
leşmiş noktada sorunları çözdük ve
İstanbul’u afetlere karşı daha dirençli bir
kent haline getirdik. Vatandaşın ve esnafın
yıllardır yaşadığı mağduriyeti giderdik.
Diğer taraftan altyapının depreme daya-
nıklı hale getirilmesi kapsamında barajları-
mızı da odağımıza aldık. İçme suyu Boğaz
Geçiş Hatlarında iyileştirme ve güçlen-
dirme yaptık. Tam 56 kilometre dere ıslah
çalışmasını bitirdik. Yeni alternatif acil ula-
şım yollarını belirledik. Halen acil ulaşım
yollarımızı deprem sonrasında aktif tutabil-
mek için güzergâhtaki yapıların güçlendiril-
mesi ve yenilenmesi meselesini ele aldık ve
hızlı bir şekilde çalışmalarımızı sürdürüyo-
ruz” ifadelerini kullandı. 

Boş vaatler sunmuyoruz

“Seçime endeksli hayali projeler, boş vaat-
ler sunmadık, sunmuyoruz” diyen İma-
moğlu, “Biz ne yapacağını, nasıl
yapacağını çok iyi bilen ve onu muhakkak
yapan bir yönetim olduk, olmaya da devam
edeceğiz. Göreceksiniz, aynen daha önce
yaptığımız gibi bugün burada ne söylediy-

sek,
hepsini
tek tek yapa-
cağız ve 5 yıl
sonra yine, yaptığımız
işlerin üzerine yeni iş-
leri sizlere anlatıyor
olacağız. Hiçbir
zaman, tek bir
şaibe, tek bir
gölge olmayan
bir biçimde,
yeni bir mo-
deli İstan-
bul’da hep
birlikte var
edeceğiz.
2019’dan
bu yana İs-
tanbul,
afetlere ha-
zırlık konu-
sunda büyük
bir atılım
içinde. İstan-
bul’un artık,
doğruluğu ve ge-
çerliliği sınanmış,
kendisine özgü güçlü
bir modeli vardır. Bizi,
depreme dirençli İstan-
bul’a ulaştıracak yol haritası
belirlenmiş, hedefler görünür hale
gelmiş ama İstanbul’u da daha ileri ta-
şımak yolunda güçlü adımlar atıyor duru-
mundayız. Bu hedeflere özellikle sadece
pusulası halk olanlar ulaştırabilir. Bizim
pusulamız net olarak halkımız. İstanbul’u
bu hedefe sadece ve sadece israfı bitiren,
hizmeti getiren kadrolar ulaştırabilir. İstan-
bul ancak, imar ve rant lobilerini yenerse
depreme hazır olabilir. İstanbul ancak, iha-
net ve israfa geçit vermezse depreme hazır
hale gelebilir” ifadelerini kullandı. 

Yolumuz açık olsun

İstanbul’un depremle sınavının 16 milyon
İstanbullunun bir avuç sınavı olduğunu sa-
vunan İmamoğlu, “Onlara bir kez daha diz
çöktüreceğiz ama İstanbul, depremde diz
çökmeyecek. İstanbul, hayatta kalmak,
ayakta durabilmek için ne yazık ki zamanla
yarışıyor. Durmaya, yalpalamaya, yoldan
çıkmaya hakkımız yok. Yoldan çıkarmak is-
teyenlere de fırsat vermeye tahammülümüz
yok. Geriye asla dönmeyeceğiz. Hep ileri
gideceğiz. Depreme ve tüm afetlere karşı
dayanıklı bir İstanbul var ederek, çocukları-
mıza ve gençlerimize güçlü bir geleceği hep
birlikte hazırlayacağız, aklın ve bilimin ışı-
ğında. Başta değerli hocalarımız, akade-
misyenlerimiz, teknik insanlarımız ve
değerli yol arkadaşlarımız, şehrin bütün
paydaşlarıyla birlikte yol almaya, herkesin
sesini dinlemeye, ama aklın ve bilimin ışı-
ğından asla ve asla sapmamaya devam
edeceğiz. Tam da bu yolculuk, dayanıklı bir
İstanbul için, ‘Tam Yol İleri’ yolculuğudur.
Yolumuz açık olsun” dedi.  
HABER MERKEZİ
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İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
“Afetlere Karşı Dayanıklı İstanbul Proje Tanıtımını” yaptı. 

“İstanbul’un depremle sınavı 16 milyon İstanbullunun bir avuç insanla
sınavıdır” diyen İmamoğlu, “Onlara bir kez daha diz çöktüreceğiz ama 

İstanbul, depremde diz çökmeyecek. İstanbul, hayatta kalmak, 
ayakta durabilmek için ne yazık ki zamanla yarışıyor. Durmaya, 

yalpalamaya, yoldan çıkmaya hakkımız yok. 
Geriye asla dönmeyeceğiz”

ifadelerini kullandı

BİR KEZ 
DAHA DİZ 

ÇÖKTÜRECEĞİZ!

TOKİ’nin son 21 yıllık karnesini açıklayan İma-
moğlu, “TOKİ’nin açıkladığı resmi verilere göre
2002’den bu yana İstanbul’da toplam konut pro-
jesi 98 bin 246 adet ve bunun da sadece yüzde
60’ı tamamlanmış durumda. Emlak Konut ise son
21 yılda 80 bin civarında konut üretmiş ama
bunun da 69 bini lüks konut statüsünde. Özellikle
altını çizmek istiyorum. Bu dilinizle anlayışınızla
elinizi İstanbul’dan çekin. İstanbul plansız, prog-
ramsız, adeta yağmacı bir zihniyetle bahsettiğiniz
üslupla İstanbul diye bir şehir kalmaz. Düşünse-
nize Silivri’nin, Çatalca’nın o canım tarım alanla-
rına bile göz koymuş durumdalar. Bunlar şehircilik

bilmediklerini bir kentin öncelikleri ile uzaktan ya-
kından ilgisi olmadıklarının göstergesidir. Özellikle
Kanal İstanbul meselesinin ilk günden beri bir em-
lakçı projesi olduğunu her yerde dile getirmiştim.
Zaten faydasının olmadığı bir işte böylesi bir süre-
cin aslında orada bir emlakçılık yaparak konut ar-
sası pazarlamak olduğunu hep dile getirmiştim.
Şu anda da ortaya konan rakamlara baktığınızda
atılan adımlara baktığınızda ama Tuzla’da ama İs-
tanbul’un Avrupa yakasında diyerek Arnavutköy,
Çatalca, Silivri’yi hedef gösteren anlayışla burada
bu tür alanlara yaygınlaşan yağmacı zihniyetin net
olduğunu görebilirsiniz” açıklamasını yaptı. 

İSTANBUL’DAN 
ELİNİZİ ÇEKİN!

iŞ BiRLiĞiNE iHTiYAÇ VAR

“İstanbul Yenileniyor kapsamında dar gelirli vatandaş-
larımıza ait 50 bin riskli konutun inşaat maliyetlerinin
yüzde 60’ını dar gelirli insanlarımız için biz karşılaya-
cağız” diyen İmamoğlu, “Bu yapılarda bulunan emekli-
lerimize ayrı bir avantaj daha sunacağız. Birileri
emeklilerimizi unutmuş olabilir, biz elbette unutmaya-
cağız. Emeklilerimizin o statülerine güçlü bir şekilde
bakarak bu ülkenin taşında, toprağında, kalkınmasında
emeği olan vatandaşlarımıza vefa örneği göstereceğiz.
Emekli ikramiyesiyle ev alıp başını sokacak bir yere
kavuşmuş emeklilerimiz, bugün ne yazık ki geçinme sı-
kıntısıyla mücadele ediyor, ikramiye ile ev alma işi ise
tümden hayal olmuş durumda. Kentsel dönüşümde en
fazla mağduriyet yaşayan kesimin emeklilerimiz oldu-
ğunu tespit ettik. Dar gelirli emeklilerimizin inşaat mali-
yetlerinin yüzde 65’ini biz karşılayacağız. Dar gelirli
emeklilerimizin inşaat maliyetlerini bu şekilde destek-
leyerek, zor günlerinde emeklilerimizin yanında olup
onların binalarını yenilemelerine güçlü bir katkı suna-
cağız. İstanbul Yenileniyor kapsamında kentsel dönü-
şüme giren tüm vatandaşlarımıza sabit taksitle 2 yıl
vadeli, faizsiz ödeme desteği sunacağız. Uzun vadeli
taksitlendirme isteyen vatandaşlarımız ise yine sabit
taksitle Kiptaş kefaleti ile ödemelerini gerçekleştirebi-
lecekler. Hibe desteği sağladığımız dar gelirli vatan-
daşlarımız ve emeklilerimiz de kalan miktarlarını sabit
ödeme desteklerimizden yararlanarak tamamlama fır-
satlarına sahip olacaklar. Hızlı tarama ile tespit ettiği-
miz, ‘D’ ve ‘E’ grubuna giren ve riskli bina ilan edilen
yapılarımızda bakanlığın verdiği 5500 TL’nin üzerine
7000 TL ekstra kira desteğini sadece ev sahiplerini
değil, kiracıları da kapsayacak şekilde biz sağlayaca-
ğız. Bunu biz başlattık daha da güçlendirerek devam
ettiriyoruz” ifadelerini kullandı. 
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Yeni dönem için bir kısım projelerinden bahseden Ekrem
İmamoğlu, “İstanbul’un ve Türkiye’nin en büyük ve en

hayati sorununu kökünden çözebilmek için devlet, hü-
kümet, belediye, iş dünyası ve sivil toplumun uzun

vadeli güçlü, kalıcı, kurumsallaşmış iş birliğine ih-
tiyacı var.  Ancak bu şekilde, kalıcı ve kapsamlı

çözümler üretebiliriz. Biz, İBB yönetimi ola-
rak yeni dönemde şehrimizi dönüştürmek

için 10 alanda vizyoner işler yapacağız.
İstanbul için özellikle altyapı yatı-

rımlarımıza devam edeceğiz. M1
Hattı üzerindeki tüm viya-

dükleri güçlendiriyoruz.
Tüm raylı sistem hat-

larımızı depreme
dayanıklı

olarak

inşa ediyoruz. Özellikle İstanbul, Marmara Bölgesi ve diğer
kentlerde yaşanacak acil durumlarda destek ve yardım orga-
nizasyonlarını yapabileceğimiz 10 adet afet lojistik merkezi
için yerlerimiz hazır, önümüzdeki dönem hızla bu süreçte ha-
yata geçireceğiz. Yeni dönemde de öncelikli hedefimiz nitelik-
siz konut stoğunu dönüştürmek olacak. Tespit ettiğimiz
yaklaşık 200 bin yapı yani 1.3 milyon konut biriminin dönü-
şümü için, olmayacak vaatler içerisinde değil, uygulanabilir,
ayakları yere basan bir model sunuyoruz. İstanbul Yenileni-
yor ve diğer kentsel dönüşüm projeleri kapsamında önümüz-
deki dönem 22 bin konut biriminin yeri ve projesi hazır.
Müthiş bir altyapı organize ettik. 2024-2029 arasında ilk
etapta 2/3 uzlaşma sağladığımız, projesine çalıştığımız her
şeyi hazır olan 22 bin konutu dönüştürmek için gaza basaca-
ğız. Hedefimiz bu şehirde 50 bin konutu dönüştürmek ola-
cak” dedi.



6 Şubat günü Kahramanmaraş depre-
minin yıl dönümünde yine kalplerde
hüzün vardı. İktidara yakın medya

bir yılda yapılanları anlatmaya çalıştı,
iktidara karşı olanlar ise bir yılda yapıla-
mayanları anlattı. Medyada neyin doğru
neyin yanlış olduğuna bilmek çok zor artık.
Herkes kendi menfaat çemberi üzerinden
anlatıyor olayları. Depremin yıldönümünde
de öyle oldu. Orada evsiz kalan bir yıldır
konteynırlarda yaşam mücadelesi veren
insanların perspektifinden bakan kişi 
sayısı çok azdı. 

Depremin yıl dönümünde beni en çok şa-
şırtan Sağlık Bakanı ile Hatay Belediye baş-
kanının yuhalanması oldu. Demek ki
depremzedeler artık doldu, demek ki dep-
remzedelerin artık sabrı taşmış. Türkiye’de
ender görülen bir olay oldu bu protestolar.
Bunu farklı okumak lazım. Depremzedelerin
x veya y partisine değil bu tepkileri. Bu
tepki kendilerini yalnız hissetmelerinin so-
nucunda ortaya çıkan bir tepki. Bu tepki
yerel seçimler öncesinde alınması gereken
dersleri de masaya yatırdı. 

Sağlık Bakanı iktidarın en mülayim ve
bugüne kadar en az tepki alan bakanı. Pan-
demi de onu herkes alkışlıyordu bugün dep-
remzedelerin protestosuyla karşı karşıya
kaldı. Hatay’ın hem mevcut belediye baş-
kanı olan hem de 31 Mart seçimlerinde
aday gösterilen Lütfü Savaş için de bir
alarm  bu protestolar. 

Bu protestolar hem iktidar hem de muha-
lefet içi bir alarm sinyali olabilir. Burada
hem iktidarın hem de muhalefetin alması
gereken dersler var. Bu kez seçmen geçen
mayısta yapılan genel seçimlerdeki gibi dav-
ranmayabilir. Bu yerel seçimlerde deprem
bölgesinden farklı sonuçlar çıkacak gibi.
Bundan kim daha çok yara alır? O işte mu-
amma çünkü ortada öyle bir görüntü var ki
depremzedeler tüm politikacıları protesto
ediyor. Bu sandığa gitme oranını düşürebilir,
sandık protestoları olabilir veya sandıktan
sürpriz alternatif sonuçlar çıkabilir. 

Depremin birinci yıl dönümünde acısını
paylaşanlar sadece depremzedeler değildi.

Sanat camiasından da çok ciddi tepki-
ler geldi. Bunların başında ise mega
starımız Tarkan vardı. Tarkan top-
lumsal eleştiriler yapmayı ihmal
etmeyen toplum bilinci yüksek
bir müzik insanı. 6 Şubat günü
Instagram hesabında bir ileti
paylaştı. Çok manidar ve haklı
bir haykırış vardı bu iletide. “O
bölgelerde hala yardım bekle-
yen insanlar var. Yetkililerin
verdikleri sözleri yerine getir-
mesini, görevlerini hakkıyla yap-
masını bekliyoruz” diyen Tarkan
aslında milyonlarca insanın dü-
şüncelerini dile getirdi.  

Gözüken o ki deprem bölgesindeki
çalışmalar yetersiz kalmış. Büyük bir
faciaydı öyle lafla olacak bir şey değildi.
Ülkede ekonomik kriz var, depremin ardın-
dan çok sert bir seçim dönemi yaşandı. Bir
ülke için kolay şeyler değil bunlar, temkinli
olmak ve mantıklı eleştirmek lazım ama
orada zor durumda olan her bir insan için
yanıyor yürekler. 

Orada evsiz tek bir insan dahi kalsa yan-
maya devam edecek kalplerimiz. Bizim
kalplerimiz yanıyor ama deprem bölgesinde
olan insanların kalpleri çok daha farklı ya-
nıyor. Bu yangının şiddetini belki genel se-
çimlerde göremedik ama bu yerel
seçimlerde göreceğiz. Bu kimin lehine olur
bilinmez ama  iki büyük parti de o bölgede
bazı sürpriz hayal kırıklıkları yaşayabilir.

Elton John’un müzayedesi 
ve bizim Elton’ların hali

Elton John’un bu bir müzayedesi açılıyor.
Sir lakaplı İngiliz efsane müzisyenin bu mü-
zayedede 900 parça eşyası satışa sunulacak.
Bu eşyalar arasında onun Yamaha marka
kuyruklu piyanosu, onunla bütünleşen güneş
gözlükleri, paraflı gümüş botları ve onun
kostümleri de var. Bu müzayededen bekle-

nen
gelir ise
yaklaşık 10 milyon dolar. Evet yanlış duy-
madınız 10 milyon dolar! Dünya işte sanat-
çısına böyle sahip çıkıyor. Peki bizde vaziyet
nedir?

Bizde vaziyetler felaket. Ülkemizde yaşa-
nan kültürel yozlaşma sanat ekonomisini de
olumsuz etkiliyor. Bizim Elton Johnlarımı-
zın hepsi evlerinde oturuyor, rahmetli olan-
lar ise yokluk içinde yaşadılar son günlerini.
Peki ya bugünkü Elton’larımız? Onlar ise
çabalıyor adeta hayat mücadelesinde.

Müzik dünyasında para kazanmak
çok zor artık. CD satışı diye bir şey
kalmadı, telif deseniz yerlerde sürünü-
yor. Konser ve etkinliklerin sayısında
da ciddi bir düşüş oldu. Yok orasını açtı
yok burası göründü diye ambargolanan
kadın vokaller. Sokaklarda bıçaklanan,
öldürülen gariban şarkıcılar.  Adamın
yoksa konser bile alamıyorsunuz. Böyle
bir piyasa içinde şarkıcı olmak çok zor.
Böyle olunca Türkiye’den Elton John’lar
da çıkmıyor bu şartlar altında da zor
çıkar. Avrupa ülkelerinde ise durum
farklı, orada sanatçılar sahne alıyor, me-
kanlara çıkıyor, konserler veriyor, telif sis-
temi çalışıyor, dijital müzikten daha fazla
pay alıyorlar yani sistem çalışıyor. Bugün
acaba Elton John için yapılan bu müzayede
Barış Manço için, Cem Karaca için, Zeki
Müren için yapılamaz mı? Yapılmaz! Yapı-
lamaz. Çünkü biz o sanat vizyonunu kaybe-

deli çok zaman oldu. 
Elton John’un sadece müzayedesinden 10

milyon dolar ciro elde ediliyor. Bizim Elton-
ların ise ömürleri boyunca elde ettiği cirolar
bile 10 milyon dolar etmiyor. İşte bu
ülkenin sa-

natçının dünyadaki yeri bu.

Ayşegül Aldinç 
günlüklerini kitaplaştırdı

Geçtiğimiz gün elime bir kitap geçti.
Kitap Ayşegül Aldinç’in kitabı. Pop müziği-
nin başarılı ve kaliteli sesi Ayşegül Aldinç
günlüklerini toparlamış bir kitap olarak ya-
yınlamış.  Kitapta yalın  bir dil ve muzip an-
latım var. En dikkat çeken şey ise hayata
olan pozitif bakışı bize "kafaya takmama"yı
anlatıyor. 

Kitabın adı "Malumatfuruş”. Kitap pan-
demi döneminde getirilen sokağa çıkma ya-
saklarıyla açılıyor ve tüm dünyanın tanık
olduğu salgın zamanlarının resmini çiziyor.
Günlüklerine pandemi sonrası da devam
eden Ayşegül Aldinç, mizahı elden bırakma-
mış ve siyasetten ekonomiye, televizyon dün-
yasından sosyal medyaya pek çok konuya
değinmiş. 

Ayşegül Aldinç uzaktan her ne kadar çok
ciddi biri gibi gözükse de aslında çok gırgır
biri. O ciddiyetinin altında çocuksu bir
mizaç var. Müzik insanları özel insanlardır
onların kitap yazması beni çok heyecan-
landırır. Ayşegül Aldinç’in bu kitabı da
beni heyecanlandırdı. Okumanızı tavsiye
ediyorum.

michaelkuyucu@gmail.com

damgaweb@gmail.com
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F erine, bu zorunlu göç hikayesini
ve evinin bombalanması sonucu 5
kardeşini kaybettiği acı dolu an-

ları, AA muhabirine anlattı. Yerinden
edildikten sonraki göç yolunun tehlike ve
zorluklarla dolu olduğunu belirten Fe-
rine, İsrail saldırısında yaralanan ayakla-
rının yeniden iyileşmesini ve tekrar
yurduna geri dönerek orada yaşamayı te-
menni ediyor.

Plaka yerleştirdik

Gazze Şeridi'nin kuzeyinden Han Yu-
nus'a yapılan yerinden edilme yolculu-
ğunu, özellikle İsrail'in Gazze'nin kuzey
ve güneyini birbirine bağlayan Selahad-
din Caddesi'nde oluşturduğu kontrol
noktasından geçtiği için "zorluk ve acı
dolu bir yolculuk" olarak tanımlayan Fe-
rine, "İsrail'in Gazze Şeridi'nin kuzeyine
yaptığı kara saldırısının ardından (İsra-
il'in) El-Halebe (kapısı) üzerinden Han
Yunus'a yerimizden edildik ve tabii ki İs-
rail ordusundan korkuyorduk. Zorlukla

bir tekerlekli sandalye temin edebildik ve
onun üzerinde yolculuk yapabilmem için
üstüne ahşap plaka yerleştirdik” dedi. El-
Mevasi bölgesine geldiklerinde teyzesiyle
birlikte küçük bir çadıra yerleştiklerini ve
çadırın içinde 16 kişi olduklarını aktaran
Ferine, yorucu bir yolculuğun ardından
Mevasi'de sadece kendilerinin kalabile-
ceği müstakil bir çadır edinmek için çok
uğraştıklarını ancak çabalarının başarı-
sızlıkla sonuçlandığını söyledi.

Çadırlar kalabalık

Ferine, çadırda insan sayısının fazla ol-
ması ve diğer kişilerin hareketi esnasında,
ayaklarının zarar görmesi nedeniyle yaşa-
dığı sıkıntıları ve hareket etmekte zorluk
çektiğini belirtti. Yaşama tutunmaya ça-
lıştığı çadırın darlığına dikkati çeken Fe-
rine, “Çadır dar ve içi çok kalabalık. Bu
da ayaklarımı başkalarının istemeden
zarar görmesine açık hale getiriyor.
Soğuk havalarda ağrılar artıyor ve kırılan
kemikleri sabitleyen platin çubuklar yü-

zünden kıyafet giyemiyorum” dedi.

Sol ayağım kötü

Ferine, kışın soğuk havası ve pek fazla kıya-
fet giyememesi nedeniyle ısınmak ve acısını
azaltmak için battaniyeye sarılmaya çalışır-
ken bile birçok zorlukla karşılaşıyor. İsrail’in
Gazze Şeridi’nde sürdürdüğü vahşet nede-
niyle yerlerinden olan Filistinliler, kış havası
ve zorlu hava koşullarıyla mücadele için ih-
tiyaç duydukları battaniye, kalın kıyafet ve
ısınma yöntemleri sıkıntısı çekiyor ve bu da
insani durumun zorluğunu ve karmaşıklı-
ğını artırıyor. Doktorla görüşmesinin ardın-
dan AA muhabiri ile sohbetine devam eden
Ferine, “Bugün muayene ve ayak röntgeni
çektirdim, doktorlar sağ ayağımın durumu-
nun iyi olduğunu, iyileşme olduğunu söyle-
diler ancak diğer ayağının durumu hala
biraz kötü, çünkü kemikler parçalanmış du-
rumda.” bilgisini paylaştı. Ferine, ailesinin,
ayağını yüksekte tutmaya yardımcı olmak
için ahşap bir tahta takarak sandalyeyi ilkel
bir şekilde ayarladığını anlattı. AA

Kirby,basın toplantısında, sal-
dırıların ardından yaptığı açıkla-
malardan geri adım attı. Yaptığı

hatadan dolayı çok pişman olduğunu ve
özür dilediğini belirten Kirby, hatasının ar-
dında herhangi bir art niyet olmadığının al-
tını çizdi. Kirby, "İran destekli milis gruplara
düzenlenen saldırılardan önce Irak hükü-
metini haberdar ettikleri" yönündeki açıkla-
mayı, saldırının ilk saatlerinde kendisine
verilen bilgiler üzerinden yaptığını söyledi.
John Kirby, 2 Şubat'ta, İran destekli milis
grupların üslerine düzenlenen saldırılardan

önce Irak hükümetinin bilgilendirildiğini
ifade etmişti.

3 ABD askeri öldü

ABD Merkez Kuvvetler Komutanlığı
(CENTCOM), 3 Amerikalı askerin öl-
düğü, 40’tan fazla askerin yaralandığı
ABD’ye ait Kule 22 adlı üsse yapılan sal-
dırıya karşılık olarak Irak ve Suriye'de İran
Devrim Muhafızları Ordusuna ait hedef-
lere yönelik 2 Şubat'tan itibaren hava sal-
dırıları düzenlediğini duyurmuştu.
CENTCOM tarafından yapılan yazılı

açıklamada, Suriye ve Irak'ta İran devrim
Muhafızları Ordusu Kudüs Gücü ile
bağlı milis gruplara ait en az 85 hedefin
hava saldırısıyla vurulduğu bildirilmişti.
Irak Hükümet Sözcüsü Basım Avvadi,
yaptığı yazılı açıklamada, "Amerikan yö-
netimi, Kaim Akkaşat (Enbar) bölgesin-
deki güvenlik güçlerimize saldırı
düzenledi. Saldırı aralarında sivillerin de
bulunduğu 16 kişinin şehit olmasına ve 25
kişinin yaralanmasına neden oldu." ifade-
lerini kullanmıştı. Saldırının bölgedeki yer-
leşim yerleri ve kamu mallarında hasara
neden olduğunu ifade eden Avvadi,
ABD'nin söz konusu saldırıyla ilgili Irak
hükümetine bilgi verdiği iddialarının ise
"asılsız" olduğunu belirtmişti. AA

John Kirby özür diledi
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SEDYE ÖRTÜSÜ SATIN ALINACAKTIR
İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ - İSTANBUL AVRUPA SAĞLIK BAKANLIĞI

BAKAN YARDIMCILIKLARI

Müdürlüğümüze Bağlı 112 KOMUTA - Acil Sağlık Hizmetleri Başkanlığının İhtiyacı Olan
Sedye Örtüsü Alımı mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacak-
tır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/119044
1-İdarenin
a) Adı :İL SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ - İSTANBUL AVRUPA SAĞLIK 

BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi :Peykhane Caddesi No:8 ÇEMBERLİTAŞ/ 

FATİH/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası :02126383000 - 2125180712
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :Müdürlüğümüze Bağlı 112 KOMUTA - Acil Sağlık 

Hizmetleri Başkanlığının İhtiyacı Olan Sedye 
Örtüsü Alımı

b) Niteliği, türü ve miktarı :200.000 Adet.Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale 
dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İdarenin göstereceği yer veya yerlere teslim edilecektir.
ç) Süresi/teslim tarihi :Yüklenici, idare ve ilgili bağlı birimlerin talepleri 

doğrultusunda ürün/ürünleri peyderpey 2 seferde 
veya tek seferde olacak şekilde teslim edecektir. 
Sipariş faks veya posta yolu ile yapılacak olup, 
sipariş mektubunun yüklenicinin eline ulaştığı andan 
itibaren en geç 7 (Yedi) takvim günü içerisinde teslim edecektir.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasına müteakip siparişe 
istinaden işe başlanacaktır

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :22.02.2024 - 11:30
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) :İl Sağlık Müdürlüğü (Ana Bina)/ Konferans Salonu 

(Binbirdirek Mah. Peykhane Cad. No:8 
Çemberlitaş-Fatih/ İSTANBUL)

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oran-
larına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
a) Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut Dı-
şında Kullanılan (in vitro) Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamındaki tüm isteklilerin (te-
darikçi ya da bayii) ÜTS sisteminde kayıtlı olması ve alımı yapılacak olan (üretilen veya ithal
edilen) tüm ürünlerin, ÜTS’de Sağlık Bakanlığı tarafından kayıt işleminin tamamlanmış ol-
ması gerekmektedir. İstekliler yukarıda bahsedilen kayıt işlemi tamamlanmış ÜTS numara-
larına ait çıktılar veya bu bilgileri içeren dokümanları yeterlik bilgileri tablosunda beyan
edeceklerdir.
b) Tıbbi cihazların, Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönet-
meliği kapsamındaki ürünlerin Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu'nun ilgili internet adre-
sinden kontrolleri yapılacak olup, kullanımları ve piyasaya arzları durdurulan cihazlar
değerlendirme dışı bırakılacaktır.
c) Tedarikçi firmalar ve Tıbbi Cihaz Yönetmelik kapsamındaki tüm ürünler ihale tarihi itibariyle
ÜTS’de “kayıtlı” veya “Sistemde Tekil Ürün Var” durumunda olmalıdır.
d) İstekliler, ürüne ait teknik şartnamede tanımlanan özellikler farklı ÜTS kaydı gerektiriyorsa
her ürüne ait ÜTS Barkod numaralarını yeterlik bilgileri tablosunda beyan edeceklerdir.
4.3.2. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile tek-
nik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
a-) KATALOG: Teklif edilen sistemin/ürünün teknik şartname  belirtilen şartlara uygunlu-
ğunu teyit etmek için ayrıntılı teknik bilgilerin yer aldığı katalogları teklif dosyası içerisinde
verilmesi gerekmektedir. Ayrıca teknik şartname maddelerinin hangi sayfada olduğunu be-
lirten işaretlemenin katalogda yapılması gerekmektedir. Sunulan kataloglar üzerine birim
fiyat teklif cetvelindeki kalemlerin sıra numaraları belirtilerek yeterlilik bilgileri tablosunda
beyan etmeli, evrak istenildiği takdirde İdare'ye sunmak zorundadır.
b-) TEKNİK ŞARTNAME UYGUNLUK BELGESİ: İstekliler teklif verdikleri
malzemelerin hangi ........marka, ........model ve tip olduğunu belirterek şartname maddele-
rine sırasına göre tek tek ve Türkçe olarak cevap verilen şartnameye uygunluk belgesini
mutlaka verecektir. Bu uygunluk belgesi, firmanın antetli kağıdına yazılmış olacak, firma
yetkilisinin imzası ve firma kaşesi belgenin her sayfasında bulunacaktır. Madde sıra num-
arasına göre "evet-hayır" "okundu-anlaşıldı" ifadeleri yerine her maddeye uygun cevaplar
verilmeli ve yeterlilik bilgileri tablosunda beyan etmeli, evrak istenildiği takdirde
İdare'ye sunmak zorundadır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanla-
rın, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici
teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci
maddesine göre açıklama istenecektir.

Geo News televizyonundaki
habere göre, Belucistan'ın
Pişin bölgesinde bağımsız mil-

letvekili adayı Asfandiyar Han Kakar'ın
ofisinin önünde bombalı saldırı düzen-
lendi. Saldırıda, 15 kişi hayatını kaybetti,
30 kişi yaralandı. Sağlık yetkilileri, yara-
lıların durumunun ağır olduğunu, ölü
sayısının artmasından endişe duydukla-
rını açıkladı. Saldırı düzenlendiği sırada
Asfandiyar Han Kakar'ın ofisinde olma-
dığı belirtiliyor. Belucistan'ın Killa Sai-

fullah bölgesinde ise İslam Uleması Ce-
miyeti Partisinin (JUI-F) binasına yöne-
lik bombalı saldırı gerçekleştirildi.
Saldırıda 13 kişi yaşamını yitirdi, 17 kişi
yaralandı.

Cevap verilecek

İçişleri Bakanı Gohar Ejaz, patlamaların
ardından yaptığı açıklamada, seçim sü-
resince düşman unsurlarının güvensizlik
ortamı oluşturarak Pakistan'ı karalamak
istediklerini vurgulayarak, masum va-

tandaşların hayatlarıyla oynayanlara
demir yumruklarla cevap verileceğini
ifade etti. Ejaz, seçimlerin güvenli şe-
kilde tamamlanması için hükümetin
tüm adımları atacağını kaydetti. Belucis-
tan eyaletinde geçici hükümetin Bilgi ve
Halkla İlişkiler Bakanı Can Açakzai,
sosyal medya hesabından, "teröristlerin"
hedeflerine ulaşmada başarılı olamaya-
cağını belirterek, son terörist öldürülene
kadar mücadeleye devam edecekleri
açıklamasında bulundu.

SEÇİM
ÖNCESİ
SALDIRI

Pakistan'ın Belucistan
eyaletinde bugün yapılacak
seçimlerden önce milletvek-

ili adaylarını hedef alan
bombalı saldırılarda ilk 

belirlemelere göre 
28 kişi hayatını kaybetti, 

47 kişi yaralandı

ACI DOLU BIR 
YOLCULUK!

İSRAİL SALDIRISINDA YARALANAN
GAZZELİ FERİNE ÇEKTİĞİ ACILARI ANLATTI

İsrail ordusunun saldırılarında yaralanan Filistinli Ayet Ferine (18), ilkel te-
kerlekli sandalyesinde Gazze Şeridi’nin kuzeyinden güneydeki Han Yunus
kentine göç etmek zorunda kaldı. Yaşama tutunmaya çalıştığı çadırın darlı-
ğına dikkati çeken Ferine, “Çadır dar ve içi çok kalabalık. Bu da ayaklarımı
başkalarının istemeden zarar görmesine açık hale getiriyor” diye konuştu. 

Engelli genç kız, sağlık durumuna uygun bir
tekerlekli sandalye almayı, ayaklarının zarar

görmemesi için el-Mevâsi bölgesinde bulunduğu
çadırdan daha iyi ve insani bir barınak bulmayı

umuyor. Filistinli Ferine, evini ve kardeşlerini kaybet-
tikten sonra hayatın eski haline dönmeyeceğinin bi-
lincinde olmasına rağmen saldırıların bir an önce
bitmesini ve Gazze'nin kuzeyindeki evine dönmeyi

temenni ediyor. Son günlerde Gazze Şeridi’nin
kuzeyindeki bazı bölgelerden çekilen İsrail

ordusu, güney bölgelerindeki hava ve
kara saldırılarını artırırken, sivil

halkı bölgeyi terk etmeye
zorluyor.

ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
ENGELİNE UYGUN
SANDALYE TALEBİ
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edebiyAt tarihçisi, gazeteci ve yazar
Ahmet Kabaklı, vefatının 23. sene-
sinde anılıyor. İmam Ömer Efendi ile
Münire Hanım'ın çocuğu olarak 30
Mayıs 1924'te dünyaya gelen Kabak-
lı'nın çocukluğu, doğduğu Elazığ Har-
put'taki Göllübağ köyünde geçti.
Kabaklı, ilk, orta ve lise tahsilini Ela-
zığ'da, yüksek öğrenimini İstanbul
Üniversitesi Edebiyat Fakültesi Türko-
loji

Bölümünde tamamladı.Ardından Di-
yarbakır ve Manisa Lisesinde edebiyat
öğretmeni olarak görev yaptı.
Henüz öğrenciyken 1946'da "Yunus
Emre mi haklı, Gölpınarlı mı?" başlıklı
yazısı "Son Saat" gazetesinde yayınla-
nan Kabaklı'nın yazılarına Nurettin
Topçu'nun çıkardığı "Hareket" dergisi
ve "Bizim Türkiye" dergisinde de yer
verildi.

Yarışmayı kazandı

Ahmet Kabaklı'nın şiir ve yazıları "Yeni

İstanbul" ve "Hisar" dergilerinde çıktı.
Tercüman gazetesinin 1956'da düzen-
lediği fıkra yarışmasını, Emil Galip
Sandalcı ve Hakkı Gülmen ile kaza-
nan usta kalem, aynı gazetede çeşitli
yazılar kaleme aldı. Milli Eğitim Ba-
kanlığı bursuyla 1956'da Paris'e giden
Kabaklı, Türkiye'ye döndükten sonra,
1958-1969'da İstanbul Çapa Eğitim
Enstitüsünde edebiyat öğretmeni ola-
rak görev yaptı. Kısa bir süre avukatlık
da yapan Kabaklı, 1969'dan itibaren
İstanbul Yüksek Öğretmen Okulunda

öğretim üyesi olarak görev aldı.
Emekli olduğu 1974'te Türk Musikisi
Devlet Konservatuvarında edebiyat
dersleri vermeye başlayan yazar, Nihat
Sami Banarlı, Mehmet Kaplan,
Mümtaz Turhan, Tarık Buğra'nın da
aralarında olduğu arkadaşlarıyla Türk
Edebiyatı Cemiyetini kurdu.

Yöneticilik yaptı

Cemiyetin çıkardığı Türk Edebiyatı
dergisini de yöneten Kabaklı, 1978'de
de Türk Edebiyatı Vakfının kurucuları
arasında bulundu. "Tercüman" gazete-
sindeki yazılarına 1990'a kadar devam
eden Kabaklı, daha sonra Türkiye ga-
zetesindeki köşesinde makaleler ka-
leme aldı. Türk Dil Kurumu asil
üyeliği görevini 1995'ten itibaren sür-
düren Kabaklı'ya 14 Aralık 1996'da

Aydınlar Ocağı ve 55 gönüllü kurulu-
şun desteğiyle düzenlenen törende,
"Şeyhül Muharririn" (yazarların üs-
tadı) unvanı verildi. Akciğer enfeksi-
yonu nedeniyle hastaneye kaldırılan ve
8 Şubat 2001'de vefat eden Kabak-
lı'nın cenazesi Eyüpsultan'a defnedildi.
Eserlerinde Harput ile yaşadığı döne-
min izleri görülen Kabaklı, yetenekli ve
genç yazarların edebiyat dünyasına
kazandırılmasına da katkı verdi.
Hayatının sonuna kadar devam ettir-
diği köşe yazıları ve eserleriyle bir
devre ışık tutan usta kalem, hakkında
açılan davalara rağmen yazmaktan
vazgeçmedi. Kabaklı, Allah, Peygam-
ber, vatan ve millet sevgisinin yanı sıra
toplumsal açıdan önem taşıyan aile,
insan, hayvan ve memleket sevgisine
de eserlerinde yer verdi.  AA
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Yakın Plan
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu
00:00 Bugün Yarın

03:10 Gönül Dağı
05:30 İncir Ağacı
06:45 Benim Adım Melek
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Kod Adı Kırlangıç
14:40 Gönül Dağı
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Bandırma Füze Kulübü
22:35 Cem Karaca
23:55 Bir Sevdadır
03:05 Gönül Dağı

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü
01:00 Gece Haberleri

02:30 Güzelliğin 
Portresi
04:30 Erkenci Kuş
06:00 Söz
07:00 Erkenci Kuş
09:45 Sabahın
Sultanı Seda Sayan
13:30 Zahide Yetiş ile 
Yeniden Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Sakla Beni
20:00 Sakla Beni
00:15 Ömer

15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Emre Diner ile 
Dünyada Bugün
17:45 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Orkun Yazgan ile 
Son Nokta
01:00 Gece Haberleri

04:30 Afili Aşk
06:45 Küçük Ağa
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Camdaki Kız
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D Ana Haber

03:20 Mutfak 
Bahane
05:20 Yeter
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Aldatmak
00:20 Nihat Hatipoğlu ile
Dosta Doğru

02:30 Kızıl Goncalar
04:45 Kefaret
06:00 Her Yerde Sen
08:00 İlker Karagöz İle
Çalar Saat Hafta Sonu
10:30 Çağla ile Yeni 
Bir Gün
12:00 Yasak Elma
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Kopuk
19:00 Selçuk Tepeli ile
FOX Ana Haber
20:00 Hudutsuz Sevda
00:00 Gaddar

02:30 Zuhal
Topal'la Yemekteyiz
04:00 Aramızda 
Kalmasın
06:00 Dizi
07:15 8'de Sağlık
08:30 Aramızda Kalmasın
11:15 Survivor All Star 2024
12:00 Demet ve Jess'le 
Gel Konuşalım
14:00 Survivor Ekstra
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 Survivor All Star 2024
00:15 Cevap Ver Türkiye

05:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
18:00 Ana Haber
20:00 Yerel Seçim 2024
20:30 Türkiye'nin Nabzı
00:00 Haber Bülteni

01:00 Kübra Par 
ile Farklı Açılar
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde 
Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ana Haber Bülteni
20:00 Eşit Ağırlık
00:00 Gece Haberleri

02:15 Sandık 
Kokusu
05:30 Yeni Gelin
08:00 Bu Sabah
10:00 Kuzey Yıldızı: 
İlk Aşk
12:30 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00 Didem Arslan
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
00:15 Kızılcık Şerbeti

Besteci, piyanist ve yazar Anjelika Akbar, yeni ve anlamlı bir projeyle “Melody 432” ismini verdiği
bestesini dinleyicileriyle buluşturuyor. Melody 432'nin besteleniş hikayesini anlatan Akbar, “Yazın
uçakta Sinop'a giderken yolculukta o müzik geldi. İsmini Melody koydum, ilk ivme uçakta, devamı
ise Sinop'taki Karadeniz sahilinde akşam dalgaların sesini ve görüntüsünü izleyerek geldi” dedi

A njelika Akbar geçtiğimiz
eylül ayında yayınladığı al-
bümü "Ahenk 432" ve "Baş-

langıç/Beginning 432"nin ardından
Gloss Müzik imzalı yepyeni single
çalışması "Melody 432"yı sevenle-
riyle buluşturuyor. Önceki iki albü-
münde olduğu gibi 432 Hz olarak
ayarlanmış piyano ile kaydedilen
“Melody 432” isimli single bu an-
lamda serinin devamı olma niteliği
taşıyor.

Bu sır olacak

Bu bestenin de kalplere şifa olmasını
dileyen Anjelika Akbar, bestenin
ilham kaynağının yaşanmış ve çok
özel romantik bir hikaye olduğunu
anlattı. Akbar, “Yurt dışında yaşa-
yan eski bir arkadaşım Albert beni
aradı ve heyecanla, eşi Gina'nın
doğum günü olacağını ve kendisine
müzikli bir hediye vermek istediğini

belirtti ve şöyle dedi: ‘Biliyorum,
başkası için böyle sipariş üzerine bir
beste yapmak belki kolay değil, ama
Gina ve beni uzun zamandır tanı-
yorsun, benim ona olan duygularımı
eminim hissedebiliyorsun. Lütfen
deneyebilir misin güzel bir beste
yapmayı? Doğum gününde kendi-
sine bu bestenin notasını ve kaydını
hediye edeceğim ve o zamana kadar
bu sır olacak. Ve ipucu vereyim: pi-
yano ve kemanı çok seviyor ve ro-
mantik müziği” ifadelerini kullandı. 

Acele etmedim

Akbar açıklamasının devamında,
“Hissettim ki yapabilirim, bu bir
nevi müzik dilinde yazılacak "Aşk
Mektubu" olacak. Acele etmedim,
içimde müziğin doğmasını bekle-
dim. Ve yazın uçakta Sinop'a gider-
ken yolculukta o müzik geldi. İsmini
Melody koydum, ilk ivme uçakta,

devamı ise Sinop'taki Karadeniz sa-
hilinde akşam dalgaların sesini ve
görüntüsünü izleyerek geldi. Albert’e
o anda videosunu çektim, daha
sonra Gina'ya bestenin doğuş anını
göstersin diye. Dijital iletişim ça-
ğında, duyguların da, kelimelerin de
değerinin neredeyse unutulduğu, ne-
redeyse kimsenin kimseye elle yazıl-
mış mektup yollamadiği
zamanlarda Albert'in Gina'ya böy-
lesi bir hediye yapma isteği çok kıy-
metli. 432 hz titreşim hızı ile
kaydettiğim "Melody" için keman sa-
natçısı Tuba Bayav Ünlü de haya-
tında ilk kez kemanını bu frekansa
ayarlayarak seslendirdi. 432 Fre-
kansı ile kaydettiğim önceki albüm-
lerimde olduğu gibi, tonmayster
olarak Yuriy Ryadchenko ile çalış-
tım” dedi. Melody 432, 9 Şubat’ta
tüm dijitial müzik platformlarındaki
yerini alacak.

iSTANBUL’A GELiYORLAR
AlmAnyA'dA 1976 yılında kurulan
heavy metal müzik dünyasının
önemli gruplarından Accept, 17
Ekim gecesi İstanbul'da sevenleriyle
buluşacak. Bu yıl Nisan ayında ya-
yınlayacaklarını duyurdukları yeni
albümleri Humanoid'in turnesi kap-
samında İstanbul'a gelecek olan Ac-

cept, KüçükÇiftlik Park'ta sahne ala-
cak. 2010 senesinde de ülkemizde
performans sergileyen Accept, 17
Ekim Perşembe günü Epifoni orga-
nizasyonuyla KüçükÇiftlik Park'ta
hayranlarıyla buluşacak. Konserin
biletleri 12 Şubat Pazartesi günü sa-
tışa çıkacak.

AKBAR’DAN 
BİR ASK MEKTUBU!

Kabaklı anılıyor

Aile yalanları!
Prömiyerinden bu yana büyük ilgi görerek biletleri
hızla tükenen, Aile Yalanları matine ve suare gösterim-
lerine başlıyor. Melisa Sözen, Ülkü Duru ve Müfit Ka-
yacan'ın oynadığı, Nermin Yıldırım’ın Bavula
Sığmayan adlı öykü kitabındaki aynı adlı novelladan
uyarladığı, Hakan Emre Ünal'ın yönettiği “Aile Yalan-
ları” 28 ve 29 Şubat’ta ilk defa matine-suare gösterim-
leriyle seyirci karşısında olmaya hazırlanıyor. 

Oyunun konusu

Belgin, bir gece yarısı annesinden beklenmedik bir tele-
fon alır: “Baban beni aldatıyor.” Apar topar memle-
kete giden genç kadın, burada üç kişilik bir aile
bilmecesinin içine düşer. Aile cenderesinde kendi yo-
lunu bulmaya çalışan Belgin, ömrünün sonbaharında
yeni bir hayat ihtimali arayan Kamuran ve herkes
mutlu olsun istedikçe kendi dahil kimsecikleri mutlu
etmeyi beceremeyen Müzeyyen’in buruk ama neşeli
hikâyesi. Söylenenleriyle ama en çok da söyleneme-
yenleriyle tam bir aile hikâyesi. 
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Sol beke
Bocat

Galatasaray'a en az
35 milyon euro daha!

SON DERECE DÜŞÜNDÜRÜCÜ!

Ocak ayı transfer döneminde 5
oyuncusuyla yollarını ayıran Trab-
zonspor'da ilk takviye Borussia
Dortmund'dan gerçekleşti. Bordo
mavililer, Alman ekibiyle kontratını
fesheden Thomas Meunier özel
uçakla bugün Trabzon'a geldi.
Farklı mevkiler konusunda da ça-
lışmalarına devam eden Fırtına'da
gözler orta sahaya çevrilmişti
ancak sürpriz bir atak geldi. Sol
bek için atağa geçen yönetim, Bel-
çika'da top koşturan Eric Junior
Bocat'ı listesine aldı ve kendisiyle
anlaşmaya vardı. Kulübüyle de el
sıkışıldığı anda bir hamle daha res-
miyet kazanacak. Oyuncuyu daha
önce tanımayanlar veya hakkında
fazla bilgi sahibi olmayanlar inter-
nette araştırmada bulunuyor. Peki,
Eric Junior Bocat kimdir? Kaç ya-
şında, nereli, oynadığı takımla ve
kariyeri haberimizde yer almakta-
dır.

Abdullah Avcı istedi, 
yönetim alıyor

4 maçtır kaybeden ve ikinci yarı sı-
ralamasında son basamakta bulu-
nan Trabzonspor'da Afrika Uluslar
Kupası'ndan dönmesi beklenen
Onuachu ile Pepe'nin katılımı son-
rası daha da güçlenmek üzere ku-
rulu plana yeni bir hamle daha
ekleniyor. Eren Elmalı'nın son dö-
nemdeki performansından mem-
nun kalmayan Abdullah Avcı hem
rotasyonu genişletmek hem de iki
oyuncuyu rekabete sokabilmek için
yeni bir oyuncu istedi. Yapılan ça-
lışmalar sonrasında Eric Junior
Bocat'ta karar kılındı. İzleme ekibi-
nin de onayından geçen futbolcu
ile 3.5 yıllık kontrat ve 1 sene de
opsiyon ile sözleşme imzalanması
bekleniyor.

Eric Junior Bocat kimdir?

Trabzonspor'un kadrosuna kat-
mak üzere olduğu Eric Junior
Bocat, 16 Temmuz 1999 tarihinde
doğdu. 1.82 metre boyundaki sol
bek oyuncusu aynı zamanda orta
sahanın solunda da forma giy-
mektedir ve 24 yaşındadır. Senegel
asıllı bir ailenin çocuğudur ve
Fransa'da doğduğu bilinmektedir.
Futbol hayatına Dijon alt yapı-
sında başlamıştır. Brest ve Lille alt
yapılarında da ounadıktan sonra B
takımdan Belçika'nın yolunu tut-
muştur. Mouscorn ile başlayan ka-
riyeri bu ülkede VV St. Truiden ile
devam etmektedir. Bu sezon çıktığı
25 maçta 1 gol atıp 3 asist yapmış-
tır. 2 bin 164 dakika sahada kal-
mıştır. Güncel değeri 1.2 milyon
euro olarak gözükmektedir.

iStanbuL Fenerbahçeliler
Derneği Başkanı Alaattin
Yavuz Güneş çok sert bir açık-

lama yaptı. “Bugün yine bir takım çevre-
lerce Fenerbahçe Spor Kulübüne,
camiasına ve başkanına saldırılar yapıl-
ması daha önce başarısız olmuş bir fil-
min bilmiyoruz ki kaçıncı denemesi”
diyen Güneş, “Kabul etmeleri gereken
şey şudur ki problem filmin oyuncula-
rında değil, filmin senaryosundadır.

'Amaca giden her yol mübahtır' felsefe-
sini Türk futboluna yerleştirenlerin
bugün ahlak dersi vermeye çalışması ise
kelimlerle açıklanamayacak derecede gü-
lünç ve bir o kadar da düşündürücüdür”
ifadelerini kullandı. 

Başaramayacaksınız

Güneş açıklamasının devamında,
“Bugün Türk futbolunun tüm paydaşla-
rına düşen görev; algı, manipülasyon ve

dezenformasyon çalışmalarıyla bu zamana
kadar Türk futboluna her türlü zararı veren
bu yapıların, oyunlarına alet olmamaktır.
Her şeyi kendine mübah gören ve tek amacı
sporu kullanarak kaos ortamı yaratmak
olan bu yapılarla, bundan önce olduğu gibi
bundan sonra da mücadele edeceğimizden
kimsenin kuşkusu olmasın. Hepiniz kulağı-
nızı açın ve iyi dinleyin;Bundan önce başa-
ramadınız, bugün hiç başaramayacaksınız”
tepkisini gösterdi. BARIŞ KIŞ

T rendyol Süper Lig'deki son ma-
çından 2-0'lık galibiyet ve üçüncü
sıraya yükselme hakkı ile ayrılan

Beşiktaş'ta sıra Türkiye Kupası'na geldi.
Son 16 turunda Antalya'da Antalyaspor
ile karşılaşacak olan siyah beyazlılar, son
8 takım arasına kalabilmek adına müca-
dele verecek. Zorlu karşılaşma öncesinde
ev sahibi de Sergen Yalçınla yakaladığı çı-
kışı sürdürmek amacında. Karşılaşmaya
dair detaylar haberimizde yer almaktadır.

Antalyaspor Beşiktaş maçı saat
kaçta ve hangi kanalda?

Ziraat Türkiye Kupası son 16 turu karşı-
laşması olarak oynanacak Antalyaspor
Beşiktaş maçı saat 20.45'te başlayacak.
Kritik mücadele A Spor'dan canlı yayınla-
nacak.

Öztürk yönetecek

Antalyaspor ile Beşiktaş'ın kıran kırana
mücadelesine sahne olacak Türkiye Ku-
pası maçında Ümit Öztürk düdük çala-
cak. Yardımcılıklarını Candaş Elbil ve
Osman Gökhan Bilir üstlenecek.
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Trabzonspor'u 2-0 
yenerek moral 
bulan Beşiktaş, 
Ziraat Türkiye Kupa-
sı'nda son 16 turu
maçına Antalya'da 
çıkıyor. Antalyaspor'a
konuk olacak siyah
beyazlılarda  tek
hedef son 8 takım
arasına kalabilmek.

Yerli futbolcuların performans-
larını günden güne yukarı çek-
tiği Galatasaray’da Sacha Boey
sonrası 3 isimden en az 35 
milyon euro daha bekleniyor.

Süper Lig'de Fenebrahçe'yi ta-
kibini sürdüren Galatasaray'da
yerli oyuncular zirve yapmayı ba-
şardı. Maliyetleri açısından çok
önemli yer teşkil etmeyen 3 fut-
bolcunun satış miktarlarının 35
milyon euroyu geçmesi bekleni-
yor. Sacha Boey sonrası kasasını
doldurmaya devam edecek olan
Cimbom'u ekonomik anlamda
güzel günler bekliyor.

Boey sonrası devam

Kış transfer döneminin en spek-
teküler hamlesine adım atan Ga-
latasaray, Sacha Boey'i 30
milyon euro bonservis ve çeşitli
bonuslarla Bayern Münih'e gön-
dermişti. 1 milyon euroya alınan
Fransız sağ bek artık dünya de-
vinde forma giyecek. Bu hamle-
lerini devam ettirmek niyetinde
olan Cimbom'da sıra farklı isim-
lere geldi.

Yerliliere hücum var

Bu sezon Şampiyonlar Ligi de
dahil olmak üzere 2 kulvarda
adından söz ettirmeyi başaran
Galatasaray'da ön plana çıkan
isimlerden bazıları Kerem Aktür-
koğlu, Barış Alper Yılmaz ve
Abdülkerim Bardakcı oldu. 3 fut-
bolcuya da Avrupa'nın birçok ta-
kımı yakın markajda. Eğer
satılırlarsa elde edilecek gelirin
35 milyon eurodan aşağı olma-
ması bekleniyor.

Ajax peşinde

Galatasaray'ın sol kanadında ve
10 numarasında üstüne düşen
görevi yapmaya devam eden
Kerem Aktürkoğlu her geçen gün

adını daha da yukarı taşımayı
başarıyor. İsmi de son olarak
Ajax ile anılıyordu. Ayrıca yine
Laziı kendisini takip ediyor. Ber-
wijn'ı kış transfer döneminde ta-
kımda tutan Amsterdam
temsilcisi eğer yazın bu adımı
atarsa yerine milli futbolcuyu
alacak gibi görünüyor. Konuşu-
lan bonservis bedeli ise mini-
mum 20 milyon euro.

Joker oldu

Keçiörengücü'nden geldiği gün-
den bu yana en verimli dönemini
yaşayan Barış Alper Yılmaz da
yine yıldızı parlayanlar arasında
yer alıyor. Mevkisi sağ kanat ol-
masına rağmen bu sezon İsviçre
çakısı gibi birçok yerde forma
giydi. Attığı goller ve asistleriyle
de takımına can vermeyi başardı.
Son olarak Samsun deplasma-
nında sahneye çıkarak takımına
2 farklı üstünlüğü getirdi. İtal-
yanlar da peşine düştü. Mini-
mum satış bedelinin 15 milyon
euro olması bekleniyor.

Abdülkerim de gözde

Konyaspor'dan transfer edilme-
sinin ardından birçok tartışmaya
rağmen formayı sırtına geçiren
ve takımın değişmezlerinden biri
olan Abdülkerim Bardakcı da
Şampiyonlar Ligi performan-
sıyla yine gözde isimler arasına
girdi. Deneyimli stoperin Avru-
pa'daki futbolu çok sayıda takı-
mın dikkatini çekti ve kendisini
izlemek üzere gözlemciler görev-
lendirildi. Eğer bir satış gerçekle-
şirse 7-8 milyon euro bandından
aşağı olmaması öngörülüyor.

Beşiktaş’ta
hedef 2 transfer
Trabzonspor'u yenip moral bulan ve Joe Worrall'ı kadrosuna katan Beşiktaş'ta
transfer çalışmalar sürüyor. Siyah beyazlılar iki isim üzerinde duruyor. Teknik 
direktör Fernando Santos da bu yıldızların bir an önce takıma katılmasını istiyor.
Trendyol Süper lig'de ezeli rakibi Trab-
zonspor'u yenerek 3'üncü sıraya yükselen
Beşiktaş, moral bulmakla birlikte yeni
transferi Joe Worrall'ı da duyurarak iddia-
sını sürdüreceğini gösterdi. Avrupa kupa-
ları bileti almak isteyen Kartal'ın hamleleri
sadece İngiliz stoper değil. 3 yıldız listede.
eğer olursa ikisi kadroya katılmak 
isteniyor.

Renato Sanches liste başı

Adı uzun süredir Türk kulüpleri ile anılan
ancak transferi hiç gerçekleşmeyen re-
nato Sanches belki de hiç olmadığı kadar
Süper lig'e yakın. Bu sezon
da sakatlıklarla boğuşan
Portekizli futbolcu roma'da
sadece 9 karşılaşmaya çıktı
ve 1 gollük katkı sundu. Sa-
hada kaldığı süre ise 3 maç-
lık karşılaşmadan daha azdı.
228 dakika yeşil çimlere
bastı. de rossi'nin yönettiği
başkent ekibinden ayrılma-
sına kesin gözle bakılıyor.
Hem roma hem de PSG ile
görüşmeler sürüyor. 10 nu-
mara mevkisine de takviye

yapmaya hazırlanan Beşiktaş'ta gündemin
ilk sırasında James rodriguez yer alıyor.
Kolombiyalı futbolcu her ne kadar sakatlık-
larla boğuştuğu bir dönem yaşasa da son
olarak Sao Paulo'da forma giydi. Brezil-
ya'da çıktığı 14 karşılaşmada 1 gol atıp 3
de asist yaptı. Güncel piyasa değeri 5 mil-
yon euro. 32 yaşındaki maestro için eğer
kulübünden onay çıkarsa sözleşme imzala-
nacak. Kontratı gelecek sezon sonunda ta-
mamlanıyor. Satın alma opsiyonlu kiralama
formülü yüksek ihtimal olarak gözüküyor.

Insigne yedekte

Planlarını James rodrigu-
ez'e göre yapan Beşiktaş'ta
Kolombiyalı süper yıldızın al-
ternatifi de hazır. napoli ta-
rihine damga vuran lorenzo
Insigne, 2022 yazında be-
delsiz olarak Toronto'nun
yolunu tutmuştu. Takımıyla
çıktığı 33 karşılaşmada 11
gol atıp 6 da asist yapan
İtalyan 10 numara için giri-
şimler sürüyor. Son 2 gün
kala telefon yoğunluğu da
artmış durumda.



A bdullah Avcı yönetiminde
çıktığı son 5 lig maçından 3
puan çıkaramayan ve 4 ye-

nilgi alan Trabzonspor’da sıra ku-
paya geldi. Bordo mavililer daha
önce defalarca mutlu sona ulaştığı
bu kulvarda yeni bir zafer elde
ederek adını Avrupa kupalarına
yazdırmak istiyor. Rakip ise Genç-
lerbirliği. Kritik karşılaşmaya dair
detaylar haberimizde yer
almaktadır.

Gençlerbirliği Trabzonspor
maçı saat kaçta ve
hangi kanalda?

Bugün Eryaman Stadyumu’nda
oynanacak olan Gençlerbirliği
Trabzonspor maçı saat 17.30’da 
başlayacak. Karşılaşma A
Spor’dan canlı yayınlanacak. 

Güzenge yönetecek

Gençlerbirliği ile Trabzonspor’un
kozlarını paylaşacağı Türkiye Ku-
pası son 16 turu mücadelesinde

Mert Güzenge düdük çalacak. Yar-
dımcılıklarını Mert Bulut ve Hüse-
yin Aylak üstlenecek. Dördüncü
hakem ise Ömer Faruk Turtay ola-
rak atandı.

Meunier tribünde

Trabzonspor’un dünyaca ünlü
transferi Thomas Meunier, önceki
akşam Trabzon’a gelmişti. Belçi-
kalı futbolcunun kafilede yer al-
ması ve kritik randevuyu tribünde
takip etmesi bekleniyor.

Yeni transferler yolda

Meunier sonrasında yeni hedef-
lere yelken açan Trabzonspor’da
gözler farklı isimlere çevrildi. Lis-
tedeki isimlerden biri Eric Junior
Bocat. Kulübüyle görüşmelerin
devam ettiği Senegal asıllı Fransız
futbolcunun süreci ile ilgili artık
yarın son gün. Eğer imzalar atıl-
mazsa temaslar sezon sonuna ta-
şınacak. Tim Jabol-Folcarelli için
de yine Mendy gibi transferin son

anları bekleniyor. Kesin kararını ve
teklifini ileten bordo mavililer
cevap olumlu olursa yıldız oyun-
cuyu şehre getirecek.

Kombine fiyatına bilet

Gençlerbirliği, Trabzonspor maçı
bilet fiyatlarını açıkladı. Buna göre
misafir tribünü için belirlenen fiyat
520 TL oldu. Güney kale arası bi-
letleri 400, doğu tribün 500, kapalı
tribün 600, Vıp ise 1000 TL olarak
satışa sunuldu. Gençlerbirliği,
sezon başı en pahalı kombine fi-
yatını 2500, en düşük kombine fi-
yatını ise 450 TL olarak
açıklamıştı. Başkent ekibinin,
Trabzonspor maçında bilet fiyatla-
rına beklenenden fazla zam yap-
ması, "Kombine fiyatına maç
bileti" şeklindeki yorumları da be-
raberinde getirdi. Öte yandan kır-
mızı siyahlı ekip, sezon boyunca
lig maçları bilet fiyatlarını en pa-
halı 200, en düşük ise 40 TL ola-
cak şekilde belirlemişti.
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Süper Lig’de istediği sonuçları alamayan
Trabzonspor, Türkiye Kupası son 16 
turunda başkentte Gençlerbirliği’ne

konuk oluyor. Karadeniz temsilcisinde
tek hedef son 8 takım arasına kalarak 

sezon bitiminde kupayı müzesine
götürmek. Ankara temsilcisi 

ise zorlu karşılaşmada 
dev rakibine sürpriz 
yapmak amacında.
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fırtına’nın hedefi

Ceyrek final
GEnÇLERBİRLİğİ'nİn SOn MAÇLARı
T1L 19.12 Giresunspor 0 - 1 Gençlerbirliği  
T1L 23.12 Gençlerbirliği 0 - 2 Tuzlaspor  
HAZ 06.01 Gençlerbirliği 1 - 4 Kaiserslautern  
HAZ 09.01 Dinamo B. 1 - 1 Gençlerbirliği  
HAZ 09.01 Gençlerbirliği 1 - 1 Dinamo B.  
T1L 14.01 Ümraniyespor 1 - 1 Gençlerbirliği  
TÜK 18.01 Kayserispor 1 - 2 Gençlerbirliği  
T1L 21.01 Gençlerbirliği 3 - 1 Sakaryaspor 
T1L 28.01 Bodrum FK 1 - 0 Gençlerbirliği  
T1L 04.02 Gençlerbirliği 0 - 0 Çorum FK 
TÜK 08.02 Gençlerbirliği v Trabzonspor
T1L 12.02 Eyüpspor v Gençlerbirliği
T1L 18.02 Gençlerbirliği v Bandırmaspor

TRABZOnSpOR’Un SOn MAÇLARı
TSL 19.12 İstanbulspor 0 - 3 Trabzonspor  
TSL 23.12 Trabzonspor 1 - 1 Başakşehir  
TSL 06.01 Ankaragücü 0 - 1 Trabzonspor  
TSL 11.01 Trabzonspor 2 - 1 Samsunspor  
TSL 14.01 Antalyaspor 1 - 1 Trabzonspor  
TÜK 18.01 Trabzonspor 3 - 1 Manisa FK  
TSL 21.01 Trabzonspor 1 - 5 Galatasaray  
TSL 25.01 Çaykur Rizespor 1 - 0 Trabzonspor  
TSL 29.01 Trabzonspor 2 - 3 Kasımpaşa  
TSL 04.02 Beşiktaş 2 - 0 Trabzonspor  
TÜK 08.02 Gençlerbirliği v Trabzonspor
TSL 12.02 Trabzonspor v Hatayspor
TSL 18.02 pendikspor v Trabzonspor

Bandırmaspor’dan 

SERTTEPKI
Galatasaray’a 4-2 yenilerek
Türkiye kupası’ndan elenen
Bandırmaspor’da Başkan 
onur Göçmez karşılaşma

sonrasında sert ifadeler kullandı.
Göçmez; “Emeğimizi aldılar ve

çöp ettiler. Hakkım helal değildir"
ifadelerini kullandı

Bandırmaspor Başkanı Onur Göçmez,
"Çok net ligin dizayn edilmesi ve benzeri ko-
nular var ya bugün ben bunu tekrar gözle-
rimle gördüm. Gerçekten birileri bir şeyler
yapıyor. Birileri birilerinin önüne geçiyor. Bu
Türk futboluna büyük bir zarardır. Neden
girersiniz devreye? Sebebiniz, amacınız ne?

Siz neyin uzantısısınız çok merak ediyorum.
Açıkçası bugün bu futbolun içerisinde ol-
maktan dolayı da utanıyorum. Biz utanıyo-
ruz çünkü bir başkaları utanmıyor. Ben
bunu Play-Off Ligi'nde de yaşadım. Yine
VAR'ın içindeki Mete Kalkavan ve Halil
Umut Meler, şimdi de Özgür Yankaya yine

aynı şeyleri yaptı. Emeğimizi aldılar ve çöp
ettiler. Hakkım helal değildir" dedi.

“Play-offlarda da 
aynısını yaşadım”

Bandırmaspor, Ziraat Türkiye Kupası son
16 turunda deplasmanda Galatasaray'a 4-2
mağlup oldu. Karşılaşmanın ardından Ban-
dırmaspor Başkanı Onur Göçmez, basın
mensuplarına açıklamalarda bulundu. Kirli
bir oyun olduğunu ifade eden Bandırmas-
por Başkanı Onur Göçmez, "Bugün biliyor-
sunuz 6 Şubat. Kötü bir gün. Geçen sene
bugün çok kötü bir zamanlamayla uyandık.
Başımız sağ olsun. Allah bir daha böyle bir
dert vermesin. Ayrıca kandilimizi de kutlu-
yorum. Biz Galatasaray ile oynuyoruz. Bir
mücadele veriyoruz. Baktığınız zaman Ga-
latasaray'ın bizi yenmesi kadar doğal bir
sonuç yok. Futbolu geliştirmek ve büyütmek
istiyoruz. Alttan insanların gelmesini istiyo-
ruz. Ama bir güç var çözemediğimiz.
Hakem doğru müdahaleyi yapıyor ve
VAR'dan biri çağırıyor. Biz bunu bir kere
daha yaşadık. Çok net ligin dizayn edilmesi
ve benzeri konular var ya bugün ben bunu
tekrar gözlerimle gördüm. Gerçekten birileri

bir şeyler yapıyor. Birileri birilerinin önüne
geçiyor. Bu Türk futboluna büyük bir zarar-
dır. Bakın buraya 2500 tane Bandırmalı
geldi. Bizler gibi mücadele eden Türk futbo-
lunu için savaşan, kişisel mücadele veren in-
sanları da yıpratıp çemberin dışına itiyor. Bu
çemberin içerisinde olmak da istemem açık-
çası. Kirli bir oyun var. Bilmiyorum Salı
günü beni aktarırlar. Çarşamba da ceza ve-
rirler. Umurumda da değil. Bizim burada
koskoca bir hayali, umudu yerle bir etti
VAR'daki hakemler. Galatasaray'ın da bizi
yenebileceği herhalde tartışılacak bir konu
değil. Neden girersiniz devreye? Sebebiniz,
amacınız ne? Siz neyin uzantısısınız çok
merak ediyorum. Açıkçası bugün bu futbo-
lun içerisinde olmaktan dolayı da utanıyo-
rum. Biz utanıyoruz çünkü bir başkaları
utanmıyor. Ben bunu Play-Off Ligi'nde de
yaşadım. Yine VAR'ın içindeki Mete Kalka-
van ve Halil Umut Meler, şimdi de Özgür
Yankaya yine aynı şeyleri yaptı. Emeğimizi
aldılar ve çöp ettiler. Hakkım helal değildir.
VAR hakemindeki yapıya. Ama şunu söyle-
yeyim Galatasaray'ın önü açık olsun. Gala-
tasaray'a bundan sonra başarılar diliyorum"
diye konuştu.

Anadolu Efes’in rakibi

MACCABI
TEL AVIV

Ülkemizi Euroleague’de temsil eden Anadolu Efes,
26’ıncı hafta karşılaşmasında İsrail temsilcisi Maccabi
Tel Aviv’i ile kozlarını paylaşacak. Temsilcimiz son karşı-
laşmalarda elde edeceği galibiyetlerle sezona iyi bir veda
yapmak amacında. Mücadeleye dair detaylar haberi-
mizde yer almaktadır.
Bu sezon Avrupa’da beklentilerin altında kalan ve baş
antrenörü Erdem Can ile yollarını ayıran Anadolu Efes,
Euroleague’in 26’ıncı maçına bu akşam çıkıyor. Lacivert
beyazlılar kötü giden sezonun bitmesine birkaç hafta
kala iyi sonuçlar alıp en azından kendisini affettirmek
amacında. Rakip ise İsrail ekibi Maccabi Tel Aviv 
olacak.

Anadolu Efes Maccabi Tel Aviv 
maçı saat kaçta ve hangi kanalda?

Bu akşam Anadolu Efes ile Maccabi Tel Aviv arasında
Litvanya’da oynanacak olan Euroleague 26’ıncı hafta
maçı saat 20.30’da başlayacak. Karşılaşma S Sport’tan
canlı yayınalancak.

Anadolu Efes Maccabi Tel Aviv 
maçı öncesi son durum

Zorlu randevu öncesinde iki takımdan temsilcimiz Ana-
dolu Efes 10 galibiyet ve 15 yenilgiyle 16’ıncı basamakta
bulunuyor. Konuk takım ise 13 galibiyet ve 12 mağlubi-
yetle 8’inci sırada yer alıyor.

ArAlArındAki son mAçlAr
M.Tel Aviv 95 - 86 Anadolu Efes
Anadolu Efes 64 - 86 M.Tel Aviv
M.Tel Aviv 80- 72 Anadolu Efes
Anadolu Efes 87 - 81 M.Tel Aviv
Anadolu Efes 109 - 77 M.Tel Aviv
M.Tel Aviv 78 - 92 Anadolu Efes
M.Tel Aviv 66 - 90 Anadolu Efes
Anadolu Efes 91 - 89 M.Tel Aviv
M.Tel Aviv 77 - 75 Anadolu Efes
Anadolu Efes 99 - 79 M.Tel Aviv

AnAdolu EfEs - oyuncu İstAtİstİklErİ
Oyuncu Dak. Sayı Rbd Ast
Shane Larkin 32,7 17,4 2,9 5,2
Darius Thompson 28,8 12,8 2,4 3,2
Will Clyburn 28,1 11,3 4,9 2,1
Derek Willis 26,6 8,0 4,5 1,0
Rodrigue Beaubois 24,3 10,6 2,1 2,4
Elijah Bryant 23,9 9,9 4,1 2,8
Mike Daum 19,4 9,4 2,2 0,3
Tibor Pleiss 18,5 8,5 4,8 0,6
Tyrique Jones 18,3 7,8 4,7 1,0
Daniel Oturu 18,2 9,4 4,9 0,6
Ercan Osmani 10,3 1,8 1,9 0,5
Erkan Yılmaz 10,0 1,5 2,0 1,1
Rıdvan Öncel 9,0 1,0 0,0 1,0
Erten Gazi 8,8 1,0 0,6 0,3
Justus Hollatz 8,5 1,7 1,0 1,2
Melih Tunca 1,3 0,0 0,0 0,0
Burak Yıldızlı 1,0 0,0 0,0 0,0

MAccAbİ  tEl Avİv oyuncu İstAtİstİklErİ
Oyuncu Dak. Sayı Rbd Ast
Lorenzo Brown 29,5 13,3 2,7 6,2
Wade Baldwin 27,7 16,9 2,5 5,1
Bonzie Colson 27,2 12,9 5,8 0,6
Josh Nebo22,3 10,0 6,8 0,7
Tamir Blatt 19,4 7,3 1,8 4,6
Roman Sorkin 17,0 7,8 3,8 0,6
James Webb 15,6 6,3 3,1 0,6
Jasiel Fernandez 15,2 7,4 3,0 0,9
John DiBartolomeo 14,1 3,7 1,9 0,9
Antonius Cleveland 11,8 4,7 1,4 0,7
Jake Cohen 9,2 2,5 1,0 0,8
Rafael Menco 7,8 2,7 1,2 0,4
Omer Mayer 4,3 1,0 0,3 0,7

FENERBAHÇE 
kadrosunu güncelledi
UEFA Avrupa Konferans Ligi son 16 turunda müca-
dele edecek Fenerbahçe, oyuncu listesini yeniledi.
Sarı-lacivertli kulüpten UEFA'ya yapılan 23 kişilik lis-
tede yeni transferler Leonardo Bonucci, Çağlar Sö-
yüncü ve Rade Krunic yer aldı.
Fenerbahçe'nin UEFA Avrupa Konferans Ligi kadrosu
şu şekilde: "Dominik Livakovic, İrfan Can Eğribayat,
Furkan Akyüz, Çağlar Söyüncü, Alexander Djiku, Leo-
nardo Bonucci, Jayden Oosterwolde, Rodrigo Becao,
İsmail Yüksek, Ferdi Kadıoğlu, Mert Hakan Yandaş,
Ryan Kent, Joshua King, İrfan Can Kahveci, Miha

Zajc, Rade Krunic,
Fred, Sebastian
Szymanski, Edin
Dzeko, Dusan Tadic,
Cengiz Ünder, Bright
Osayi-Samuel,
Michy Batshuayi



Beyin kanaması sonrasında 26 Ocak
2024 tarihinde uygulanan girişimsel iş-
lemin ardından yoğun bakım servi-
sinde tedavisi sürdürülen sanatçı
Settar Tanrıöğen’in sağlık du-
rumu ile ilgili yeni bir açıklama
yapıldı. Hastaneden yapılan
açıklamada, “Hastamız Set-
tar Tanrıöğen’in beyninde
ortaya çıkan anevrizmanın
(baloncuk) patlaması so-
nucunda beyin ve beyin
zarları arasında oluşan
(subaraknoid) kanama ile
ilgili tedavi ve iyileşme sü-
reci devam etmektedir. 26
Ocak 2024 tarihinden itiba-
ren yoğun bakım servisimizde
tedavi edilen hastamız, klinik
durumunda görülen olumlu ge-
lişmeler ve risklerinin azalması ne-
deniyle 6 Şubat 2024, Salı günü
hasta odasına alınmıştır. Hastamızın
tedavisi hasta odasında sürdürülecek ve
ziyaretçi kısıtlamasına bir süre daha devam
edilecektir” denildi. 

Silivri Belediye Başkanı Volkan Yılmaz, Ka-
vaklı Mahallesi’nde ikamet eden kadınlarla bir
araya geldi. Toplantıda konuşan Yılmaz, “Siliv-
ri'deki hanımefendilerle aramızdaki gönül köp-
rüsünün çok güçlü olduğunu ve bu köprüyü
yıkmaya hiç kimsenin gücünün yetmeyeceğini
biliyorum. Silivri Belediyesi olarak gecemizi
gündüzümüze katarak, gece uyumadan ve gün-
düz yorulmadan çalıştık. Silivri’mizdeki tüm
çocuklarımızın Yükseköğretim Kurumları Sı-
navı (YKS) ve Liselere Geçiş Sistemi (LGS)
sınav giriş ücretlerini ödüyoruz. Milli Savunma
Üniversitesi sınav giriş ücretlerini ödüyoruz.
Üniversiteyi kazanan her çocuğumuza bir se-
fere mahsus olmak üzere 750 TL ‘Üniversiteye
Hoş Geldin Bursu’ veriyoruz. Kadir Has Üni-
versitesi iş birliğiyle 200 çocuğumuza ücretsiz
dershane hizmeti veriyoruz. Selimpaşa’da açtı-
ğımız Güzel Sanatlar Akademisi ile ücretsiz
keman, piyano, saz, tiyatro, şan, nota ve solfej
dersleri veriyoruz. Biz sosyal belediyecilik yap-
maya devam edeceğiz. Birileri sosyal belediye-
ciliği ve halkçılığı sloganlar halinde
billboardlara yazmaya devam ededursunlar;
biz halkçılığı, sosyal belediyeciliği ve vatandaşla
beraber olmayı gönlümüze nakşetmiş bir bele-
diyeyiz” dedi.

Kimseden para almıyoruz

“Kavaklı Mahallesi’ndeki hanımefendilerin ve
çocuklarımızın ihtiyaçları var” diyen Yılmaz,
“Silivri Belediyesi olarak bu ihtiyaçlardan
yola çıkarak bugüne kadar etüt
merkezleri, dershaneler
ve kütüphaneler
konu-

sunda çok büyük yol aldık. Kavaklı okul müdü-
rümüzle görüştük. Kavaklı’daki okulumuzun
kütüphanesinden başlayarak yenileme çalışma-
larımıza başlayacağız. Kavaklı’daki sağlık oca-
ğımıza deprem sebebiyle yıkım kararı çıktı.
Silivri Belediyesi olarak sağlık ocağımızı yıkıp
yeniden yaptık ve içerisine bir de 112 Acil Servis
İstasyonu kurduk. Artık Kavaklı’da 2 tane am-
bulansımız ve sağlık ocağımız 7/24 hizmet veri-
yor. Sağlık ocağımızın yanı ve arkası sersefil bir
haldeydi. Orada içerisinde; halı saha, basketbol
sahası, kamelyalar, banklar, oturma gruplarının
olduğu ve Kavaklı’da yaşayan vatandaşlarımı-
zın termoslarını alıp kahvaltı edebilecekleri,
doğum günü gibi özel günlerini kutlayabilecek-
leri bir millet bahçesini yaptık. Kavaklı’da kapalı
pazar ihtiyacımız vardı. Silivri Belediyesi olarak
çok hızlı bir şekilde bu kapalı pazar yerini yap-
tık. Burada pazar yeri dışında kına gecesi, asker
uğurlaması ve dernek toplantıları ücretsiz bir
şekilde yapılıyor. Kimseden kırk para almıyo-
ruz” diye konuştu.

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

www.gazetedamga.com.tr
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Uluslararası Nükleer Hukuk Bir-
liği (INla) Yönetim Kurulu
Üyesi ve INla türkiye Başkanı
avukat abide Gülel, nükleer
enerjide oluşan hassas denge
hakkında konuştu. aBD'nin nük-
leerde Rusya'ya bağımlı oldu-
ğunu belirten Gülel, “aBD
nükleer santralleri artık kullan-
dıkları uranyumun çoğunu ithal
ediyor ve tedariklerinin nere-
deyse yarısını Rusya, Kazakis-
tan ve Özbekistan'dan
sağlıyor. aBD'deki 93
nükleer reaktörün
kullandığı yakıtın
beşte birinden faz-
lası, Rus tedarikçi-
lerle yapılan
zenginleştirme söz-
leşmeleri yoluyla
sağlanıyor. aBD, Rus-
ya’nın her an bu değerli
yakıttan mahrum bırakmasın-
dan endişe ediyor. Bu ihtimal
yüzde 50” dedi. 

ABD
RUSYA’YA
BAĞIMLI!

Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık, ilçeye

yeni bir yaşam vadisi
yapacaklarını söyledi.
Gürpınar Yaşam Vadisi 
Projesi’nin çok yakında

başlayacağını belirten Çalık,
“Gürpınar siteler bölgesi yeşil
alanlarıyla, kamu alanlarıyla
muazzam bir hale gelecek.

Yaklaşık 10 etapta
planladığımız proje ile burayı

bir yaşam alanına
dönüştüreceğiz” dedi

1 milyon 200 bin metrekarelik alanıyla
İstanbul’un en yeşil ve en büyük
kent içi parklarından biri olan

Yaşam Vadisi’ni hizmete açan Beylikdüzü
Belediyesi, 111 bin 416 metrekare büyüklü-
ğünde ve toplamda 10 etaptan oluşacak
Gürpınar Yaşam Vadisi’ni de ilçeye kazan-
dırıyor. Gürpınar Mahallesi siteler bölge-
sinde bulunan 80. Yıl Parkı’nın da
içerisinde yer aldığı alan yaşam vadisine
dönüştürülüyor. İçerisinde; amfi, sera, kafe-
terya, wc, kuru sis havuzu, pergola, kaykay-
bisiklet parkuru, oturma alanları ve çardak-
ların yer alacağı alan tüm etapların tamam-

lanmasıyla denize kadar uzanacak ve Gür-
pınar Yaşam Vadisi projesi bölgenin çevre-
sini değiştirecek. 

İmalatına başlayacağız

Gürpınar Yaşam Vadisi projesinin başlangıç
noktası sayılan 80. Yıl Parkı’ndaki çalışma-
ları yerinde inceleyen Beylikdüzü Belediye
Başkanı Mehmet Murat Çalık, “Gürpınar
80. Yıl Parkı aynı zamanda KİPTAŞ ile 
birlikte yapmakta olduğumuz kentsel dönü-
şüm projesine de cephe veriyor ve oldukça
uzun bir hat. Gürpınar Yaşam Vadisi’ni yak-
laşık 10 etapta planladık, 2 etabında çalış-

malarımız başladı ve çok yakında imalatına
başlayacağız. İçerisinde halı saha ile sosyal
tesislerin olduğu ve birçok aktivitenin bir
arada yapılabileceği bir Yaşam Vadisi’ne 
dönüşecek bu alan. İnsanların denize kadar
ulaşabileceği bir Yaşam Vadisi’ni daha
Beylikdüzü’ne kazandıracağız. Bu kent için
çalışmaya, bu kent için terlemeye, bu kent
için mücadele etmeye devam edeceğiz.
Çalışmalarımızı en kısa sürede tamamla-
yarak bu alanı Gürpınar’da yaşayan 
vatandaşlarımıza armağan
edeceğiz” diye konuştu.
HABER MERKEZİ

YENı YAŞAM 
VADiSi
GELıYOR

Çatalca Belediye Baş-
kanı Mesut Üner, ankara'da

bir dizi ziyaret gerçekleştirdi.
Üner’e ankara ziyaretlerinde Ça-

talca Şoförler ve Otomobilciler
Esnaf Odası Başkanı Sacit Şık da

eşlik etti. Üner, ziyaretlerde taksi, mi-
nibüs, otobüs ve dolmuş sektöründe alın

teri döken vatandaşların sorunlarını gün-
deme getirdiğini açıkladı. Zirateler kapsa-

mında Ulaştırma eski Bakanı ve aK Parti
trabzon Milletvekili adil Karaismailoğlu, geç-

miş dönem ticaret Bakanı, aK Parti Samsun
Milletvekili ve tBMM Plan ve Bütçe Komisyonu

Başkanı Dr. Mehmet Muş, İçişleri Bakan Yardım-
cısı Bülent turan ve aK Parti İstanbul Milletvekili

Seda Gören Bölük ile görüştü. 

Önemli adımlar attık

ankara temasları sonunda açıklamalarda bulunan
Mesut Üner, “Bizim Çatalca sevdamız o kadar büyük ki
seçim döneminde olmamıza rağmen ajandamızın ilk
gündeminde yine ilçemize hizmet var. Bu anlamda ilçe
şoför esnafımızın sorunları için ankara temasları ger-
çekleştirdim ve çözümler için önemli adımlar attık. Çatal-
camıza hizmet için ilk günkü aşkla çalışmalarımıza
durmaksızın devam edeceğiz. Bizim ajandamızın ilk gün-
dem maddesi seçim dönemi olsa dahi her zaman Çatalca-
mıza hizmet olacaktır” dedi. ENGİN BEllİ

Ankara 
CIKARMASI

Onlar yazar biz
UYGULARIZ!
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